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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-SET DE MAIG DE DOS MIL QUATRE

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-set de maig de dos mil quatre, a les 17 hores i
5 minuts es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Ajuntament, sota la presidència de
la Il·lma. Sra. Alcaldessa, Gloria Calero Albal, els/les següents regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra.  M. Carmen Gómez Bernuz
Sra. M. Dolores Contreras Matalí
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sr. Manuel Gallart de la Torre
Sr. Miguel Á. Cortés Flor

Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr.
José Eugenio Garcerán Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la
corporació, en primera convocatòria.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA:

De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 29 d’abril
d’enguany, segons la següent relació:
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RESOLUCIONS D’ALCALDIA

MES D’ABRIL DEL 2004:
26/04/04 Remetre al Tribunal còpia exp. de patrimoni 7/96, per Contenciós-
Administratiu 03/1437/03.
26/04/04 Procedir a inscriure en el Registre Mpal. D’Unions de Fet, la unió núm. 20/04
26/04/04 Procedir a la inscripció en el Registre Mpal., d’Unions de Fet, la unió núm.
21/04.
26/04/04 Procedir a la inscripció en el Registre Mpal., d’Unions de Fet, la unió núm.
22/04.
26/04/04 Exp. 38/03-IF, concedir un termini d’audiència a JRT, previ a la demolició de
les obres per il·legalitat.
26/04/04 Exp. 38/03-SC, imposar a JRT, multa de 1908,96 euros per execució d’obres
il·legals.
26/04/04 Exp. 1/04, cessió de nínxol temporalitat màxima.
26/04/04 Exp. 12/04, cessió nínxol temporalitat màxima.
26/04/04 Exp. 141/04, cessió nínxol temporalitat màxima.
26/04/04 Aprovar liquidació acord núm. 646/04, per un import de 1398,58 euros
26/04/04 Aprovar el padró d’IBI URBANA de l’any 2004
26/04/04 Exp. 16/04-S, incoar expedient sancionador a AFM, per no comunicació canvi
titularitat empresa.
26/04/04 Exp. 33/04, autorització celebració Cruz de Mayo de la Casa d’Andalusia des
del 30 d’abril al 2 de maig.
26/04/04 Variacions a incloure en la nòmina del mes d’abril del 2004.
26/04/04 Incidències en la nòmina del mes d’abril del 2004.
26/04/04 Ordenar el pagament de la nòmina del mes d’abril del 2004, per un import de
627.108,98 euros.
26/04/04 Exp. 20/04, renovació promoció de bombones de butà Cepsa per l’empresa
Valgas Nort, SL.
26/04/04 Exp. 9/03-OE, ordenar propietaris immoble reparació danys en immoble del c/
Canalejas, 12.
26/04/04 Exp. 49/03-IF, concedir a l’interessat termini d’audiència previ a l’acord de
demolició d’obres.
26/04/04 Exp. 49/03-SC, imposar a l’interessat sanció de 2.814,40 euros per execució
obres sense llicència.
26/04/04 Aprovar liquidacions amb acord núm. 647/04, per un import de 3254,83 euros.
26/04/04 Modificar resolució 705, fixant la data 25 d’abril com a cessament de la
funcionària interina, en lloc del 26 d’abril.
26/04/04 Modificar resolucions d’alcaldia núm. 503, 504 i 505 en relació amb el
reconeixement de triennis de diversos funcionaris.
26/04/04 Posar a disposició de la Cap d’Ensenyament, a dos auxiliars administratius
durant el període de recollida de sol·licituds escolarització curs 04/05.
26/04/04 Exp. 44/02-AV, procedir a la inscripció en el Registre Mpal., associacions
veïnals, a l’associació “Federació d’Empresaris del Camp de Morvedre”.
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26/04/04 Exp. 72/03, autorització utilització ocupació via pública, festes Bous al Carrer,
del Barri Biensa.
26/04/04 Exp. 72/03, autorització utilització ocupació via pública celebració Festes
Barri Biensa.
26/04/04 Exp. 1714/02, desestimar petició interessat i confirmar liquidació 1r trimestre
IAE.
26/04/04 Exp. 1521/03, desestimar petició interessat i confirmar liquidació 1r trimestre
IAE 99.
26/04/04 Exp. 3070/03, desestimar petició interessat i confirmar liquidació tercer
trimestre 2002.
26/04/04 Exp. 2470/02, anul·lar liquidació, realitzar una nova i efectuar el canvi de
titular.
26/04/04 Exp. 3068/03, anul·lar liquidació i emetre al nou interessat, del IAE.
26/04/04 Exp. 2876/03, prorratejar per trimestres el IAE i reconèixer dret devolució.
26/04/04 Exp. 2671/03, prorratejar per trimestres l’import quota IAE i reconèixer dret a
devolució.
26/04/04 Exp. 2647/03, prorratejar per trimestres quota IAE, i reconèixer el dret a la
devolució.
26/04/04 Exp. 1075/03, anul·lar rebut, emetre al nou titular.
26/04/04 Exp. 758/03, prorratejar per trimestres i reconèixer el dret de devolució del
IAE.
26/04/04 Exp. 426/03, anul·lar rebuts i aprovar rebuts IAE amb prorrateig quota.
26/04/04 Exp. 2967/03, anul·lar liquidació del 4t trimestre del IAE.
26/04/04 Exp. 2928/03, anul·lar liquidació IAE.
26/04/04 Exp. 3553/01, estimar la petició i anul·lar liquidació IAE.
26/04/04 Exp. 669/03, desestimar el recurs de reposició i en conseqüència confirmar
liquidació IAE.
26/04/04 Exp. 3358/02, desestimar petició interessat i confirmar rebuts IAE.
27/04/04 Exp. 1168/02, anul·lar rebut IVTM del vehicle C-7433-BKZ per error.
27/04/04 Exp. 2752/02, estimar recurs reposició i prorratejar quota IVTM i procedir a la
devolució, vehicle V-5148-DD.
27/04/04 Exp. 2762/02, desestimar pretensió interessat i mantenir rebuts IVTM del
vehicle C-8214-BJK.
27/04/04 Exp. 2929/02, anul·lar rebut IVTM per compensació i efectuar baixa en Padró,
vehicle -0431-BJW.
27/04/04 Exp. 3009/02, desestimar pretensió interessat i mantenir cobrament rebut
IVTM vehicle V-5912-BC.
27/04/04 Exp. 2274/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidació IVTM matrícula
V-0554-EG.
27/04/04 Exp. 2340/02, anul·lar liquidació i aprovar noves liquidacions vehicle V-7372-
GZ.
27/04/04 Exp. 3048/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions IVTM vehicle
L5602-D.
27/04/04 Exp. 3050/02, estimar recurs reposició liquidació IVTM vehicle L-5802-D.
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27/04/04 Exp. 3148/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions IVTM B-6387-
KY i B-6387-KT.
27/04/04 Exp. 2755/02, anul·lar liquidacions IVTM vehicle 9575-BLM i mecanitzar
baixa Padró.
27/04/04 Exp. 2996/02, anul·lar liquidació IVTM del vehicle V-7913-BS i mecanitzar
baixa Padró.
27/04/04 Exp. 3068/02, anul·lar liquidació rebut IVTM vehicle PM-9603-BB i
mecanitzar baixa Padró.
27/04/04 Exp. 3201/02, desestimar pretensió interessat per no haver produït
transferència vehicle V-1152-BY.
27/04/04 Exp. 3253/02, anul·lar liquidacions IVTM vehicle V-8557-EV i mecanitzar
baixa Padró.
27/04/04 Exp. 3341/02, arxivar l’Exp. figura correctament en Padró, vehicle V-3262-
EY.
27/04/04 Exp. 3408/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V.2636-BS, i mecanitzar
baixa Padró.
27/04/04 Exp. 3416/02, estimar recurs reposició IVTM vehicle V-8755-EM, i
mecanitzar baixa Padró.
27/04/04 Exp. 2534/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidació IVTM vehicle PM.
5634-P, i mecanitzar baixa Padró.
28/04/04 Exp. 994/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V-9839-CM i mecanitzar baixa
Padró.
28/04/04 Exp. 985/02, anul·lar rebut IVTM vehicles V-4908-ET i V-4788-FU i aprovar
nova liquidació.
28/04/04 Exp. 1329/02, anul·lar liquidació i aprovar nova liquidació i canvi titularitat
vehicle V-8160-DW.
28/04/04 Exp. 978/02, anul·lar rebut IVTM i aprovar nova liquidació vehicle V-3020-
EN.
28/04/04 Exp. 1319/02, anul·lar liquidació IVTM i aprovar nova liquidació vehicle V-
6250-EH.
28/04/04 Exp. 1105/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V.0697-EU i aprovar nova
liquidació.
28/04/04 Exp. 1097/02, anul·lar liquidació IVTM i aprovar nova liquidació vehicle V-
5838-BU.
28/04/04 Exp. 1077/02, anul·lar liquidació IVTM i aprovar nova liquidació vehicle
4097-BDF.
28/04/04 Exp. 1459/02, anul·lar liquidació IVTM i aprovar nova liquidació vehicle V-
0565-FP.
28/04/04 Exp. 1035/02, desestimar pretensió reclamant i mantenir al cobrament rebut
IVTM vehicle V-1663-CX.
28/04/04 Exp. 2803/02, anul·lar liquidacions IVTM, aprovar liquidació i compensar,
vehicle V-0884-DF.
28/04/04 Exp. 1791/02, arxivar l’expte, ja que el vehicle reclamat figura correctament
en el Padró.
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28/04/04 Exp. 2314/02, arxivar exp. ja que el vehicle reclamat figura correctament en el
Padró.
28/04/04 Exp. 2018/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V.7256-BT i mecanitzar baixa
en Padró.
28/04/04 Exp. 2005/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidació IVTM vehicle CI-
07886 i mecanitzar baixa Padró.
28/04/04 Exp. 1911/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle M-0720-TT i mecanitzar
baixa Padró.
28/04/04 Exp. 1873/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle CS-1770-K i mecanitzar baixa
Padró
28/04/04 Exp. 1914/02, procedir al canvi de titular liquidació IVTM vehicle V-1339-
ES.
28/04/04 Exp. 2073/02, desestimar recurs de reposició liquidació IVTM vehicle
V.6753-BT.
28/04/04 Exp. 1381/02, desestimar pretensió interessat i mantenir al cobrament
liquidació IVTM vehicle V.9155-EV.
28/04/04 Exp. 1961/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V-2708-EY i procedir al canvi
titular.
28/04/04 Exp. 3006/02, desestimar pretensió interessat i mantenir al cobrament rebut
IVTM vehicle V.3878-EH, mecanitzar baixa en Padró.
28/04/04 Exp. 2805/02, desestimar recurs reposició i mantenir el pagament de
liquidacions IVTM vehicle V-9945-CS.
28/04/04 Exp. 1846/02, anul·lar per duplicitat liquidació IVTM vehicle V.2641-EG.
28/04/04 Exp. 2045/02, desestimar recurs de reposició i mantenir el pagament
liquidacions IVTM vehicle V-4811-AJ
28/04/04 Exp. 2066/02, anul·lar liquidació i aprovar nova liquidació IVTM vehicle V-
2449-EW.
28/04/04 Exp. 2096/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V-13277-R i mecanitzar baixa
Padró.
28/04/04 Exp. 2108/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions IVTM vehicle
V-1794-BG, i mecanitzar baixa Padró.
28/04/04 Exp. 1817/02, desestimar pretensió interessat i mantenir al cobrament
liquidació IVTM vehicle V-0363-FV.
28/04/04 Exp. 1807/02, anul·lar liquidació IVTM vehicle V.3767-DL i mecanitzar baixa
en Padró.
28/04/04 Exp. 1971/02, desestimar recurs reposició i mantenir el pagament liquidacions
IVTM vehicle V-8221-DK.
28/04/04 Exp. 3289/01, anul·lar liquidacions, aprovar noves liquidacions taxa aigua,
clavegueram, etc. al c/ Palmereta, 43-2è
28/04/04 Exp. 3412/02, arxivar l’expedient ja que el vehicle figura correctament.
28/04/04 Exp. 2370/02, anul·lar rebut, aprovar nova liquidació i efectuar modificacions
en Padró IVTM del vehicle V-8620-HH.
28/04/04 Exp. 2481/02, estimar reclamació i procedir a la devolució import ingressat
per duplicitat, rebut IVTM vehicle CI-13289.
28/04/04 Exp. 1382/03, anul·lar liquidació, aprovar nova liquidació IVTM vehicle
V.9086-GU.
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28/04/04 Exp. 2421/02, aprovar liquidació i reconèixer dret devolució IVTM del vehicle
CI-16529.
28/04/04 Exp. 2948/02, desestimar pretensió interessat i mantenir al cobrament rebuts
IVTM vehicles V-7297-CS i V-9095-BF.
29/04/04 Aprovar liquidació amb acord nombre 648/04, per import de 1984,3 Euros.
29/04/04 Aprovar liquidació acord nombre 649/04, per import de 6.222,28 Euros.
29/04/04 Aprovar  liquidació amb acord núm. 651/04, per un import de 744,08 Euros.
29/04/04 Aprovar liquidació amb acord número 650/04, per import de 327,17 euros.
29/04/04 Exp. 3650/04 i acumulats, estimar petició interessats i reposar en voluntària
rebuts.
29/04/04 Deduir de les retribucions les absències injustificades d’alumnes a l’escola
taller “El Centenari”.
29/04/04 Reconèixer triennis a diversos funcionaris de carrera.
29/04/04 Exp. 674/04, anul·lar liquidació, aprovar nova liquidació i canviar el titular
rebut IBIU al c/ Luis Cendoya, 61.
29/04/04 Exp. 562/04, anul·lar liquidació, aprovar nova liquidació d’IBIU a la Ctra.
Sagunt-Port, 21
29/04/04 Exp. 674/03, anul·lar rebut IBIUR en diversos carrers.
29/04/04 Exp. 428/04, Reconèixer dret devolució i anul·lar liquidacions IBIUR al c/
Palmereta, 42-3r-4t.
29/04/04 Exp. 669/04, anul·lar liquidació i aprovar nova liquidació IBIUR al polígon 7
parcel·les 247 i 9003.
29/04/04 Exp. 3915/03, anul·lar liquidació, aprovar nova liquidació i procedir al canvi
titularitat IBI parcel·la 466 del polígon 40.
29/04/04 Reconèixer triennis a diversos funcionaris de carrera.
29/04/04 Autoritzar els funcionaris EOG; JGR i JEM, a assistir al curs " El planejament
i la gestió urbanística en la CV", els dies 11  i 18 de maig i 1 i 8 de juny.
30/04/04 Declarar conclús procediment adm., i arxivar l’Exp., del funcionari RPM
30/04/04 Declarar conclús procediment administratiu i arxivar Exp., de la sol·licitud del
funcionari J.MPA
30/04/04 Declarar conclús el procediment administratiu i arxivar l’Exp., sol·licitud de
funcionari VPC.
30/04/04 Declarar conclús el procediment adm., i declarar l’arxiu de l’expedient, iniciat
pel funcionari JAP.
30/04/04 Emplaçar com interessats a Casal Faller Luis Cendoya, procediment 124/04
del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 4.
30/04/04 Exp. 14/04-SC-IF, corregir error resolució 480 de 17 de març.
30/04/04 Exp. 20/04, autorització utilització i ocupació via pública festes " Bou al
carrer" d’Associació Cultural Festes Avinguda Sants de la Pedra.
30/04/04 Exp. 21/04-SC-IF, incoar Exp. sancionador a EGM, com a promotora obres
il·legals en parcel·la 0982 polígon 44.
30/04/04 Exp. 46/03-SC, estimar parcialment recurs reposició de RCN, pel que fa a la
tipificació de la infracció.
30/04/04 Aprovar liquidacions d’acord nombre 652/04, per un import de 17.171,71
euros.



7

30/04/04 Exp. 67/03, autorització utilització i ocupació via pública celebració festes
Barri Wichita.
30/04/04 Exp. 67/03, autorització utilització i ocupació via pública per a Bous al Carrer
de l’Associació Cultural Festes del Barri Wichita.
30/04/04 Exp. 41/03-SC-IF, declarar finalitzats de conformitat amb l’informe tècnic, els
exps., incoats per resolucions d’Alcaldia 231 del 04 i 3830 del 03.
30/04/04 Aprovar liquidació amb acord nombre 654/04, per un import de 1512,62
euros.
30/04/04 Ordenar el pagament de les despeses de relació núm. 200400000698, per un
import de 34.240,87 euros.
30/04/04 Exp. 770/04, aprovar canvi titularitat cadastral exercici 2005
30/04/04 Exp. 768/04, aprovar canvi titularitat cadastral i comunicar-lo al Centre Gestió
Cadastral.
30/04/04 Exp. 766/04, aprovar el canvi de titular cadastral a l’av. Ribera, 8,A-4t
30/04/04 Exp. 793/04, aprovar canvi titularitat cadastral a l’av. Ribera, 10-1-1-47
30/04/04 Exp. 703/04, anul·lar rebut i aprovar nova liquidació d’IBIU.
30/04/04 Exp. 481/04, anul·lar liquidació IBIU del c/ Dr. Doctor Moliner, 57.
30/04/04 Exp. 477/04, anul·lar diverses liquidacions d’IBIU.
30/04/04 Exp. 607/03, anul·lar liquidació i emetre una nova d’IBIUR del c/ Galícia, 3.
30/04/04 Exp. 2817/03, anul·lar liquidació, aprovar nova liquidació i canvi de titular
cadastral del c/ Illa Amboto, 2-1-1-39.
30/04/04 Exp. 298/04, efectuar canvi titularitat en padró d’IBI Urbana d’habitatge a la
pl. Echegaray,1-3-9.
30/04/04 Exp. 626/04, anul·lar liquidació, aprovar nova i canvi titular cadastral, de c/
Albalat, 7-2
30/04/04 Exp. 617/03, anul·lar per duplicitat rebut IBI de c/ Menéndez y Pelayo, 13.
30/04/04 Exp. 468/04, anul·lar i aprovar nova liquidació, i canvi titular cadastral.
30/04/04 Exp. 3219/03, anul·lar i aprovar nova liquidació d’IBIU al c/ Mare de Déu del
Llosar, 22-1-1r.
30/04/04 Exp. 2682/03, aprovar canvi titularitat cadastral de c/ D’Arezzo, 14.
30/04/04 Exp. 617/03, anul·lar rebut IBI al c/ Menéndez y Pelayo, 13-1-1-5è.
30/04/04 Exp. 3937/03, anul·lar liquidació, aprovar una nova i mantenir en Executiva
rebuts IBI de polígon 65, 143.
30/04/04 Exp. 3960/03, anul·lar liquidació, aprovar una nova i canvi titular cadastral, de
parcel·la 123, polígon 33.
30/04/04 Exp. 3957/03, anul·lar liquidació, aprovar una nova i canvi titular cadastral, a
pol. 56, parcel·la 662.
30/04/04 Exp. 1492/03, anul·lar per duplicitat rebut IBIUR de parcel·la 314 del polígon
33.
30/04/04 Exp. 537/04, anul·lar liquidació i aprovar una nova d’IBIUR de parcel·la 196,
polígon 1.
30/04/04 Exp. 3975/03, reconèixer el dret a devolució del rebut d’IBIUR.
30/04/04 Exp. 735/04, anul·lar rebut, aprovar nova liquidació i procedir al canvi de l’IBI
de diversos polígons i parcel·les.
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30/04/04 Exp. 41/04, reconèixer dret devolució import ingressat IBIR del polígon 51,
parcel·la 29.
MES DE MAIG DEL 2004:
03/05/04 Aprovar provisió de fons al regidor Miguel García, concurs nacional de
Seguretat Vial en Benalmádena els dies del 14 al 17 de maig.
03/05/04 Concedir la PER, a M MM Per un període d’1 mes.
03/05/04 Exp. 16/04-S, Imposar a AFM, sanció de 450 euros.
03/05/04 Exp. 22/04-SC-IF, incoar Exp. sancionador a FGR com a promotor obres
il·legals.
03/05/04 Exp. 108/04-LO, requerir presència de l’interessat com a tràmit previ a
concessió llicència.
03/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 653/04 per un import de 3443,61 euros.
03/05/04 Exp. 33/03, arxivar l’Exp. ja que el vehicle figura correctament.
03/05/04 Exp. 3322/02, arxivar l’Exp., ja que el vehicle figura correctament en el padró.
03/05/04 Exp. 695/03, anul·lar liquidacions IVTM vehicle V-7028-BC i TE-4575-A.
03/05/04 Exp. 242/03, desestimar pretensió interessat, mantenir liquidació i mecanitzar
baixa Padró.
03/05/04 Exp. 236/03, anul·lar liquidació IVTM vehicle V-05818-R, i mecanitzar baixa
Padró.
03/05/04 Exp. 213/03, desestimar recurs de reposició i mantenir liquidacions d’IVTM
vehicle V-5393-CY.
03/05/04 Exp. 206/03, arxivar exp., ja que el vehicle figura correctament en el Padró.
03/05/04 Exp. 305/03, desestimar recurs reposició  i mantenir al cobrament liquidacions
IVTM del vehicle CS-5113-N.
03/05/04 Exp. 440/03, anul·lar liquidacions, aprovar noves liquidacions i mecanitzar
baixa Padró, vehicle CS-4204-U.
03/05/04 Exp. 565/03, desestimar pretensió interessat, mantenir al cobrament rebuts
IVYM vehicle M-6538-KL, i mecanitzar baixa en Padró
03/05/04 Exp. 566/03, anul·lar rebut d’IVTM vehicle CS-5532-AV per duplicitat.
03/05/04 Exp. 432/03, anul·lar liquidació d’IVTM vehicle V-4305-AN per error.
03/05/04 Exp. 583/03, arxivar l’exp. per figurar correctament en el Padró.
03/05/04 Exp. 571/03, anul·lar liquidació d’IVTM i aprovar una nova vehicle V-7747-
FN, i mecanitzar baixa Padró.
03/05/04 Exp. 529/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa en Padró d’IVTM, vehicle
M-4669-PH.
03/05/04 Exp. 551/03, desestimar recurs de reposició i mantenir al cobrament liquidació
IVTM, vehicle V-7359-CN.
03/05/04 Exp. 228/03, desestimar pretensió interessat, mantenir al cobrament rebut
IVTM i mecanitzar baixa Padró, vehicle V-5911-GH.
03/05/04 Exp. 183/03, arxivar l’exp. ja que figura correctament en el Padró, vehicle M-
0572-JY.
03/05/04 Exp.434/03, desestimar pretensió interessat i mantenir al coure IVTM del
vehicle V-13369-R.
03/05/04 Exp. 338/03, anul·lar per duplicitat liquidació IVTM vehicle CI-12098.



9

03/05/04 Exp. 661/03, anul·lar liquidació, aprovar nova i mecanitzar baixa IVTM
vehicle B-6151-JP.
03/05/04 Exp. 412/03, estimar recurs reposició, anul·lar rebut IVTM vehicle V-241904.
03/05/04 Exp.411/03, estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions IVTM vehicle V-
6078-BV.
03/05/04 Exp. 325/03, anul·lar liquidació, aprovar una nova liquidació IVTM vehicle V-
9297-CS.
04/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 656/04, per import de 370,64 euros.
04/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 655/04, per un import de 34325,96 euros.
04/05/04 Contractar FMF, com a Aux. Adm. Destinació a la Tinència d’Alcaldia, per
acumulació tasques.
04/05/04 Deduir de les retribucions als treballadors de l’Escola Taller El Centenari, per
absències injustificades.
04/05/04 Exp. 107/04-LO, exigint aval per obres urbanització a PORTPARK, SL.
04/05/04 Exp. 6/04-LO, exigint aval per obres urbanització a RESIDENCIAL LA
PINAETA COOP.V.
04/05/04 Exp. 958/04, autoritzar al TAG i a la cap del Departament a l’assistència a
Madrid a un curs, els dies 19 i 20 de maig.
04/05/04 Exp. 64/04, arxivar l’Exp. de referència.
04/05/04 Estimar acció denunciada en relació 17 de data 20-04-04, comença amb núm.
46220030006887 i finalitza amb núm. 46220040001411.
04/05/04 Estimar acció denunciada en relació núm. 18  de data 03-05-04, comença exp.
núm. 46220030006740 i finalitza amb 46220040001632.
04/05/04 Exp. 6446/03, instar a la Direcció de Trànsit per a sancionar els fets.
04/05/04 Exp. 213/04, instar a la Direcció Provincial de Trànsit, sancione fets descrits.
04/05/04 Reconèixer serveis prestats al funcionari EMB.
04/05/04 Exp. 29/03-SC, imposar a JGR, sanció per execució obres il·legals.
04/05/04 Exp. 12/04-IF, Concedir termini audiència interessat, previ acord demolició
obres.
04/05/04 Exp. 31/04, autoritzar utilització i ocupació via pública festes " Bous al
Carrer", Festes Barri els Metalls.
04/05/04 Exp. 31/04, autorització utilització i ocupació via pública festes Barri Els
Metalls.
04/05/04 Convocatòria Ple Extraordinari Pressupostos 2004, dia 7 de maig del 2004.
06/05/04 Delegació matrimonis civils en regidors Montserrat Solaz i Marcelino Gil, per
al dia 8 de maig del 2004.
06/05/04 Rectificació Padró IBI  Urbana 2004
06/05/04 Exp. 7616/03, imposar a l’interessat EPB, multa de 60 euros.
06/05/04 Exp. 769/04, imposar a l’interessat JMJ, multa de 30 euros.
06/05/04 Exp. 250/04, imposar a l’interessat EAM, multa de 100 euros.
06/05/04 Exp. 68/04, imposar a l’interessat JNM, la sanció corresponent.
06/05/04 Exp. 680/04, arxivar l’Exp. de referència.
06/05/04 Exp. 590/04, imposar a l’interessat EDO, multa de 60 euros.
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06/05/04 Exp. 584/04, arxivar l’Exp. de referència.
06/05/04 Exp. 555/04, imposar a l’interessat ASS, la sanció corresponent.
06/05/04 Exp. 552/04, imposar a l’interessat ABL, la sanció corresponent.
06/05/04 Exp. 451/04, imposar a l’interessat OA, multa de 60 euros.
06/05/04 Exp. 433/04, imposar a la interessada RBB, multa de 60 euros.
06/05/04 Exp. 304/04, imposar a l’interessat MST, multa de 100 euros.
06/05/04 Exp. 238/04, arxivar l’Exp. de referència.
06/05/04 Exp. 234/04, imposar a l’interessat LRM, multa de 100 euros.
06/05/04 Exp. 225/04, imposar a interessat JGA, multa de 100 euros.
06/05/04 Exp. 158/04, imposar a l’interessat RGU, multa de 100 euros.
06/05/04 Exp. 177/04, arxivar l’Exp. de referència.
06/05/04 Exp. 143/04, arxivar l’Exp.de referència.
06/05/04 Exp. 7077/03, arxivar l’Exp. de referència.
06/05/04 Exp. 7574/03, imposar a l’interessat JGQ, multa de 100 euros.
06/05/04 Aprovar liquidació amb acord núm. 657/04, per import de 5910,87 euros.
06/05/04 Contractar a SLR, com aux. adm., per al Departament d’Aigües.
06/05/04 Exp. 63/04-GP-MACV, atorgar gratificacions a diversos funcionaris per
serveis extraordinaris.
06/05/04 Exp. 49/03,SC, anul·lar resolució núm. 886, imposar a l’interessat sanció de
2.814,40 euros, per obres sense llicència.
06/05/04 Exp.20/04-SC-IF, incoar Exp. sancionador al Ferrocarril 1870, per obres
il·legals.
06/05/04 Exp. 3/04-OE, posar de manifest a l’interessat l’estat de l’immoble siti al c/
Llibertat, 3.
06/05/04 Exp. 21/04, posar de manifest a l’interessat de l’immoble  siti al c/ Mare de
Déu Dels Desemparats, 61, l’estat de l’immoble.
06/05/04 Exp. 153/04, cessió nínxol temporalitat màxima.
06/05/04 Exp. 140/04, inhumació nínxol ocupat.
06/05/04 Exp. 41/04, cessió nínxol temporalitat màxima.
06/05/04 Desestimar la petició del funcionari BMP, ja que la sol·licitud no s’ajusta a la
normativa.
06/05/04 Autoritzar reducció de jornada a la funcionària TGG, per atenció fill menor.
07/05/04 Ordenar el pagament de la relació núm. 200400000774 per un import de
22.870,12 euros.
07/05/04 Ordenar el pagament de la relació núm. 20040000784, per un import de 1.030
euros.
07/05/04 Exp. 23/04-SC-IF, incoar Exp. sancionador a MA.GS, com promotor obres
il·legals.
07/05/04 Aprovar liquidació amb acord núm. 660/04, per un import de 1699,21 euros.
07/05/04 Exp. 158/04, cessió nínxol temporalitat màxima.
07/05/04 Aprovar liquidació amb acord núm. 659/04, per import de 450 euros.
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07/05/04 Exp. 3506/02, reconèixer a l’interessat el dret de devolució del rebut d’IBI
Rústica.
07/05/04 Exp. 3851/03, anul·lar liquidació, aprovar canvi titularitat IBI Urbana a l’av.
Europa.
07/05/04 Exp. 2950/03, aprovar canvi titularitat cadastral c/ Els Clavells, 49.
07/05/04 Exp. 943/04, mantenir un Recaptació Executiva rebuts, aprovar canvi
titularitat cadastral.
07/05/04 Exp. 3933/03, desestimar sol·licitud interessat per no ser la titular.
07/05/04 Exp. 892/04, anul·lar i aprovar nova liquidació i efectuar canvi liquidació
cadastral.
07/05/04 Exp. 3943/03, aprovar canvi titularitat cadastral del c/ Murillo, 39-1
07/05/04 Procedir a la inscripció en el Registre d’Unions de Fet a la unió amb número
23/04.
07/05/04 Procedir a la inscripció en el Registre d’Unions de Fet, a la unió núm. 24/04.
07/05/04 Procedir a la inscripció en el Registre d’Unions de Fet, a la unió núm. 25/04.
07/05/04 Exp. 1946/02, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 1792/02, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 400/02, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 3018/03, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 1871/03, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 1131/03, declarar desistit de la seua sol·licitud a l’interessat en el
procediment.
07/05/04 Exp. 2427/02, anul·lar, emetre nova liquidació i aprovar el canvi titular
cadastral del c/ Villanueva de los Infantes, 31.
07/05/04 Exp. 2390/03, anul·lar, aprovar nova liquidació i aprovar canvi titular cadastral
al c/ Pau, 30
07/05/04 Exp. 2420/01, anul·lar i aprovar nova liquidació d’IBI Urbana al c/Aitana, 29-
1.
07/05/04 Exp. 3295/03, aprovar diversos canvis de titularitat IBIU.
07/05/04 Exp. 3349/02, aprovar anul·lació rebut núm. 20565368 per error mecanització.
07/05/04 Exp. 3027/03, anul·lar i aprovar nova liquidació IBIU al c/ Aragó, 5.
07/05/04 Exp. 328/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa en el Padró d’IVTM,
vehicle V-6661-DL.
07/05/04 Exp. 3117/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVYM, vehicle V-9972-GF.
07/05/04 Exp. 3269/02, desestimar pretensió interessat i mecanitzar baixa en Padró
IVTM, vehicle V-6611-CB.
07/05/04 Exp. 3413/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’IVTM, del vehicle C-3096-
BJF.
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07/05/04 Exp. 3410/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle V-7641-GH.
07/05/04 Exp.559/03, estimar pretensió interessat i mecanitzar baixa Padró vehicle V-
6665-BU.
07/05/04 Exp. 1960/02, desestimar recurs de reposició i mantenir al pagament rebuts
IVTM vehicle CI- 13238.
07/05/04 Exp. 3407/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM vehicle V-9108-HG.
07/05/04 Exp. 2931/02, arxivar Exp., per estar correcte la seua inclusió en el Padró
IVTM, vehicle 5304-BMC.
07/05/04 Exp. 226/03, anul·lar, aprovar nova i procedir al canvi titular IVTM del
vehicle V-3736-ED.
07/05/04 Exp. 655/03, anul·lar, aprovar nova liquidació i procedir al canvi d’IVTM,
vehicle V-3817-FV.
07/05/04 Exp. 1539/02, anul·lar i mecanitzar baixa en el Padró d’IVTM, vehicle V-
8731-BU.
07/05/04 Establir data examen dia 24 de maig, borsa de Socorristes.
10/05/04 Ordenar el pagament de la relació núm. 200400000793, per un import de
4.338,80 euros.
10/05/04 Procedir a la inscripció  en el Registre d’Unions de Fet, de la unió núm. 26/04.
10/05/04 Exp. 11/04-M, autoritzar prèvia autorització Demarcació Costes, mercat
extraordinari temporada estival.
10/05/04 Exp. 08/04-S, incoar Exp. sancionador a Creaciones López Iglesias, CB, per
infracció.
10/05/04 Aprovar liquidació amb acord núm. 661/04, per import de 24.189,52 euros.
10/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 662/04, per import de 186.290,82 euros.
10/05/04 Exp. 2/04-SC-IF, desestimar recurs reposició i mantenir l’exp. sancionador per
obres il·legals al c/ Port, 37.
10/05/04 Exp. 6/03-SC-IF, concedir tràmit d’audiència a l’interessat, previ a l’execució
subsidiària.
10/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 658/04, per import de 48,92 euros.
10/05/04 Exp. 275/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa padró d’IVTM, vehicle V-
1865-GN.
10/05/04 Exp. 172/03, mecanitzar baixa en Padró IVTM, diversos vehicles.
10/05/04 Exp. 141/03, desestimar recurs de reposició i mantenir al cobrament les
liquidacions d’IVTM, vehicle V-3998-DX.
10/05/04 Exp. 590/03, desestimar pretensió interessat, i procedir al canvi de titularitat,
IVTM, vehicle V-1686-GL.
10/05/04 Exp. 611/03, desestimar recurs reposició, mantenir al cobrament les
liquidacions de l’IVTM, matrícula V-263964.
10/05/04 Exp. 448/03, anul·lar liquidació IVTM, vehicle V-1250-CM.
10/05/04 Exp. 478/03, anul·lar liquidacions IVTM, vehicle V-8886-BZ.
10/05/04 Exp. 495/03, anul·lar, aprovar nova liquidació i procedir a la devolució de
51,23 euros.
10/05/04 Exp. 207/02, rectificar resolució núm. 606, reconèixer el dret de devolució de
l’IVTM, vehicle V-1800-BX.
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10/05/04 Exp. 783/04, desestimar recurs de l’interessat, confirmant les liquidacions.
10/05/04 Exp. 2972/03, anul·lar liquidació IVTM, vehicle V-8561-BW.
10/05/04 Exp. 1423/02, anul·lar per duplicitat liquidació ICIO al c/ Mercuri, s/n.
10/05/04 Exp. 2374/03, anul·lar liquidació IVTM per error material.
10/05/04 Exp. 3366/02, desestimar recurs reposició contra liquidació IVTM, vehicle V-
6308-DD.
10/05/04 Exp. 3146/02, desestimar recurs reposició i mantenir al cobrament rebut
IVTM, vehicle V-5117-BP.
10/05/04 Exp. 3207/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM del vehicle V-9776-
GH.
10/05/04 Exp. 738/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa en el Padró d’IVTM,
vehicle V-9744-FZ.
10/05/04 Exp. 2935/02, desestimar recurs reposició i mantenir al cobrament rebuts
IVTM.
10/05/04 Exp. 2741/02, aprovar liquidació d’IVTM i reconèixer el dret de devolució de
l’import abonat, per duplicitat.
10/05/04 Exp. 2518/02, aprovar liquidacions, reconèixer dret devolució per duplicitat.
10/05/04 Exp. 2103/02, arxivar l’exp., atès que no figuren rebuts pendents.
11/05/04 Aprovar el pagament de les operacions incloses en la relació núm.
200400000796, per import de 91,23 euros.
11/05/04 Exp. 1316/02, mecanitzar inclusió en Padró i aprovar liquidació IVTM,
vehicle V-8635-GF.
11/05/04 Exp. 771/02, anul·lar per duplicitat liquidació IVTM, vehicle C-8372-BJK.
11/05/04 Exp. 1499/02, rectificar resolució núm. 600 de data 31 de març del 2004.
11/05/04 Exp. 3323/02, arxivar l’exp., ja que figura correctament en el Padró d’IVTM.
11/05/04 Exp. 1170/02, arxivar l’exp. de referència ja que figura correctament en el
Padró d’IVTM.
11/05/04 Exp. 1321/02, mecanitzar la inclusió en el Padró i aprovar liquidació IVTM,
vehicle V-1520-ED.
11/05/04 Exp. 1312/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle V-1844-
GG.
11/05/04 Mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM el vehicle C-2718-BDG.
11/05/04 Exp. 1090/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle V-8356-GZ.
11/05/04 Exp. 1071/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle 5900-BMK.
11/05/04 Exp. 1163/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle 9315-BFM.
11/05/04 Exp. 1054/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle R-2726-
BBH.
11/05/04 Exp. 1177/02, mecanitzar la inclusió en el Padró d’iVTM, vehicle 0144-BKL.
11/05/04 Exp. 1167/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’iVTM, vehicles V-8988-BL,
V-5096-HG.
11/05/04 Exp. 1221/02, prorratejar trimestres quota IVTM i mecanitzar baixa padró,
vehicles V-6126-CS i V-8339-DM.
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11/05/04 Exp. 1207/02, anul·lar, aprovar nova liquidació i mecanitzar la baixa en el
Padró d’IVTM, vehicle V-6577-DF.
12/05/04 Convocar sessió extraordinària Ple, dilluns dia 17 de maig a les 9 hores, "
Sorteig membres meses electorals"
12/05/04 Exp. 496/02, anul·lar, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en Padró IVTM,
vehicle V-1206-BP.
12/05/04 Exp. 1143/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució liquidació
IVTM, vehicle V-1194-DZ.
12/05/04 Exp. 1148/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-1416-CS.
12/05/04 Exp. 211/02, anul·lar, aprovar nova liquidació i mecanitzar baixa Padró
IVTM, vehicle V-7923-BB.
12/05/04 Exp. 974/02, anul·lar, aprovar nova liquidació i mecanitzar baixa Padró
IVTM, vehicle V-0272-EB.
12/05/04 Exp. 998/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-0879-BX.
12/05/04 Exp. 999/02, anul·lar, aprovar liquidació IVTM, vehicle V-9104-DT.
12/05/04 Exp. 1010/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-0470-CT.
12/05/04 Exp. 995/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-0195-DD.
12/05/04 Exp. 1024/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-0166-AS.
12/05/04 Exp. 1053/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-4319-BW.
12/05/04 Exp. 1055/02, anul·lar, aprovar nova liquidació iVTM, vehicle V-7122-BX.
12/05/04 Exp. 1058/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-8152-DJ.
12/05/04 Exp. 1068/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-1508-DN.
12/05/04 Exp. 1187/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-5043-EB.
12/05/04 Exp. 1070/02, anul·lar, aprovar nova liquidació IVTM, vehicle CS-3554-X.
12/05/04 Exp. 2700/02, aprovar liquidació Taxa ADP i procedir a la devolució
corresponent.
12/05/04 Exp. 450/02, anul·lar i aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-0299-DP.
12/05/04 Exp. 980/02, anul·lar i aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-6536-CP.
13/05/04 Exp. 4294/03, anul·lar i aprovar nova liquidació Taxes, c/ Illa Mallorca, 13.
13/05/04 Exp. 3850/01, anul·lar i aprovar nova liquidació IVTM, vehicle V-0819-BA.
13/05/04 Exp. 932/04, reconèixer el dret a devolució IVTM, diversos vehicles.
13/05/04 Exp. 3418/02, procedir a la devolució de quantitat de la Taxa de Guals a
l’interessat.
13/05/04 Exp. 782/03, anul·lar liquidació IVTM, vehicle V-7926-R.
13/05/04 Exp. 2780/02, procedir a la devolució de Taxa per Aprofitament Domini
Públic, Guals.
14/05/04 Exp. 2786/02, aprovar liquidació provisional Taxa ADP, Guals i reconèixer
dret devolució.
14/05/04 Exp. 1407/01, anul·lar per duplicitat liquidació IVTM, vehicle V-8836-FJ.
14/05/04 Exp. 2040/03, procedir a la devolució Taxa Guals.
14/05/04 Exp. 892/03, anul·lar i mecanitzar baixa padró IVTM, vehicle V-1129-DH.
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14/05/04 Exp. 1816/02, anul·lar per duplicitat liquidació IVTM, vehicle CS-9250-N.
14/05/04 Exp. 2859/03, desestimar pretensió interessat i mantenir al cobrament rebut
Gual.
14/05/04 Exp. 3314/03, procedir a la devolució  rebuts IVTM, vehicule V-3174-CB.
14/05/04 Exp. 3228/02, desestimar sol·licitud anul·lació recàrrec de constrenyiment.
14/05/04 Exp. 1118/01, anul·lar liquidació de Taxa per Guals i mecanitzar baixa en
Padró.
14/05/04 Ordenar el pagament de la relació núm. 200400000829, per import de
19.491,55 euros
17/05/04 Delegar en el regidor MA Martín, les atribucions de l’Alcaldia els dies 19 i 20
de maig.
17/05/04 Modificar el dia celebració sessió ordinària Junta de Govern Local, per al dia
21 de maig de 2004.
17/05/04 Exp. 40/03-SC, imposar a JCD Multa de 312,37 euros per execució obres
il·legals.
17/05/04 Exp. 31/03-IF, atorgar a l’interessat termini audiència, previ a l’acord de
demolició.
17/05/04 Exp. 108/04-LO, requerir als interessats com a tràmit previ a l’atorgament de
la llicència.
17/05/04 Procedir a la inscripció en el Registre de la Unió de Fet, a la inscripció número
27/04.
17/05/04 Concedir ajuda al viatge de Cecina d’alumnes i professor IES María Moliner
que van realitzar durant el mes d’abril del 2004.
17/05/04 Concedir al funcionari LOG, permís no retribuït en el període de l’1 de juliol
al 31 d’agost de 2004.
17/05/04 Exp. 25/04-M, autoritzar la realització de mercats extraordinaris amb ocasió
de les festes patronals d’ambdós nuclis.
17/05/04 Exp. 55/01-IF, concedir termini audiència amb caràcter previ al tràmit
d’audiència.
17/05/04 Exp. 52/01-IF, concedir termini d’audiència previ a l’acord de demolició
d’obres.
17/05/04 Exp. 17/03-SC-IF, sol·licitar al Registre Propietat cancel·lació anotació
procediment disciplina urbanística.
17/05/04 Exp. 1/02-IF, concedir termini audiència previ acord demolició obres.
17/05/04 Exp. 15/02-IF, concedir termini audiència previ acord demolició obres.
17/05/04 Exp. 16/02-IF, concedir termini audiència previ acord demolició obres.
17/05/04 Exp. 17/02- IF, concedir termini audiència previ acord demolició obres.
17/05/04 Exp. 4/04-OE, posar de manifest als propietaris, informe dels tècnics.
17/05/04 Exp. 14/03-DN, notificar als interessats que resulten en qualitat de
codemandat.
17/05/04 Exp. 166/04, renovar nínxol temporal 5 anys.
17/05/04 Aprovar liquidacions amb acord núm. 664/04, per import de 872,19 euros.
17/05/04 Abonar a diversos funcionaris (JCGS I CEM) diferències retributives per
substitució superiors.
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17/05/04 Abonar a diversos funcionaris (FSA; JPL ; MFZ i LGV) diferències
retributives per substitució a superiors.
17/05/04 Exp. 4/87-GP-MACV, contractar a LSC, com auxiliar de turisme per
acumulació de tasques.
17/05/04 Procedir a la inscripció en el Registre Municipal de Parelles de Fet, a la
número 28/04.
17/05/04 Remetre al Jutjat del Contenciós Adm., còpia documentació Exp. del 26/03-
RD.
17/05/04 Exp. 172/04, renovació concessió temporal nínxol 50 anys.
17/05/04 Exp. 90/04-DN, ordenar paralització obres il·legals a la parcel·la 652 del
polígon 56.
18/05/04 Anul·lar i aprovar nova liquidació IBIR de la parcel·la 149, polígon 96.
18/05/04 Exp. 3941/01, anul·lar per duplicitat liquidació IBIR.
18/05/04 Exp. 3564/02, declarar caducitat actuacions del procediment.
18/05/04 Exp. 3561/02, declarar caducitat amb arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3483/02, declarar caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3501/02, declarar caducitat i arxiu  d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3502/02, declarar caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp.3505/02, declarar caducitat amb arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3512/02, declarar la caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3560/02, declarar la caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3554/02, declarar caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 3541/02, declarar la caducitat i arxiu d’actuacions.
18/05/04 Exp. 2691/03, anul·lar liquidació d’IBI del c/ Mazarrón, 6
18/05/04 Exp. 676/03, anul·lar rebuts i emetre noves liquidacions IBI del c/ Sant Vicent,
27-1r.
18/05/04 Exp. 802/04, aprovar nova liquidació i reconèixer a la interessada el dret a
devolució d’IBI c/ Ametler, 40-1-1-6è.
18/05/04 Exp. 950/04, desestimar sol·licitud interessat i aprovar canvi titularitat
cadastral per al 2005, c/ Sant Francesc, 15, 1 i 2.
18/05/04 Exp. 2600/03, rectificar apartat 2n resolució 358, i anul·lar liquidació IBI c/
Luis Cendoya, 62.
18/05/04 Exp. 4116/03, desestimar sol·licitud anul·lació recàrrec de constrenyiment
IBIU.
18/05/04 Exp. 492/03, reconèixer dret a devolució i procedir al seu ingrés.
18/05/04 Exp. 200/04, anul·lar liquidació d’IBI c/ Cid, 3-1-1r i aprovar nova liquidació.
18/05/04 Exp. 2443/03, anul·lar per duplicitat liquidació IBI de Nord de Palància 6, sòl.
18/05/04 Exp. 1001/04, anul·lar liquidació IBI c/ Albert Einstein, 33 i 34 i c/ Galileu
Galilei, 50 i 51.
18/05/04 Exp. 1859/02, anul·lar liquidació i reconèixer a la interessada el dret de
devolució rebut IBI C/ Sant Francesc, 35-1—1r.
18/05/04 Exp. 3946/03, anul·lar i aprovar nova liquidació d’IBIU al c/ Illa Planèsia, 7-
S1-9.
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18/05/04 Exp. 3941/03, anul·lar i aprovar nova liquidació d’IBIU de c/ Illa Amboto, 2,
tota.
18/05/04 Exp. 3849/03, aprovar canvi titularitat cadastral IBIU de polígon 4, 109.
18/05/04 Exp. 841/04, anul·lar i aprovar nova liquidació IBIU de c/ Mare de Déu del
Carme, 56-1-2n-4t.
18/05/04 Exp. 2725/03, anul·lar i aprovar nova liquidació IBIU de diverses parcel·les.
18/05/04 Exp. 633/03, tornar a l’interessat 126,30 euros per error en la taxa de fem.
18/05/04 Exp. 1745/02, anul·lar i aprovar nova liquidació taxa aigua al c/ Luis Cendoya,
10.
18/05/04 Exp. 4306/03, anul·lar i aprovar nova taxa d’aigua al c/ Emilio Llopis, 16.
18/05/04 Exp. 4060/03, desestimar sol·licitud interessat per ser contrària a dret.
18/05/04 Exp. 1897/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM del vehicle C-5161-
BBT.
18/05/04 Exp. 748/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa Padró IVTM, vehicle CS-
0445-K.
18/05/04 Exp. 911/03, anul·lar liquidació i mecanitzar baixa en el Padró IVTM, vehicle
V-3555-BZ.
18/05/04 Exp. 1380/02, desestimar pretensió interessat i mecanitzar baixa Padró IVTM,
vehicle V-1483-AX.
18/05/04 Exp. 1237/02, prorratejar per trimestres, procedir a la devolució i anul·lar
liquidació IVTM, vehicle V-7339-AY.
18/05/04 Exp. 1903/02, prorratejar per trimestres, procedir a la devolució d’IVTM,
vehicle V-8032-CY.
18/05/04 Exp. 1783/02, prorratejar per trimestres, procedir a la devolució d’IVTM,
vehicle V-0938-BN.
18/05/04 Exp. 1784/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució d’IVTM,
vehicle V-1479-CJ.
18/05/04 Exp. 1796/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució d’IVTM,
vehicle V-7381-AF.
18/05/04 Exp. 1778/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-5217-BG.
18/05/04 Exp. 1804/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-0635-EB.
18/05/04 Exp. 1849/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-7315-DU.
18/05/04 Exp. 1806/02, anul·lar liquidacions i aprovar una nova liquidació IVTM,
vehicle V-3425-CN.
18/05/04 Exp. 1810/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-2047-DV.
18/05/04 Exp. 1824/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució d’IVTM,
vehicle V-0506-BC.
18/05/04 Exp. 1848/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-7089-CB.
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18/05/04 Exp. 1882/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució d’iVTM,
vehicle V-3016-DG.
18/05/04 Exp. 1909/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
vehicle V-9832-BP.
18/05/04 Exp. 1981/02, arxivar l’Exp. i emetre correctament liquidacions posteriors
d’IVTM, vehicle V-3998-DX.
18/05/04 Exp. 2709/02, arxivar l’Exp. i emetre correctament liquidació IVTM, vehicle
V-0712-GH.
18/05/04 Exp. 2008/02, arxivar l’Exp. i emetre correctament nova liquidació IVTM,
vehicle V-2815-DC.
18/05/04 Exp. 2630/02, arxivar Exp. i emetre correctament liquidació d’iVTM, vehicle
C-2314-BMK.
18/05/04 Exp. 2493/02, arxivar l’Exp. i emetre correctament liquidació IVTM, vehicle
C-2344-BMK.
18/05/04 Exp. 3212/02, mecanitzar baixa Padró IVTM, vehicle V-9302-CW.
18/05/04 Exp. 3292/02, mecanitzar baixa Padró IVTM, vehicle V-4951-CF.
18/05/04 Exp. 1918/02, mecanitzar inclusió en el Padró d’IVTM, vehicle 7154-BBM.
18/05/04 Exp. 1777/02, prorratejar per trimestres i procedir a la devolució de l’IVTM,
del vehicle M-5611-LW.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’URBANISME:
MES D’ABRIL 2004:
26/04/04 Exp. 270/03-LO, concedir llicència d’obres a la parcel·les 350101 i 350128 del
polígon 44.
26/04/04 Exp. 682/03-LO, concedir llicència d’obres a la parcel·la 217 del polígon 20.
26/04/04 Exp. 854/03-LO, concedir llicència d’obres a la parcel·la 1088 del polígon 44.
26/04/04 Exp. 174/04-LO, concedir llicència d’obres al polígon 2, 69A.
26/04/04 Exp. 217/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Sang Vella, 3.
26/04/04 Exp. 226/04-LO, concedir llicència d’obres a l’av. Mediterrani, 97.
26/04/04 Exp. 228/04-LO, concedir llicència d’obres a l’av. 9 Octubre, 65-11è.
26/04/04 Exp. 229/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Murro, 1.
26/04/04 Exp. 234/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Burjassot, 64 - Almardà.
27/04/04 Exp. 6/98-OE, concedir a l’interessat termini d’al·legacions.
MES DE MAIG 2004:
07/05/04 Pròrroga llicència obres al c/ Camí Reial núm. 33-35. Exp. 504/03-LO.
12/05/04 Llicència obres al c/ Numància núm. 11-6a. Exp. 287/04-LO.
19/05/04 Exp. 66/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Bisbe Miedes, 35-2n.
19/05/04 Exp. 149/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Alquerieta de Roc, 1.
19/05/04 Exp. 223/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Pepe Alba, 8
19/05/04 Exp. 286/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Mare de Déu de Begonya, 17.
19/05/04 Exp. 289/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Hort D’ais, 3-3r.
19/05/04 Exp. 294/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Poeta Llombart, 9-1r.
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19/05/04 Exp. 295/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Azorín, (pl. J. Ramón
Jiménez, 1-18è).
19/05/04 Exp. 296/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Concepción Arenal, 4.
19/05/04 Exp. 298/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ La Pau, 2-5è-18è.
19/05/04 Exp. 299/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Catalunya, 22-2n.
19/05/04 Exp. 308/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Macastre P D-111 Almardà.
19/05/04 Exp. 309/04-LO, concedir llicència d’obres a l’av. País València, 20.
19/05/04 Exp. 334/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Luis Cendoya, 56.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’ACTIVITATS:
MES DE MAIG 2004:
03/05/04 Exp. 60/02-I, concedir llicència d’activitat al c/ Illa Sardenya, 12
03/05/04 Exp. 61/03-I, concedir llicència d’activitat al c/ Camí Reial, 62
03/05/04 Exp. 67/03-I, concedir llicència d’activitat al c/ Escalante, 26-baix.
03/05/04 Exp. 72/03-I, concedir llicència d’activitat a l’av. 9 Octubre, 21.
03/05/04 Exp. 83/03-I, concedir llicència d’activitat al c/ Amèrica, 16.
03/05/04 Exp. 88/03-I, concedir llicència d’activitat a la pl. Major, 3.
03/05/04 Exp. 5/04-I, concedir llicència d’activitat al c/ Isabel II, 10, baix.
03/05/04 Exp. 1/04-I, concedir llicència d’activitat al c/ Illa Sardenya, 14
03/05/04 Exp. 12/00-I, concedir llicència d’activitat al c/ Sant Josep, 16, baix.
03/05/04 Exp. 7/04-I, concedir llicència d’activitat al passeig Vicente Moliner, 6.
03/05/04 Exp. 93/03-I, concedir llicència d’activitat al c/ Murillo, 1.
03/05/04 Exp. 98/03-I, concedir llicència d’activitat al c/ Concepción Arenal, 26.
10/05/04 Admissió a tràmit i sotmetiment informació pública, sol·licitud obertura
activitat garatge al c/ Catalunya cantó av. Mediterrani. Exp. 33/04-C.
10/05/04 Admissió a tràmit i sotmetiment informació pública, sol·licitud obertura
activitat Carnisseria-xarcuteria al c/ Roma cantó c/ Sant Francesc. Exp. 29/04-C.
17/05/04 Exp. 38/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat al c/ Cid,
7,baix.
17/05/04 Exp. 37/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat al c/ Marco
amb c/ Pare Pellicer, planta baixa.
17/05/04 Exp. 36/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat al c/ Marco
amb c/ Pare Pellicer, planta soterrani.
17/05/04 Exp. 10/04-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat a la ctra.
Autovia IV Planta.

RESOLUCIONS DE LA REGIDOR DELEGADA D’HISENDA:
MES D’ABRIL 2004:
27/04/04 Exp. 1819/96, Estimar la reclamació i procedir a la devolució de plusvàlua
cobrat indegudament.
28/04/04 Exp. 447/03, Reconèixer a l’interessat el dret de devolució de l’IVTM per
error, vehicle CS-6394-M.
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28/04/04 Exp. 216/03, reconèixer a l’interessat el dret de devolució de l’IIVTNU per
duplicitat.
28/04/04 Exp. 619/02, reconèixer el dret a devolució de l’IIVTM a l’interessat per error.
29/04/04 Exp. 884/04, remetre anunci exposició matrícula IAE 2004 per a la seua
publicació.
30/04/04 Exp. 707/04, reconèixer el dret de devolució a l’interessat de l’IBIU per error.
MES DE MAIG 2004:
10/05/04 Exp. 718/04, estimar reclamació interessat per existir error i procedir a la
devolució.
10/05/04 Exp. 292/03, desestimar reclamació i no procedeix devolució.
10/05/04 Exp. 2683/02, estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions d’IVTM, vehicle
CI-16879.
13/05/04 Exp. 1008/04, aprovar liquidacions Padrons taxa mercat exterior i
conservatori, 2n trimestre 2004.
18/05/04 Exp. 3657/03, rectificar liquidació, reconèixer dret devolució i aprovar nova
liquidació IBIR.
18/05/04 Exp. 460/03, estimar sol·licitud i procedir a la devolució ICIO.

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Sra. Calero,
senyores i senyors regidors, senyores i senyors del públic i mitjans de comunicació,
molt bona vesprada a tots, si encara que les resolucions és un poquet llarga però sí que
volguera un poc en part la lectura del 29 del 4 i la del 4 de maig que estan relacionades
que és amb l’absència i falten algunes hores d’assistència per part de treballadors de
l’Escola Taller, sorprèn un assumpte que entenc que és molt interessant, a veure si és
que està havent-hi falta de motivació o altres raons, volguera també la lectura de la del 3
de maig del 2004 sobre un curs a Benalmádena del 14 al 17 de maig, encara que crec
que d’altra banda ja he aclarit que crec que eren, saber el nombre d’alumnes que hi han
anat i tal, hi ha dues resolucions d’Alcaldia de data, les fotocòpies no m’han eixit bé,
referents a una sanció de policia local que es donen trasllat a Trànsit perquè siguen
denúncies de la Direcció Provincial de Trànsit i pressuposa la retirada i autorització
administrativa per a conduir per un període de tres mesos i finalment.”

La Sra. ALCALDESSA manifesta: “Sr. Borrás, no ens podria donar el nombre
de les resolucions, és que si ens les deixa se les llegirem, perquè per a buscar-les.”

Continua el Sr. BORRÁS, indicant: “És que les fotocòpies com es posa l’encuny
no han eixit, sí, li les donaré, i aquesta una Resolució de l’Alcaldia de 6 de maig del
2004 sobre un expedient d’infracció urbanística per carència de llicència, tant d’activitat
com d’obra a Ferrocarril 1870.”

El Sr. SECRETARI indica: “Procedeix a llegir les resolucions d’Alcaldia núm.
1021, 1054, 972, 1062, 1061 i 1095.”

El regidor del Grup Municipal del PSOE, Sr. GARCÍA, diu: “Bo, bona vesprada,
el tema és que m’he alegrat d’haver anat a Benalmádena perquè després de passar crec
que passen sobre uns 8.000 xavals de tota la comarca per l’Escola de Trànsit, on he anat
crec que han anat 65 poblacions, ací a concursar, on si no vas a un lloc d’aquests no
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saps el que has de fer a l’any que ve, perquè a l’any que ve jo diria com que no sé del
que va, ni ho vaig a potenciar, ni ho vaig a potenciar, però m’ha agradat d’anar allí
perquè la il·lusió dels xavals aquests que portaven, l’any que ve jo pense potenciar
Educació Vial als xavals que van, si van repetim l’any que ve que crec que ha sigut molt
positiu d’haver anat allí a aquest poble, a aquesta població, per l’alegria i crec que per la
il·lusió que han tingut i que per a l’any que ve els xavals que vagen poden tenir, crec
que ha sigut anar allí ha sigut molt positiu i us ho dic que m’alegre molt d’haver anat
perquè sé del que va, perquè és que si no va u a un lloc d’aquests no saps del que va,
estan fent unes coses, o envia gent a un lloc on no saps del que va, llavors sí que
m’alegre i m’he alegrat d’haver anat.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bé, no ha sigut amb
ànim de criticar-li el viatge ni de bon tros, perquè és bo sempre que s’aprenga i després
s’aplique, simplement es dóna la circumstància que es parla en algun lloc de les dues
escoles que han anat, ni sé el nombre d’alumnes i el que sí que vull saber és com s’han
seleccionat, quins criteris s’han seleccionat, això és el que volia saber, ja em contestarà,
d’altra banda tots hem tingut interès en l’Escola d’Educació Vial i la prova està com la
vam deixar abans de la meua eixida de l’Alcaldia, quant al tema de la resolució de
l’expedient sancionador, amb la lectura es dedueix tot, ací només caben les preguntes,
quan se’ls va notificar la Resolució? Si va ser abans de la inauguració o després de la
inauguració, i els que van assistir o vau assistir a la inauguració és problema vostre,
perquè això continua obert i com que es dóna lloc des de l’inici de les obres fins ara
sense que es tinguen les llicències, i després em consta que el jutge instructor no es
tinga sentit que se n’anirà, a veure si damunt es nomena un jutge instructor que després
paralitza l’expedient i tota la resta, seguirem açò, per tant tindrem dies o mesos per a
saber com acaba la situació, quant a les multes, preocupen que es donen trasllat a
Trànsit perquè la seua quantia és important i perquè ara es porta un historial d’aquestes i
es demana la retirada dels 3 mesos, i no es vol pensar bé a la pl. Major és difícil adquirir
velocitat i després l’altra que diu “Conduir amb una taxa d’alcohol en aire respirat
superior a 0,25 mil·ligrams per litre”, clar, el límit està en 0,25 però no sabem si excedia
i quant excedia, i també per tant el mateix, si és superior, com s’ha determinat que es
pose que s’aclarisca, bé, quant a l’Escola de Ferros als alumnes que se’ls retira part dels
seus emoluments, perquè dir que són 21 alumnes i que alguns d’ells són reincidents, per
tant si hi ha desmotivació o alguna cosa, aquest Ajuntament té psicòlegs i prou, perquè
entenc que també hi haurà prou més alumnes que voldran arribar allí, si alguns no tenen
veritablement interès, crec que han d’entrar altres, i si no d’alguna forma que se’ls
motive, ja que per l’edat que tenen i les circumstàncies especials que es donen en ells
crec que és bo que aprenguen un ofici, la preocupant lògicament és la de l’expedient
sancionador, com es dóna lloc que siga el 6 de maig si la inauguració era el dia 12 de
maig, com assistim o com assisteixen alguns, si es tenia coneixement o no es tenia
coneixement de l’expedient i especialment com es dóna lloc a açò, com estan funcionant
els serveis municipals, res més, moltes gràcies.”

2 SOL·LICITUD A CONSELLERIA DE BENESTAR SOCIAL LA
DOTACIÓ D’UN ALTRE CENTRE D’ATENCIÓ ESPECIALITZADA A
MAJORS (CEAM) PER AL NUCLI DE PORT DE SAGUNT
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A la vista de la situació existent al nostre municipi relativa a la necessitat de
disposar d’equipaments socials suficients en el sector de població de persones majors,
ajustades a la nostra realitat.

Considerant les característiques especifiques que disposa el nostre municipi amb
un nivell d’envelliment superior a la mitjana de la Comunitat Valenciana.

Els serveis socials especialitzats d’atenció als majors que depenen de la
Comunitat Autònoma (els actuals CEAM, antigues Llars del Pensionista) al nostre
municipi no han augmentat en el seu nombre amb els existents fa trenta anys, i per
consegüent no s’ha produït un creixement paral·lel a les necessitats en haver augmentat
considerablement la població i la necessitat de disposar de més recursos en el sector dels
majors (tal com queda reflectit en els informes tècnics que obren en l’expedient).

Considerant la necessitat de disposar d’un major nombre de Centres
Especialitzats d’Atenció a Majors al municipi i atenent l’acord adoptat pel Consell
Municipal dels Majors de Sagunt en la seua sessió celebrada el dia 5 de maig
d’enguany, és pel que

El regidor de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, procedeix a llegir la proposta.

El regidor de SCP, Sr. CORTÉS, indica: “Bona vesprada a tots, per descomptat
que estem d’acord però hi ha alguna cosa que no acaba de quadrar molt, en principi
estem d’acord perquè és almenys una de les peticions que fèiem nosaltres als
pressupostos per a aprovar els pressupostos d’enguany que era la creació de dos centres
d’atenció a la Tercera Edat, però em fa la impressió que no sé exactament els criteris
que s’han seguit o els estudis que s’han fet per a determinar la ubicació d’aqueix centre
al Port i un a Sagunt, en principi o perquè no s’ha fet primer a Sagunt i després al Port,
si hi ha algun estudi que avale aqueixes necessitats i aqueixes prioritats, i després per
descomptat supose que quan se sol·licita que aqueix centre es realitze a la Cooperativa
Sant Francesc de Borja, hi ha dues possibilitats, una que se sol·licite allí perquè allí és
on tenim en aquest moment terreny disponible o dos que siga perquè veritablement en
aqueixa zona és on el percentatge de persones majors siga major, cosa que dubte que
aqueixa zona siga la zona idònia per a instal·lar en aquest moment, no dic que no faça
falta, possiblement faça falta però crec que hi ha altres nuclis de població tant a Sagunt
com al Port la ratio de gent major jo del qual crec que és molt més elevat que en
aqueixa zona, llavors sí que m’agradaria que per part del delegat s’explicara si hi ha
estudis ja fets respecte d’això que determine que aqueixa zona, perquè el problema que
veig és que és molt millor intentar ubicar els centres, aquests centres de la tercera edat
on hi haja una major ratio o percentatges de persones de la tercera edat, que no per
disposar d’un terreny en aquest moment, fem traslladar o desplaçar-se a la gent major a
unes distàncies que jo crec no serien les apropiades, per tant sí que m’agradaria que
se’ns diguera si veritablement hi ha un estudi respecte d’això sobre aqueix tema.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GALLART, manifesta: “Bona vesprada,
vegem, jo més o menys anirà parell al que ha dit el Sr. Cortés en la Comissió que es va
tractar aquest tema no es va parlar per a res de la localització o de la zona on s’anava a
posar aquest, on s’anava a demanar ubicar aquest centre per a majors, llavors el tema de
la zona de Sant Francesc de Borja el primer que jo em combregue amb açò és en Ordre
del Dia d’ací del Ple, ací del que es tracta i del que es proposa i com a Segregació
Portenya el vam votar a favor, estàvem d’acord a sol·licitar que per als nostres majors hi
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haja una major atenció, però l’única cosa que es proposava era això, fer una sol·licitud a
la Conselleria que faça un centre, ni es va parlar de zona, ni es va parlar de costos, ni es
va parlar de cap tipus d’estudis i el que volem saber és si anirà a aqueixa zona?, quin
solar serà?, quina capacitat d’atenció tindrà el centre que s’està demanant?, quines
característiques específiques tindrà o reunirà?, quant de personal ocuparà i després saber
la Conselleria en quant costejarà el tema, si li costarà l’advocat a l’Ajuntament, és a dir
que nosaltres estem d’acord i així ho vam aprovar que s’ha de demanar un centre,
sol·licitar, la sol·licitud, però ni hem parlat de característiques, ni hem parlat de zones,
m’imagine que açò serà posterior a haver presentat la sol·licitud, que ens ho explique
per favor, gràcies.”

El regidor del Grup Municipal de PP, Sr. MARTÍ, diu: “Bona vesprada,
Fernando, perdona que et done l’espatlla, és que com ja fa temps van dir que el nostre
semblava una relació d’amor, em sap greu no poder-lo mirar a la cara, perquè així li ho
podria dir als ulls, però, bo, ell sap que quan es critica no és amb ànim de destruir sinó
al contrari, que traguem alguna cosa en clar entre tots, bo, comencem que en la
Comissió de Serveis Socials com ja ha ocorregut en altres ocasions, ens hem queixat i
ens queixem i volguérem no seguir queixant-nos que a vegades davall el nostre criteri,
hi ha una falta d’informació, la primera cosa per exemple que podem veure és que en
l’Ordre del Dia sí que figura la zona en què es proposa que es construïsca aqueix nou
CEAM, a nosaltres ens sembla perfecte que es construïsca un altre CEAM al Port
perquè ara us explicaré detalladament un poquet les xifres que hem pogut contrastar en
Serveis Socials, igual que si al seu dia fa falta un altre CEAM a Sagunt, el que és el
Nucli Històric, això el primer han de ser les persones, i sobretot en el cas de les
persones majors que es té merescut poder gaudir de les seues jubilacions el millor
possible, però la qüestió és que el tema que ens ocupa en aquest cas que és el Port,
nosaltres sí que ens vam preocupar previ a la Comissió que vam tenir de Serveis Socials
d’anar al Departament i informar-nos de quina era la situació geogràfica, llavors si em
permeteu açò és el que és el pla del Port i hi ha una línia que és la que divideix el que
dins del Departament de Serveis Socials i en l’informe de la Tècnica l’anomenen com
Port baix i Port alt, el Port baix, perdoneu però en l’informe figura com a Port alt i com
a Port baix, però, bo, si ens hem de ficar en això, i sud i nord el que faça falta, la qüestió
és que en el que és la zona d’àmbit del CEAM que ja existeix, el de l’av. 9 d’Octubre
enfront del Casino-Gerència, dóna cabuda a una població de 3.209 persones i el que
seria l’altra part per a la que se sol·licitaria el nou CEAM té un espectre de població de
6.340 persones que podrien beneficiar-se d’aqueix servei, en la Comissió de fet el
representant de CCOO, va preguntar que quin era un equipament d’un CEAM, no se li
va poder contestar quin era l’equipament perquè l’única cosa que es feia era sol·licitar a
la instància superior, a la Conselleria la construcció d’un CEAM, nosaltres ja d’entrada
el que criticàvem era tenir un mínim d’argumentació i de dir, podria ser ací, podria ser
allà, podria ser d’aquesta manera, nosaltres podríem aportar, veure no sols les peticions,
perquè a més es disposa de temps per part d’aquest Equip de Govern per a argumentar
aqueixes peticions, simplement hi havia la sol·licitud, clar, si ix ben perfecte, som els
més guais del món, si ix malament és el que vam dir en la Comissió, ja veuríem de qui
seria la culpa, si de la Conselleria o del Consistori per no fer els deures ben fets,
nosaltres allí vam recolzar que es fera el CEAM, en cap moment i era dijous a la
vesprada es va saber o se’ns va dir millor dit, on aniria ubicat o que parcel·la s’anava a
proposar per a construir aqueix CEAM, clar l’endemà al matí en la Junta de Portaveus
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segons resa en l’Ordre del Dia del Ple ja apareix una parcel·la de terreny, o siga 12 h,
després, i és en la UA-36 que parlant en cristià perquè ens entenguem tots és en Sant
Francesc de Borja com bé ha dit Miguel Àngel i després Manolo, és on possiblement on
l’edat mitjana siga de les més joves de la ciutat i a banda cau dins del que és la zona
d’influència del CEAM que ja existeix, la UA-36 està ací, el CEAM està ací i la resta de
la ciutat o de la part del Nucli del Port és la que hauria d’acollir i parcel·les de terreny hi
ha, nosaltres en el seu moment, com en l’expedient no figurava res no vam poder fer
aportacions, no podem dir ací o allà perquè almenys en aquest cas ni Leonor, Carmen
estava absent perquè estava a Portugal, ni jo, som tècnics d’Urbanisme, ni sabem quines
amb totes les parcel·les de terrenys que hi ha disponibles, però el que sí que és cert és
que avui per exemple igual que Fernando en aquest cas podrà dir que li hem dit en
premsa, clar, ens vam desdejunar que no hi ha tantes alternatives de sòl i que nosaltres
només ens vam queixar però mai vam aportar alternatives com en aquest cas que vam
criticar la zona però no donem alternatives, difícilment podíem donar alternatives quan
no se’ns va dir res, avui sí que podem donar una alternativa i és per exemple en la UA-
4, si vaig a dir-lo ara, és que primer és perquè els tècnics ho entenguen quan arribe i ara
en cristià, a la UA-4 que és la zona pròxima al Vial Internuclis, una zona que agafaria
tot el que és Wichita, Churruca, part del que és 9 d’Octubre, el que és la zona del
Ferroland i que possiblement estaria bé aqueixa zona, igual que m’imagine que hi haurà
alguna pastilla més de terreny, llavors la veritat és que en més d’una ocasió ja ho hem
hagut de dir en premsa, Serveis Socials és una Comissió que hauria de ser de consens
perquè es treballa sobretot amb la sensibilitat de les persones, si nosaltres critiquem
moltes vegades l’actuació del regidor no és perquè ens dediquem només a criticar i de
fet el Sr. Civera pot recordar quan es va presentar les Normes per al tema del valencià,
encara que jo no siga valencianoparlant, ho sent, Manolo, però tu el vas posar damunt
de la taula, ens vam comprometre a estudiar-les, les vam mirar i es van consensuar, si
les coses es poden mirar amb temps i es poden estudiar per descomptat que es poden
consensuar, però quan hi ha voluntat tant del que governa com del que està a l’oposició,
no sols del que estiga a l’oposició, hem d’aportar tots i el que no pot ser és que el que
governe damunt ens reprotxe a nosaltres de no posar alternatives quan no sabem ni
quina és la proposta, moltes gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del Grup Municipal SP, Sr.
GALLART, indica: “Bo, açò serà molt breu, simplement per a apuntar a l’alternativa
que ha donat el regidor del PP, dir també que m’apunta el meu company Marcelino que
al SUP-2 Oest també hi ha una altra parcel·la i de més de 5.000 m2 que també podria
ser una alternativa a Sant Francesc de Borja, però jo em vull ratificar una altra vegada
en el mateix, és a dir que quan puguem discutir, quan es puga discutir la zona i els
tècnics d’urbanisme puguen dir quin lloc anirà i quina capacitat ha de tenir, en fi que
se’ns donen més dades, recolzarem la sol·licitud, se sol·licitarà però després caldrà fer
un estudi i caldrà discutir on es posarà, quina ratio de població hi ha on s’ha d’ubicar,
en fi ja ho parlarem més endavant, llavors jo el que vull comentar-vos és que el tema de
Sant Francesc de Borja que es quede de moment i que només s’aprove sol·licitar a la
Conselleria, moltes gràcies.”

La regidora dels Majors, Sra. VILALTA, diu: “Simplement com a presidenta del
Consell de Majors, on es va fer la proposta, els majors ja estan molt de temps estudiant
des d’aquest Consell un CEAM, de fet el lloc dins del Consell de Majors sí que sabíem
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que volíem al Nucli del Port de Sagunt pel tema de la grandesa del CEAM és molt més
xicotet que el de Sagunt i abraça molta més gent major, és cert que això cal estudiar-ho,
nosaltres des del Consell de Majors com a Presidenta vam demanar una entrevista a la
Conselleria, estem a l’espera que se’ns conteste i si que m’agradaria, tant de bo no siga
així, que no fóra perquè no hàgem fet nosaltres els deures o perquè no l’hem debatut o
discutit dins de la Comissió Informativa de Serveis Socials el tema, que açò fóra per
error nostre que no es fera un CEAM, de fet nosaltres estem treballant amb els majors
per a poder fer, la proposta serà del Consell dels Majors, una proposta que elevem a la
Comissió Informativa de Serveis Socials per a després elevar-la al Ple, però sí que és
cert que nosaltres estem treballant encara en aquest tema, i em sembla molt bé les
propostes que ací s’han fet i de fet jo el tema de la ubicació estic totalment d’acord que
el lloc no és el lloc idoni per a fer-lo, pel tema que és una zona on hi ha molta gent jove
i no gent major, és molt important estudiar la ubicació d’on volem que es faça un
CEAM i anar a poc a poc, pense que coincidim unànimement perquè en tots els
programes electorals i tot el món sempre està reivindicant ací la construcció d’un nou
CEAM al Nucli del Port de Sagunt, sí que agafe a nivell personal t’ho dic de tornar a
parlar-lo en la Comissió Informativa de Serveis Socials que pense que és on cal fer-lo,
gràcies.”

El regidor del Grup Municipal PP, Sr. MARTÍ, diu: “Simplement agrair les teues
paraules, Rosa, i el que sí que proposaríem nosaltres seria el fet d’aprovar el que és la
proposta d’estudiar la ubicació per a posteriorment tornar a portar-lo al ple i si és
possible aprovar-lo per unanimitat de tots.”

La Sra. ALCALDESSA indica: “Sr. López Egea ja per a tancar.”

El regidor delegat de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ EGEA, assenyala: “Jo en la
línia que ha intervingut Rosa i agafant el guant de les intervencions dels grups de
Segregació Portenya de Miguel Ángel i del Grup Popular, vegem, bo, sabeu que en
aquests moments hi ha un CEAM a Sagunt, bo, dir que en la Comissió Informativa de
Serveis Socials es va aprovar per unanimitat, la sol·licitud, en cap moment es va parlar
de sòl, es va aprovar per unanimitat, sabeu que en aquests moments a Sagunt Ciutat hi
ha un CEAM i a Sagunt Port hi ha un altre però tenim pels informes tècnics i els estudis
que estem realitzant també amb el tema dels Districtes estem traient una sèrie de dades
sobre el tema dels majors, hi ha un desenvolupament i un creixement important al nostre
municipi i estem en aquests moments dos punts per damunt de la mitjana del País
Valencià quant a envelliment, sobretot hi ha hagut un creixement important en el que és
el nucli del Port, en aquests moments a Sagunt hi ha 5.020 persones majors, al Port de
Sagunt 9.065, al Baladre hi ha 447 i Almardà 153, pensàvem i sobretot és una
reivindicació que vénen fent el Consell de Majors des de fa temps, la necessitat d’aquest
CEAM, i en aquest sentit mantenir la proposta que es va traslladar a la Comissió
Informativa de Serveis Socials i que es va aprovar per unanimitat i que era de sol·licitar
i a partir d’ací buscarem al llarg d’aquest mes la ubicació adequada i intentar que hi haja
un consens entre tots.”

La Sra. ALCALDESSA manifesta: “Si ha acabat ja, Sr. López Egea, moltes
gràcies, vegem, per als efectes de la votació és que en la proposta apareix, per als
efectes de la votació l’única cosa que s’ha fet és traslladar el que es va acordar en el
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Consell de Majors és traslladar-li a la Conselleria i una vegada que es trasllade, és
començar a treballar amb la Conselleria per a buscar des del Consell de Majors d’ací i
Conselleria buscar el lloc, l’acord perquè quede clar és – Traslladar a la Conselleria de
Benestar Social les necessitats plantejades en aquest sector de població i sol·licitar-li la
construcció i equipament d’un Centre Especialitzat d’Atenció a Majors al nucli del Port
de Sagunt, no posa lloc, posa només la necessitat que aquest Sector diu de la creació
d’un CEAM-, un minut Sr. Castelló.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Bona vesprada,
ja vam parlar en el ple anterior crec que va ser o en l’altre, ja vam parlar d’un centre de
malalts mentals que se sol·licitava a la Conselleria sense dir-los quin era el sòl, el solar
o l’edifici en què es pretenia instal·lar, ara es porta el sòl sense parlar amb la resta de
grups i consensuar el lloc.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “S’ha quedat clar que no porta el sòl.”

Reprèn la paraula el Sr. CASTELLÓ: “Sí, efectivament i ara es lleva el sòl, amb
la qual cosa hi tornem.”

La Sra. ALCALDESSA: “No, no es lleva, no s’ha llegit la proposició, en la
proposició no estava.”

Continua el Sr. CASTELLÓ: “Sí, si l’he sentit perfectament de veritat i la
qüestió, no era per entaular un debat amb vostè, de veritat, és per a dir-li que sembla que
vulguen fer de la necessitat, virtut, en el sentit que ara ens porten, no, no és que ara no
diem on va, bo, nosaltres el que volem és, igual que vam dir amb el Centre de Malalts
Mentals que quan es propose a una Conselleria la ubicació d’algun servei a la ciutat, se
li diga on proposem que es farà, això és el que nosaltres proposem, i si no farem igual
que amb el Centre de Malalts Mentals, ens sembla que són qüestions que es deixen un
poc a l’aire quan es pot portar l’expedient perfectament tancat, no com es portava que
era mal tancat, però sí parlant-ho amb la resta de grups.”

La regidora de Majors, Sra. VILALTA, manifesta: “Una cosa molt simple, hem
d’aclarir com saps aquest Ajuntament ha donat sòl a la Conselleria de Patrimoni, llavors
hi ha sòl, per exemple tenim el del Centre de Salut famós, que el tenim entregat a la
Conselleria i volem primer que se’ns aclarisca aqueixa situació del sòl que ja hem
donat, en expedients que han eixit d’aquest Ajuntament en una parcel·la concreta
donada i això està donat a la Conselleria i no sabem la situació d’aqueix sòl, potser una
vegada aclarim això decidim que el CEAM ha d’anar al Centre de Salut, clar, però hem
donat sòl i la situació d’aqueix sòl que hem donat al Centre de Salut.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, per 17 vots de
PSOE, EU, BLOC, SP i SCP i 8 abstencions de PP, ACORDA:

Traslladar a la Conselleria de Benestar Social les necessitats plantejades en
aquest sector de població i sol·licitar-li la construcció i equipament d’un Centre
Especialitzat d’Atenció a Majors (CEAM) en el nucli de Port de Sagunt.
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3 PROPOSICIÓ APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA REGULADORA
D’INSTAL·LACIONS DESMUNTABLES, TAULES I CADIRES.  EXP. 14/04-V

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Vist que pels Departaments d’Activitats, Policia Local i Patrimoni i Contractació
es venia observant que per diferents bars, pubs i restaurants s’estaven realitzant
diferents ocupacions d’espai públic amb instal·lacions desmuntables, tancaments, etc.,
així com amb taules i cadires, va ser determinat pels regidors responsables dels
departaments afectats, la necessitat de realitzar una Ordenança que regulara d’alguna
manera les referides situacions. A tal fi s’ha confeccionat el present Text que
acompanya a la proposta que es redacta.

Considerant establit en l’art. 49 de la Llei 7/85 per a l’aprovació de les
Ordenances Locals i tenint en compte les competències que els arts. 130 i 131 del
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals
atorguen al Ple d’aquesta Entitat.

El portaveu del Grup Municipal PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bona vesprada,
portem en aquest punt una proposta d’aprovació inicial d’una Ordenança Municipal que
regule Instal·lacions desmuntables de Taules i Cadires, allò que s’ha conegut com a
terrasses d’estiu, etc., hi ha un buit a l’Ajuntament quant a una regulació municipal en
aquest aspecte i en moltes ocasions genera alguns embolics quant a reclamacions de
veïns, etc., vam entendre que per l’entitat del nostre Ajuntament i per l’extensiu
d’aquesta pràctica, a l’estiu especialment, era necessari recollir en una Ordenança els
aspectes més rellevants i poder tenir en certa mesura una normativa a què pogueren
acollir-se tant els interessats en instal·lar-se com l’Ajuntament a l’hora de donar
resposta a cada un dels plantejaments o de les instal·lacions que es proposen instal·lar,
l’Ordenança s’ha treballat conjuntament des dels departaments d’Activitats, de Trànsit,
de Policia i de Patrimoni, i crec que s’ha aconseguit un bon text i recull bàsicament en
els grans títols, una Exposició de Motius, l’Àmbit d’Aplicació, quines són les modalitats
d’autorització, les condicions de l’autorització que recull requisits generals específics, i
formes d’extinció de les autoritzacions, en un altre títol important recull les Obligacions
i Drets del titular de l’autorització, el Règim Sancionador i unes Disposicions
Transitòries, Derogatòries i Finals, en fi és un text legal que jo crec que tindrà
importància en l’hora d’aplicar-lo, en la Comissió s’ha debatut, en dues comissions
informatives, sembla que hi ha prou concurrència de tots els grups quant a que el text
recull bàsicament el que es pretén recollir, de totes les maneres he de recordar que el
que es porta avui és l’aprovació inicial, després hi haurà un termini d’informació
pública i en aqueix tràmit de 30 dies es podran presentar al·legacions i suggeriments per
part dels interessats i per la resta dels grups, jo crec que és un bon text i vull donar les
gràcies públicament als tècnics que han sigut la base en la redacció d’aquest text,
especialment al Cap del Departament d’Activitats que ha sigut el que l’ha impulsat i
l’ha portat endavant, gràcies.”

A les 17 hores i 55 minuts s’interromp momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic, fins a les 17 hores i 53 minuts.
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El Sr. Isidoro Pérez López del públic diu: “Bona vesprada a tots i en nom dels
meus companys, vull presentar un suggeriment que per exemple quan arriba l’estiu si és
veritat que molesten aqueixes carpes i aqueixes terrasses l’Ajuntament que les regule,
les vigile, em sembla molt bé, però ací estem per a pagar també, guanyar uns diners i
donar un servei turístic, en nom de gairebé tots ells estic jo i el que sí que vull, l’altre
dia vaig estar en una reunió i ja es va parlar quelcom el tema que la platja es va netejant,
es van fent prou curiosos, el tema fort és també la terrassa perquè si molesta algun veí i
té alguna queixa a l’Ajuntament els veïns, els amos de la terrassa han de fer quelcom
contra l’Ajuntament, perquè els veïns s’han queixat, no sé qui s’ha queixat de les
terrasses, perquè les terrasses si estan posades i estan en ordre, fan unes prestacions
idònies al moment, tenen tota la seguretat que han de tenir les terrasses i llavors jo pense
que l’Ajuntament ha d’estar fort i dir, bo, açò és la terrassa i vostè aguante l’estiu, per la
qual cosa jo he sentit hi ha només un mes que encara cal fer a l’Ajuntament unes
gestions i llavors jo pense que l’Ajuntament ha de tirar un cable als hostalers, perquè jo
pense que cal pagar tot el món, perquè si el paguem tant el contribuent com el
comerciant, resulta que l’Ajuntament no funciona i jo tampoc, però serem sensibles tots
i jo li demane a l’Ajuntament que a aquests que l’estudien ben estudiat el de les
terrasses, perquè jo pense que les terrasses no són unes terrasses tercermundistes, unes
terrasses que valen potser 1 milió, 2 milions de pessetes per a muntar-la, si no fan mal al
transeünt jo pense que l’Ajuntament el que ha de fer és aguantar, gràcies.”

Represa la sessió, el regidor del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, assenyala:
“De nou bona vesprada, donarem un pas important amb la redacció d’una Ordenança
però lògicament a mi m’agradaria saber abans de votar aquesta Ordenança, de votar-la a
favor, abstenir-me o votar-la en contra, saber quina és la voluntat de l’Equip de Govern
respecte al compliment d’aquesta, perquè tindria molt poc de sentit que redactem una
Ordenança, que ens involucrem tots en l’aprovació d’aqueixa Ordenança i que després
aqueixa Ordenança com moltes altres no es complisca o no es tinga ja d’entrada la
voluntat de fer complir aqueixa Ordenança, perquè el compliment d’aqueixa Ordenança
per descomptat és prou impopular, per la qual cosa comporta fer complir-la, per tant jo
sí que m’agradaria saber l’opinió de l’Equip de Govern de votar respecte a si la voluntat
d’ells és portar-la a cap o la voluntat de l’Equip de Govern és només aprovar una
Ordenança i deixar-la al calaix dels oblits, gràcies.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL, diu: “Bona vesprada, vegem, aquest
ha sigut un dels punts que al si d’Iniciativa Portenya i Segregació Portenya ha portat un
dels majors debats, fins a tal punt que ens anem a abstenir en la votació i li exposaré un
dels punts a què el nostre debat ens ha portat a aquesta sortida, primerament crec que és
una cosa impossible de complir l’horari que es fixa en aquestes Normes, la gent en pla
pràctic els caps de setmana ix a partir de les 11 i mitja o les 12 de la nit i el que no és
normal que a la una l’establiment haja de recollir corrent i recollir les taules quan estarà
plena la terrassa, al màxim que serà el moment de major afluència, una altra cosa que
ens crida l’atenció és que és gairebé segur que tenint aquest horari l’Ajuntament serà
incapaç de poder-lo complir, sota pena que sacada un regiment de cavalleria al carrer
per a aconseguir que els locals complisquen l’horari establit, perquè dic açò, mire, al
Polígon Ingruinsa, les normes aprovades per l’Ajuntament de Sagunt impedeixen en la
major part del polígon l’aparcament de vehicles, el Polígon d’Ingruinsa està ple al
màxim en totes parts de vehicles, on es pot i on no es pot, per més que s’ha dit que hi ha
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hagut problemes d’aparcament l’Ajuntament no presa cap mesura, va adoptar quelcom
que després ni el mateix va complir, s’ha denunciat en diverses comissions, el pose com
a exemple, que hi ha senyors que els cotxes que exposen els posen a la vorera, i els
ciutadans que van per la vorera han d’abaixar-se, ficar-se en la calçada, amb la
circulació que en certs moments tenen els vials del parc d’Ingruinsa, perquè a la vista de
totes aquestes situacions, hem arribat a la conclusió que era difícil aprovar perquè crec
que ens ficàvem en un conflicte difícil de poder solucionar per l’Ajuntament, imaginen-
se vostès quan arribe l’època més important, amb milers de veïns pels carrers i places,
asseguts a les terrasses, que et vinga l’amo i et diga, escolta, és l’horari de tancar, has
d’alçar-te i has d’anar-te, serà molt difícil arribar a complir aqueixa ordre, però a més
fins al punt que es farà impopular, i ara té l’altra volta de la moneda, el que té davall de
sa casa un bar, clar, vol arribar l’hora de descansar i dormir, el que no pots estar fins a
les 3 del matí amb un rebombori d’upa, segona qüestió, que passa que les normes
aquestes haurien d’estar acompanyades d’una actuació intentant que els locals que estan
oberts al públic perquè el soroll i el rebombori no puge de to, algun propietari estarà
disposat a fer aqueixa lluita antipopular amb els seus clients, bo, hi ha quelcom, bo, ara
li demanen la paraula a l’alcaldessa i ella dirà, davant d’aquesta situació nosaltres hem
arribat a una conclusió que és molt difícil que l’Ajuntament puga optar per fer complir
aquesta norma, que per descomptat reconeixem que fa falta, però Sr. Cortés, posen-se
un 10, és necessari que sapiguem si l’Equip de Govern a més de plantejar-la s’està per
la labor que açò isca, nosaltres de moment tal com està ens veiem incapacitats de poder
assumir-lo i ens anem a abstenir, si en el període d’al·legacions hi ha una millora per les
al·legacions que es facen i val la penal, bo, igual reconduïm la nostra postura, però en
aquest moment ens anem a abstenir.”

El portaveu del Grup Municipal PP, Sr. BORRÁS, diu: “Sr. Calero, senyors i
senyors regidors, novament bona vesprada, ha sigut una salutació cordial, i sí, Sr.
Chover, sí que m’agradaria que escoltara perquè de les seues paraules es dedueix que
pràcticament assentíem en l’aprovació d’aquesta Ordenança i crec que clarament el que
vam fer va ser abstenir-nos allí, que sí que donàvem per la nostra part via lliure però que
vèiem clarament, davant de la falta d’un estudi tant de que carrers i amples de vorera i
amples de carrer es pot aplicar aquesta Ordenança, el mateix que en terrasses, per la
classe de tendals o carpes, que era molt difícil la seua aplicació i la interpretació i
donarà lloc a conflictes entre clients i propietaris pel compliment de l’Ordenança per
part dels propietaris i fins i tot amb la intervenció de la policia local com a
sancionadors, tal com es desenvolupen en els articles 16 i 17, d’una banda estan els
horaris, tancar mitja hora abans, alçar les persones mitja hora abans del tancament de
l’establiment donarà lloc a problemes sense cap dubte i discussions del propietari amb
els clients i en funció de la bona voluntat de la policia, no vull pensar en una altra cosa,
pot ser que afavorisca a alguns i perjudique a altres, pot donar-se lloc a aqueixa situació,
crec que convé tal com vostè diu esperarem a veure que al·legacions ens presenten,
nosaltres donarem pas amb el nostre vot mitjançant l’abstenció, però que serà molt
problemàtica i serà molt problemàtica a més perquè cal tenir en compte la taxa preu
públic que vam aprovar al novembre, que van aprovar vostès un novembre, amb la qual
cosa suposa l’ample de la façana que normalment qualsevol bar, qualsevol restaurant
són instal·lacions xicotetes que tenen com a màxim un ample de façana de 8 m, i en
profunditat que siga cantoner, el que siga cantoner de 12, 14, 15 m, que el nombre de
taules que puga ocupar i cadires són molt xicotetes 4 o 5, des del públic m’ho diuen
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perfectament, el preu és alt i que damunt es vegen obligats tots els dies i totes les nits a
recollir, a desmuntar i tal, i a més pel tipus de característiques i ja especialment a les
zones del Parc Joan Carles I, l’av. 9 d’Octubre o l’av. Mediterrani, o Camp del
Morverdre, que s’originen grans vents improvisats, amb remolins, si la subjecció i
l’ancoratge encara que requerisca el vistiplau dels nostres tècnics, serà difícil que algun
no isca volant, especialment els que són de superfície superiors als 16 o 20 m2, que n’hi
ha, no volem posar traves, però sí creiem sincerament que donarà lloc a problemes i
crec que aquesta és una de les Ordenances que requereix tenir en compte els usuaris i
requereix reunir-se amb ells i si al municipi hi ha diverses associacions requereix tenir
una reunió amb ells, amb el temps veurem i estic convençut que ens arribaran
al·legacions i nosaltres volem mostrar la millor voluntat perquè és necessari regular amb
una Ordenança aquesta situació, però regular-lo amb una Ordenança que siga fàcil de
complir-la per totes les parts, que no done lloc que després es perseguisca a uns i amb
altres es tape un dels ulls i la proposta, com veiem ve per part de la delegació i ens
agradaria un estudi amb profunditat amb l’ample de carrers i voreres que hi ha al
municipi, res més en principi i després em reserve la segona intervenció, gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del Grup Municipal PSOE, Sr.
CHOVER, manifesta: “Sembla que estem d’acord que és necessari regular-lo, llavors,
bo, anem a regular-lo, que fa vent, a vegades fa vent i no per això farem una instal·lació
desmuntable com si fóra un iglú, que no el moga ni el vent, una instal·lació desmuntable
és una instal·lació desmuntable i quan fa vent es desmunta, perquè no es pot estar a la
intempèrie prenent una copa, perquè el vent es porta la cadira i a tu mateix, és a dir que
les coses anem a situar-les on corresponen, evidentment el tema de l’ample dels carrers
s’especifica amb caràcter general i amb caràcter específic, es fa una determinació que si
la vorera té 3 m, perquè s’haurà de deixar un corredor d’1 metre i mig o de 2 m, i només
es permetrà una fila de cadires, si té de 3 m, a 4 metres i mig es permetran dues files de
cadires, és a dir que hi ha una sèrie de regulacions que s’adapten perfectament a cada
situació, però hi ha a més un apartat en el que diu que en les situacions especials
s’estudiarà de forma singular, i els tècnics adoptaran o determinaran  el que siga més
convenient en cada cas, és a dir es tracta d’una Ordenança de caràcter general
evidentment i amb una seriosa de matisacions i amb una sèrie d’aspectes que almenys
permeten tant a l’autoritat que autoritza i que controla i que vigila tenir algun
mecanisme de saber que és el que està bé i que és el que està malament, en aquest
moment no es té i qualsevol inspector el nostre té dificultat per a poder dir si aqueix
tendal està ben instal·lat o està mal instal·lat o si el lloc és l’adequat o no és l’adequat, i
després perquè s’ha de funcionar en base a quan hi ha una cosa que molesta
evidentment i els veïns reclamen perquè s’actua, sinó reclamen perquè no s’actua, i jo
crec que per a ser més justos si que ha de regular-se i l’Ordenança és el mitjà legislatiu
que té l’Ajuntament, evidentment quan es fa una legislació, en aquest cas una legislació
municipal, se suposa que hi ha intenció de compliment, el tema dels horaris no és una
cosa que vinga establida específicament per part d’aquest Ajuntament, hi ha una
normativa general de la qual no podem fugir i a la qual s’afecten tot tipus
d’establiments, si realment s’està pensant que veurà un incompliment generalitzat
perquè açò el que ve a senyalitzar és que hi ha hagut un incompliment històric i del qual
tots hauríem de lamentar-nos, i això denota molta debilitat de les corporacions que no
han aconseguit mantenir, en principi és que no hi havia una regulació que normalitzara,
però que després que no han aconseguit o no han pogut fer complir les normatives,
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sempre en aquests temes es té una certa flexibilitat, però que és també lògic i històric,
no es tracta ací de perjudicar a ningú, es tracta de normalitzar una situació que no està
normalitzada i tractar amb una normativa de conciliar els interessos dels hostalers amb
la tranquil·litat o amb el benestar dels ciutadans, d’això es tracta, per açò els dubtes que
plantejava el Sr. Borrás en la Comissió, en la Comissió mateixa es van tractar d’aclarir,
potser hi haja alguna cosa que no estiga recollida, tenim un període d’un mes per a
poder-la recollir i per a poder-la establir, però que no entenc que la possibilitat o la
creença que no es puga o que no es tractarà de fer complir provoque una abstenció o un
vot en contra, jo entenc que hi ha una normativa que esperem puga durar durant molts
anys i en aquest moment hi ha un Equip de Govern però dins de 3 pot haver-hi un altre i
si aquesta normativa és bona servirà per a uns i per a altres, i la voluntat jo entenc que és
com el valor que se sobreentén.”

El regidor del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, indica: “La veritat és que una
societat moderna lògicament necessita o està obligada a harmonitzar els interessos dels
ciutadans i en aquest cas concret dels hostalers, i jo crec que aquesta Ordenança podria
millorar-se perquè lògicament tot és susceptible de millora però crec que és una bona
Ordenança que intenta sobretot harmonitzar aqueixos interessos i des d’aqueix punt de
vista perquè poc hem de dir, entenc que per a l’oposició entre els que em trobe, el
políticament correcte és l’abstenció perquè lògicament com he dit abans, aquesta és una
Ordenança impopular lògicament per a un sector important com és l’hostaler però que
deu entendre i deu comprendre que els veïns també tenen dret al descans, que també
tenen dret a poder dormir, perquè no tots el mes de juny i de juliol i fins d’agost estan
de vacances, hi ha molts veïns que s’alcen a les 6 del matí per a treballar i que per tant
tenen tot el dret del món a poder descansar tranquil·lament a partir d’una determinada
edat, d’una determinada hora i pense que l’1 és una hora apropiada sobretot als mesos
de juny o juliol, és cert que hi ha hagut un incompliment històric però no històric
sempre si no temporal, vull dir-te que hi ha hagut moments en què perquè la voluntat
d’un determinat equip ha intentat pressionar més per a intentar que aquests horaris o que
el funcionament d’aquestes terrasses fóra el més correcte possible i després s’ha deixat i
això ha portat a un poc el que ocorre fins aquest moment que, bo, pràcticament es
munten les terrasses amb un incompliment total, no de l’Ordenança perquè no hi havia
però si amb un incompliment d’un horari que ja està d’alguna manera aprovat per la
Conselleria i d’alguna manera amb l’ocupació dels metres que per descomptat molt
poques vegades s’ha controlat per part de l’Ajuntament i que lògicament això suposa a
vegades problemes importants per als ciutadans, per tant jo el que sí que crec és que
aquesta Ordenança intenta harmonitzar aqueixos interessos, els interessos dels
ciutadans, interessos d’hosteleros, i des d’aqueix punt de vista crec que és una bona
Ordenança, que pot ser millorable, per descomptat i supose que si al llarg d’aquest mes
se’n presenten al·legacions, supose que per l’Equip de Govern es podran acceptar si es
consideren que són interessants o que van en la línia d’aqueix respecte mutu, jo seguisc
pensant que el compliment d’aquesta Ordenança serà un tema complicat i un tema
difícil però també entenc que el que no hi haja una Ordenança que regule d’alguna
manera aquesta ocupació de via pública de taules i cadires jo crec que és pitjor, i avui
veure per exemple l’av. Mediterrani i altres avingudes perquè la quantitat d’estructures
metàl·liques que estan ocupant pràcticament tota la majoria de voreres sense que hi haja
un control per part de la policia i que aquelles persones que quan tenen la voluntat
d’alguna manera de legalitzar aqueixa situació és molt pitjor el remei que la malaltia,
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almenys que hi haja una Ordenança que regule i que els ciutadans i els hostalers
sàpiguen sobretot a què atenir-se a l’hora de muntar una terrassa, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del BLOC, Sr. CIVERA, diu: “Bona vesprada,
en primer lloc encara que el portaveu de l’Equip del Govern ha...”

La Sra. ALCALDESSA manifesta: “A veure, Sr. Civera, per favor, seria
possible que abaixàrem el nivell del soroll que hi ha ací en aquest moment que no hi ha
forma d’escoltar, per favor els que estan ací fora tinguen un poc de respecte perquè
estan parlant ací dins, gràcies, Sr. Civera, continue.”

Continua amb la intervenció el Sr. CIVERA: “Si estava dient que encara que el
delegat del departament d’Activitats ha estat prou explícit, volia eixir per dir dues coses
que són òbvies que no s’han dit però que se sobreentenen, que és el següent, la primera
que evidentment no hi havia Ordenança i quan no hi ha encara que algunes persones,
alguns hostalers, alguns inversors als quals hem d’agrair evidentment els seus esforços
per donar aqueix servei, per dinamitzar la societat, no es fa una Ordenança per
emprenyar aqueixos que tenen iniciativa, tampoc per a defensar a ningú, sinó per crear
les condicions democràtiques d’igualtat entre tots, vol dir, entre els mateixos hostalers i
entre els ciutadans, no es tracta de perjudicar a ningú, es tracta de crear una normativa
que servisca per a tot el món, pensem que moltes vegades la falta de lleis no és el
millor, les lleis no fan falta quan evidentment hi ha harmonia, quan tot funciona, però
quan les nostres ciutats modernes, com deia Miguel Ángel, les coses es compliquen i els
interessos i iniciatives són tan diverses, cal regular-les, però no es fa per perjudicar a
ningú, es tracta de ser justos amb tots i precisament amb els mateixos del mateix gremi,
pensem que una falta de normativa, una iniciativa dins d’aqueix sector pot resultar
agreujant per a un altre empresari que no s’atinga o s’atinga d’una altra manera o
l’interprete d’una altra manera, amb la normativa estem intentant posar ordre i això no
pot anar en detriment de cap empresari, però tampoc lògicament com ja s’ha dit de cap
ciutadà, i els polítics estem precisament per a això i la societat ens ho està reclamant i
tota la corporació estàvem reclamant al delegat que regulara i per tant hem de felicitar
els tècnics que han buscat la millor normativa possible en l’actualitat, jo comprenc que
l’oposició busque argúcies per a veure de quina manera excusa el seu vot d’abstenció
que no és negatiu, a mi em fa riure que es comence a parlar del vent o del sol o de les
pedres que hi ha al camí, això no té res a veure amb el que estem muntant ací, ací es
tracta i evidentment l’oposició, tots els partits poden fer el que consideren, però açò és
una cosa que feia falta, la normativa aquesta feia falta i s’ha fet i per tant el que hem de
votar ací si estem d’acord o no amb la normativa, és la meua opinió, hem de votar si
estem d’acord o no estem d’acord, ací en postures de mal pagador ja les coneixem, per
tant jo el que demanaria és un vot positiu o un vot negatiu si esteu en contra, per
descomptat sempre la vostra col·laboració a l’hora de millorar-la, però no amb
arguments i fal·làcies que l’única cosa que fan és marejar la perdiu i enredar a la
ciutadania.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL, indica: “Manolín, Manolín, que no
ets bo, vegem, cal tenir clar que en cas de no haver-hi normativa i proposar-la algun pas
positiu s’ha donat i Sr. Chover això sap vostè que jo li ho he reconegut, però, home,
això que el vot d’abstenció no val, perquè tu ho digues, que una broma, que és abans
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l’ou o la gallina, l’ou, i qui va posar el primer ou?, vegem, cal ser pràctics en una cosa,
abans no ho he dit, ara et comentaré un apartat que se m’ha oblidat, tu creus que
l’Ajuntament i et pregunte a tu directament per la intervenció que has fet, que
l’Ajuntament d’aquest municipi podrà fer que es complisquen els horaris per exemple
en l’av. Mediterrani, no tu saps també com jo que no el va a poder complir, un altre
exemple, es compleix dins de l’av. Mediterrani que és on a l’estiu es bolca més la gent, i
al Parc d’Ingruinsa que fem, el mantenim fins que hora?, els que els fem tancar a l’av.
Mediterrani o en una altra part del poble diran perquè a aquells sí i nosaltres no, no, no,
no, és una qüestió que després a l’hora d’arribar el moment de fer que tanquen certes
persones és molt conflictiu, i una altra cosa que abans se m’havia oblidat, anys
anteriors, enguany no perquè encara no s’ha produït, quan arriba l’època estival
apareixen unes instal·lacions mòbils al Port, a la nostra platja, que fan xurros i venen
alguna cervesa que una altra, però arriba un moment que tenim els empresaris d’aquest
municipi que paguen tots els anys els impostos ací, que arriba el moment de tancar la
porta, la tanquen i aqueixes instal·lacions mòbils es queden que es fa de dia tirant
xurros, entrepans, cervesa, whisky i el que els done la gana i aquest Ajuntament no pren
ni així de mesura perquè això s’ature, qui ix perjudicat?, els empresaris d’aquest
municipi, però, home, si no cal que estiga regulat, si tu fas que tanquen, he dit els anys
anteriors, no t’estic dient enguany perquè no ha passat, però en anys anteriors els de la
línia de la platja tancaven i allò es quedaven en marxa, clar, si tots tancaven hi havia cua
i jo no sé el que guanyaven alguns dies aquelles persones, tenint un muntó de gent jove
en el seu entorn, més problemes, es tanca tota l’av. Mediterrani que és la principal en
l’època d’estiu i se’ns queda una instal·lació que no és discoteca ni sé el que és, però
està en marxa, aquella es fa de dia amb tota la gent dins i els altres tancats que els
cruixen les dents, hi ha una sèrie de situacions complicades, una altra situació
complicada que l’hem comentat en la comissió, en xicotetes places d’un temps a aquesta
part han aparegut uns barracons sense que tinguen permís ni llicència ni res, han
aparegut, jo em referiré concretament a un perquè els veïns s’han organitzat en una
associació veïnal i l’han legalitzat, que és a la plaça que està darrere del Plat Trencat, al
c/ Riu Túria, no sé com s’anomena l’altre carrer, en una placeta molt xicoteta i ací sense
cap tipus de llicència ha aparegut una coberta amb uns suports de fusta, uns taulells, els
veïns que són els que han pagat la plaça i que és una plaça molt xicoteta han dit, aquesta
plaça l’hem pagat els veïns per a ús i gaudi nostre, tenen poca o molta raó, o la molta o
poca raó la té el senyor que sense comptar amb res ni amb ningú s’ha muntat la
guingueta, que ocorre que l’Equip de Govern que està actuat s’ha vist de sobte en un
compromís que no sap on tirar, si protegir que l’empresari deix un local o quelcom
perquè la gent puga estar o actuar d’acord amb les peticions dels veïns que aqueixa
plaça l’han pagat a l’hora d’adquirir l’habitatge, al final es diu que s’estudiarà cada cas
per a veure si val o no val, jo espere que en aquest cas que és una placeta que és molt
xicoteta, que els bancs que s’han muntat estan com a un metre de la paret, perquè els
veïns no volen tenir això, jo crec que sí que hi ha motius perquè esperem un poc a veure
les al·legacions per on van i potser sentir més als empresaris a veure si conciliem
postures, però jo i crec que jo no crec que tots, estem donant un vist i plau prou
important que en cas de no haver-hi cap norma i l’Equip de Govern actual plantejar-se
fer una norma ja és un pas important, o siga que això el reconeixem, per això no
votarem en contra, però és tan vàlid el meu vot en abstenció i no és cap broma, perquè
hem posat casos que ocorreran i vostè no estarà amb la policia quan calga tancar i algun
no haja tancat, hi ha, un moment les multes que es vindran i una altra cosa que cal tenir
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en compte, si aquí es tanca i en l’entorn més pròxim a nosaltres de pobles o platges no
es tanca, la gent nostra desapareixerà a deixar-se els bitllets en un altre lloc, un altre
tema que també hem de pensar en ell, a veure què és el que fem, no és senzill, jo entenc
que el que ha plantejat vostè és una cosa complicada i per descomptat cal reconèixer
que el pas que ha donat ja és un pas molt important, de no tenir res a començar a discutir
coses, veurem les al·legacions com funcionen, però cal conciliar molts interessos i són
molt difícils de conciliar, res més.”

El portaveu del Grup Municipal PP, Sr. BORRÁS, indica: “Bona vesprada de
nou, mire, estem d’acord amb una Ordenança i no sé si el que pretenen és a dir que
vostès l’Ordenança l’han fet vostès o és que es complisca, estem d’acord que aqueixa
Ordenança servisca per a conjugar els drets de veïns, ciutadans i hostalers, estem
d’acord, però que es puga complir, estem d’acord que s’execute i vigile perquè es puga
complir, però que no done lloc i servisca com sancionadora exclusivament, perquè es
deixa entreveure això i no com reguladora veritablement de la situació i puga afavorir a
aquest o a aquest altre, sobre aquesta zona i sobre aquella zona, que puga donar lloc, em
pot respondre el que vulga, i els horaris, Sr. Civera i no pretenc citar-li, la Glorieta a les
12:30 un client que ha arribat a les 12 i 25 demana una llet merengada o una orxata el
van a alçar a les 12:30, això és el que diu l’Ordenança, que mitja hora abans del
tancament s’alçaran les taules, les cadires i els tendals, perquè no es fa coincidir, perquè
no es fa coincidir amb l’horari del tancament de l’establiment, el diu l’Ordenança
senyor meu, perquè que es faça coincidir l’horari amb la Llei de tancament
d’establiments en funció de la categoria que si són bars, si són restaurants, si són pub o
el que siguen, que es faça coincidir amb això i no mitja hora abans, miren, Sr. Chover
com a President de la Comissió d’Activitats, art. 5, diu, és un exemple – la ubicació es
podrà habilitar en la calçada previ informe de la policia local en el que es valorarà el
perjudici que puga suposar per a la seguretat dels vehicles i vianants, cas per exemple se
m’ocorre ara c/ Astúries, així com per a fluïdesa del trànsit, d’acord que intervinga i
regule la policia això, en aquests casos l’ocupació haurà de realitzar-se mitjançant una
plataforma a nivell de vorera degudament protegida- com alça vostè això a les 12:30 o
l’1 de la nit, una plataforma, desmunta, muntada l’endemà, si desmunta vostè les taules
i les cadires i suprimeix la tanca serà un perill deixar la plataforma per al trànsit, aqueix
és un exemple però hi ha molts més i no vull estendre’m, el que demane és al President
de la Comissió i a la Comissió voluntat perquè quan es reben les al·legacions, les
estudiem i tractem que conjugant veïns, ciutadans i interessats en l’activitat que es puga
de veritat desenvolupar açò.”

El portaveu del Grup Municipal PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Hi ha una cosa
que m’interessa especialment aclarir, açò no és una Ordenança sancionadora ni de bon
tros, açò és una Ordenança Reguladora, no és sancionadora en absolut, com totes les
ordenances i com tota la legislació té un capítol d’infraccions i un capítol de sancions,
estic segur que els infractors a aquesta norma com a moltes altres normes que regeix el
nostre Estat de convivència, pot afectar perquè encara 10% un 5% o menys gent, no es
fa aquesta Ordenança pensant que el 100% de les persones que demanen una terrassa
seran infractores a la norma, jo el que vull també aclarir que aquest esborrany
d’Ordenança es va portar a la Comissió, s’ha deixat 15 dies perquè es pogueren fer
aportacions per part dels grups i que el Partit Popular que tant pensa que és totalment
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incumpible no ha fet ni una sola aportació que modifique el text inicial, evidentment en
aquest tema...

La Sra. ALCADESSA: “Sr. Chover, espere’s un poquet perquè així no es pot un
aclarir, per favor, bo, ja ho han dit, per favor callen i que seguisca intervenint.”

Continua amb la seua intervenció el Sr. CHOVER: “Jo no he vist, ho preguntaré
demà al Cap del Departament d’Activitats, però no he vist cap anotació ni cap text
alternatiu a cap dels articles, no he vist cap text alternatiu i sembla lògic que si algú vol
proposar una modificació, que l’escriga i que la presente en la Comissió o com vam
quedar en la primera sessió fins al divendres abans de la Comissió perquè es poguera
incorporar al text, sí que hi ha hagut text alternatiu, per exemple de la Policia de Trànsit
s’ha incorporat, però no he vist un altre, hi ha una situació que sembla que en aquest
tema com en molts altres la política del PP és ficar el cap davall l’ala, que açò siga un
camp obert que cada un faça el que li de la gana, llavors no l’entenc, açò és una
normativa que tracta de regular, ens estem ficant en un embolic, ens amenacen, no ens
diuen que ens estem ficant en un embolic, clar, la seua política possiblement siguen no
regular absolutament res, que cada un faça el que li done la gana i quan hi ha una
reclamació actue amb contundència, amb poca contundència, amb molta flexibilitat o
amb poca flexibilitat, precisament es fa una Ordenança perquè estiguen clares les regles
del joc, no perquè siga discrecionalitat de l’alcalde actuar molt, poc o massa, jo crec que
la qüestió, el tema està ben enfocat, d’aquest quan era esborrany d’Ordenances se li va
passar una còpia a l’Associació de Comerciants i Empresaris, estem oberts que ens
passen les seues propostes i les seues al·legacions si així l’estimen i vostès, els membres
de la Comissió podran discutir o debatre amb mi i amb la resta dels membres si és
convenient o no que aqueixes al·legacions s’incorporen al text legal, és així de senzill,
no es tracta que l’Equip de Govern ací vulga imposar una Ordenança totalment tancada,
totes les al·legacions es debatran en la Comissió Informativa que vostès són membres i
podran donar el seu punt de vista respecte d’això de qualsevol al·legació, igual que si
vol proposar-la vostès, em sembla que aqueix és un plantejament seriós i em sembla que
aqueix és un plantejament constructiu, allò altre pot ser embolicar i dir us esteu ficant en
un embolic, no reguleu això per a res, que cada u faça el que li done la gana i quan algú
proteste ja actuàreu, davall la responsabilitat de l’Equip de Govern, el Sr. Gil s’ha
manifestat en relació amb una carpa que s’ha muntat recentment, vull recordar-li que
també ens ha cridat l’atenció sobre dues carpes més i sobre aqueixes tres carpes s’ha
obert un expedient informatiu i s’està tractant d’actuar, precisament perquè hi ha una
reclamació en aqueixos termes”.

Durant el debat, el Sr. Goig abandona momentàniament la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen favorable
de la Comissió Informativa Permanent d’Activitats Industrials i Comercials, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PSOE, EU, BLOC i SCP i 11 abstencions de PP i
SP (la del Sr. Goig per aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA:

PRIMER: Aprovar inicialment el Text de l’Ordenança Municipal
d’Instal·lacions Desmuntables, Taules i Cadires que obra degudament diligenciat en
l’expedient i es té aquí per reproduït a tots els efectes.
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SEGON: Sotmetre a un tràmit d’informació pública mitjançant la seua
publicació en el Butlletí Oficial de la Província per termini de trenta dies per a
presentació de reclamacions i suggeriments per interessats.

TERCER: Transcorregut el període d’informació pública s’elevarà a Ple junt
amb les reclamacions o suggeriments que hagueren sigut presentades, per a la seua
resolució i aprovació definitiva.

En aquests moments, la Sra. Contreras abandona momentàniament la sessió, i
s’hi reintegra el Sr. Goig.

4 RESOLUCIÓ AL·LEGACIONS I APROVACIÓ DEFINITIVA
ORDENANÇA MUNICIPAL DE VENDA NO SEDENTÀRIA. EXP. 54/03-M

Havent finalitzat el dia 19 de febrer del 2004 el termini de presentació de
reclamacions i suggeriments per part dels interessats a la modificació de l’Ordenança
Municipal de venda no sedentària del Municipi de Sagunt, publicada en el BOP el 23 de
desembre de 1992 i realitzada pel Departament de Mercats de l’Ajuntament de Sagunt.

Havent presentat el Sr. Juan Jarque y Jarque, en representació de la “Unió de
Venedors Ambulants de la Comunitat Valenciana”, amb DNI 18.901.398 K i Sr. Miguel
Romero Martín en representació de l’“Associació de Venedors Ambulants
Castellonencs” amb DNI 19.085.135 B, respectivament l’11 i 13 de febrer del 2004
al·legacions a la modificació de l’Ordenança Reguladora de Venda no Sedentària
aprovada provisionalment pel Ple de l’Ajuntament de Sagunt el 29 de novembre del
2003, sent tals al·legacions les següents:

- A) Supressió de l’art. 16 de l’Ordenança Reguladora de la Venda no
Sedentària per a la seua posterior elaboració en el qual només es puntue a
efectes de baremació criteris professionals.

- B) Autorització de la transmissibilitat de les parades de venda.
- C) Atorgar més d’una autorització de venda no sedentària a les Cooperatives

de treball associat, tenint en compte com a criteri constituent els seus socis
treballadors.

- D) Ampliar fins a 6 o 8 m lineals la dimensió màxima de les parades de
venda.

- E) Incloure en l’art. 15 la referència de “parades vacants” i que es procedisca
a la renovació automàtica de les autoritzacions de venda no sedentària de les
ja concedides sense perjudici de l’acreditació dels requisits exigits.

- F) No figurar en l’autorització de venda no sedentària el domicili de la
persona titular d’aquestes per motius de seguretat.

- G) Correcció de l’error existent en l’apartat f) de l’Art. 26 de l’Ordenança,
referit a les infraccions.

- H) Reclamació de la presència d’un funcionari responsable del compliment
de l’Ordenança Reguladora de la Venda no Sedentària per a garantir el bon
funcionament del mercat exterior fix.

L’art. 50.3 del Reglament d’organització, Funcionament i Règim Jurídic de les
Entitats Locals (ROF), aprovat per RD 2568/86 atribueix al ple de les Corporacions
Locals la facultat d’aprovar les Ordenances i la resta de disposicions de caràcter general
que siguen de competència municipal.

L’informe elaborat per la tècnic de Comerç en el qual s’analitzen cada una de les
al·legacions presentades per Sr. Juan Jarque y Jarque, en representació de la “Unió de
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Venedors ambulants de la Comunitat Valenciana” i Sr. Miguel Romero Martín, en
representació de l’“Associació de Venedors Ambulants Castellonencs Associats” a la
modificació de l’Ordenança Reguladora de Venda no Sedentària aprovada
provisionalment pel ple d’aquesta Corporació el 29 de novembre del 2003, igual que un
aclariment referent a l’horari per a la realització de les tasques de càrrega i descàrrega
de mercaderies.

Pren la paraula el regidor delegat de Mercats, Sr. GARCÍA, manifesta: “Bona
vesprada una altra vegada, abans d’entrar en el tema de l’Ordenança Municipal de
Mercat volguera entrar un poc en per què la delegació de mercat s’ha posat en marxa en
aquest tema, nosaltres la delegació de mercats jo com a delegat de mercats vaig entrar
l’any passat, veia que ací cada un igual que està passant amb la de mesos i cadires cada
un fa el que li dóna la gana, entra i ix, bo, entrarem en la matèria, entrada i eixida de
vehicles vol dir que el mercat entra i ix cada vehicle quan li dóna la gana i nosaltres el
que hem fet ha sigut en l’Ordenança posar, però no sols l’hem fet nosaltres, sinó que ens
hem reunit amb els 3 col·lectius del mercat que són els de fruites i verdures, els que
venen la roba i els de bijuteria, al Centre Cívic hem estat reunits amb ells i els hem
explicat el que volíem fer i ells han arribat a la conclusió que estaven d’acord amb això,
llavors seria l’entrada i sortida de vehicles a les 8:30 del matí, una hora prudencial, ja no
entraria ni eixiria cap, ara ve a les 9, a les 9:30, quan tots els ciutadans de Sagunt estan
comprant i jo crec que és un perill, això ha sigut una cosa que la vam portar en
l’Ordenança, una altra cosa que crec que és molt important també en aquesta Ordenança
és els carrers deixar-les netes quan s’acaba el mercat, hem quedat de donar-li a cada un
un contenidor d’aquests xicotets amb una bossa, se li donarà perquè quan acabe el
mercat el deixen tot net, una altra cosa també creiem que important en aquesta
Ordenança seria el tema de la policia municipal, nosaltres hem cregut i així li ho hem dit
a la regidora delegada de la policia que seria convenient que hi haguera 2 policies
sempre els mateixos, perquè, perquè si no com ara van a relleu, ixen, entren, esmorzaran
i així la placera o la inspectora de mercat no té potestat per a dir-li a ningú res sinó és
amb la policia, llavors volem que hi haja una parella de policia sempre els mateixos, si
ho podem aconseguir jo crec que serà, perquè si entren a les 6 del matí fins a les 2 que
s’acaba el mercat o fins a les 3 de la vesprada, fins a l’hora que s’acabe que estiguen allí
per a si hi ha algun que fa alguna infracció que prenga nota i sàpiguen sempre qui són la
gent, un altre tema també molt important que nosaltres volem prendre és el tema per
exemple de les permutes de les aturades, ací hi havia, jo sé que això potser no el farien
de mala fe però bo, però nosaltres creiem que si cal canviar una parada de mercat o s’ha
de donar un a un altre jo crec que ha de ser l’Ajuntament el que ha de donar-lo, no ells,
perquè sempre hi ha diners per mig, nosaltres diners per mig no volem que hi haja,
llavors volem regular això, que permutes no hi haja sinó que el ja que el de sempre el
mercat, l’Ajuntament, una altra cosa que hem d’aclarir és el tema de les Cooperatives
que això sí que és una de les al·legacions que anaven, les Cooperatives nosaltres havíem
en l’al·legació que s’havien fet de donar-li un per Cooperativa, m’havien fet arribar que
seria bo donar-li un per cooperativistes, però que passa, que les Cooperatives en aquest
moment deuen molts diners a l’Ajuntament, no d’ara sinó de darrere, deuen diners i
llavors el que volem és regular això, si es pot regular-lo per a donar-li un per
cooperativa, que al cap i a la fi jo estic ací en el Ple per al que decidisca el ple, si es
decideix que siga un per cooperativista que es done, però, bo, jo explique com està el
tema, això d’una banda, aquest escrit que llegiré que no són moltes línies però, aquest és
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l’escrit que ens vam reunir amb els venedors del mercat i els vam explicar, i vol dir açò
– Reunits els mercats exteriors compliment de l’Ordenança de Venda no Sedentària,
exigència per part del Departament de Mercats del compliment de les obligacions
tributàries locals, tots els titulars de parades de venda al mercat exterior han d’acreditar
estar al corrent en els pagaments dels tributs locals i taxes de mercat exterior, en cas
contrari no se li renovarà l’autorització de venda, estricte compliment de l’Ordenança de
Venda no Sedentària, per a aquesta finalitat el Departament de Mercats comptarà una
parella de policies local, el que havia dit abans, que va a encarregar-se de recolzar i
auxiliar el treball d’inspecció i vigilància de les inspectores de mercat exterior, per al
compliment de l’Ordenança de Venda no Sedentària, arribant fins i tot a sancionar o no
renovar l’autorització de venda segons el tipus d’infracció, amb tal finalitat es
controlarà molt exhaustivament el compliment de les següents obligacions: compliment
de l’horari d’entrada i sortida de vehicles, sancionant per part de la policia local a
aquells que no complisquen dit horari, ocupació dels llocs, vigilar el compliment que
totes les parades de venda se cenyeixen als metres d’ocupació autoritzat, exposició de
l’autorització per a l’exercici de la venda no sedentària al municipi de Sagunt, amb tal fi
de controlar que no s’exerceix la venda per part de persones no autoritzades per
l’Ajuntament de Sagunt, possessió de factura que acredite la procedència dels productes
de venda, així com l’exigència que tots els productes tinguen exposats els seus preus,
vigilància dels productes autoritzats per a la venda, neteja de les parades, bo, un poc
més poc menys el que havia dit abans-, una altra cosa és el que havien fet les
al·legacions, no sé si les heu llegit, si no us les llig “el primer punt és la suspensió de
l’art. 16 de l’Ordenança Reguladora de la Venda no Sedentària per a la seua posterior
elaboració en el qual només es puntue a efectes de baremació, criteris professionals, ací
nosaltres la tècnic de mercat em diu que en aquest punt açò la baremació que s’ha de fer
l’han de fer els funcionaris, o siga que aqueix punt no es pot llevar, que volien aquests
llevar-lo, però, bo, la tècnica em diu que no es pot, b) autorització de  la tramitació de
parades de venda, es queda com està, perquè l’Ajuntament és el que ha de donar
l’autorització no podem donar-li’l a altres, c) atorgar més d’una autorització de venda
no sedentària a la Cooperativa de Treball Associat tenint en compte com a criteri
constituent els seus socis i treballadors, llavors nosaltres ací el que havíem pensat era
això, ara si entràrem en el debat ja veurem com vam quedar, una altra cosa el d)
ampliar, ací sí que és veritat que li fem cas als venedors perquè ací eren de 2 a 4 els
metres que fins ara estaven autoritzats, i ara es diu ampliar fins a 6 m, que els venedors
diuen que un lloc xicotet no té tanta venda com un de gran, llavors nosaltres hem
accedit en comptes de donar de 2 a 4, de 4 a 6 lineals, després també ací en l’Ordenança
també hem accedit a les caravanes que sabeu que tenen 8 m, que donar-li 8 m, per
caravana sempre que acredite, no se li dóna a la gent perquè sí, sempre que acredite la
documentació que té la matrícula, la caravana amb tota la seua documentació i li’ls
dóna, no li’ls dóna perquè si, l’e) incloure en l’art. 15 la referència de parades vacants i
que es procedisca a la renovació automàtica de l’autorització de venda no sedentària de
la ja concedida, sense perjudici de les acreditacions dels requisits exigits, ací tots els
anys nosaltres no podem, ací com l’he llegit és com s’ha de donar, ací no es pot ells que
ha de ser els que donen l’autorització, ha de ser l’Ajuntament tots els anys les que han
de donar l’autorització, presenta tots la seua documentació i el que la tinga en regla se li
donen, g) correcció d’error existent en l’apartat f, de l’art. 26 de l’Ordenança referida a
les infraccions, ací hi havia un xicotet error i també s’ha corregit i l’últim el h)
reclamació de la presència d’un funcionari responsable del compliment de l’Ordenança
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Reguladora de Venda no Sedentària per a garantir un bon funcionament de mercat
exterior fix, tenim tres inspectores o tres placeras com els criden que això ja també el
tenim, o siga que com crec que el teniu les propostes aquestes perquè si volies ara algun
aclariment.”

El portaveu del Grup Municipal de SCP, Sr. CORTÉS, diu: “Bona vesprada de
nou, pensem que és una bona Ordenança i sobretot si aconsegueixes cosa que és difícil
o que almenys llevant una determinada època no es va aconseguir va ser la dels 2
policies, jo crec que aqueix tema és estrictament fonamental perquè el mercat funcione,
per tant que tinga molt clar que això des del meu punt de vista hauríeu d’intentar que
així fóra i que almenys, no sé si seran 2 o 4 perquè no sé exactament el nombre de
policies tenint en compte vacances, permisos, l’horari que tenen ells, però, bo, el que
està clar és que sí que haurien d’haver-hi sempre els mateixos policies al mercat,
respecte el tema de les cooperatives jo sempre, en la majoria dels casos les cooperatives
han representat un frau per a l’Ajuntament i per descomptat una competència deslleial
per a la resta de comerciants, per tant és un tema que s’hauria de controlar i tenir molt
present el paper de les cooperatives perquè clar està, quan parlem de cooperatives
sembla que estem parlant del tema que un grup de persones que no tenen treball
s’uneixen, aporten una determinada quantitat, creen una cooperativa i generen una
riquesa o generen una producció o un bé, aquest cas no és el que ens ocupa sinó que en
la majoria dels casos el que es pretén és fer una cooperativa per a evitar pagar els
autònoms, en la majoria dels casos, per tant això ja d’entrada representa una
competència deslleial per a la resta de comerciants que hi ha al mercat i que sí que els
paguen, sí que m’agradaria saber el tema dels deutes pendents si quan es tinga un deute
pendent per part d’un comerciant podrà muntar a l’any següent, és cert que sempre s’ha
intentat que no fóra així, però al final sempre s’ha muntat per un aspecte que jo
considere que és important i que l’Ajuntament ha de valorar, que sé l’aspecte social del
tema del mercat, nosaltres hem de tenir molt clar quin tipus de mercat volem, si volem
un mercat que preste un servei modern i de qualitat o al contrari, volem és un mercat
que siga un mercat pràcticament tercermundista molt semblant a què tenim en
l’actualitat, per tant des d’aqueix punt de vista jo crec que és importantíssim que l’Equip
de Govern tinga clar que tipus de mercat pretén aconseguir o pretén obtenir amb aquesta
aprovació de l’Ordenança, en aquest mercat com sempre ha ocorregut, d’alguna manera
han tingut una influència molt important el tema social, el tema social des de l’aspecte
de comerciants que no han pagat i que han a causa de l’Ajuntament quantitats
importants de diners i que no obstant han seguit muntant any rere any, el que per
descomptat suposava una altra competència deslleial per a aquells que sí que paguen
religiosament els seus impostos i també no sols de què deuen a l’Ajuntament sinó des
del propi Ajuntament s’ha potenciat moltes vegades el que determinats col·lectius o
determinades persones per la seua situació social pogueren participar en les activitats
del mercat que d’altra banda, des del punt de vista social és important però des del punt
de vista comercial tornem a entrar en una competència deslleial amb la resta de
comerciants i jo crec que l’Ajuntament té camins, té aspectes amb els quals pot afavorir
aqueix aspecte social sense tenir que entrar en contraposició amb els interessos dels
comerciants, jo recorde fa molts anys que vam ser a Reus a veure un mercat que
s’estava rehabilitant quan volíem rehabilitar el de Sagunt i parlàvem del tema aquest,
del tema social, bo i ací que passa amb el mercat, perquè ací no passa res, el mercat el
paguen tots els comerciants, o siga, l’Ajuntament no aporta absolutament res, el mercat
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és un negoci i com tal negoci hi ha una sèrie de persones que l’utilitzen i que si no tenen
beneficis l’Ajuntament o Serveis Socials o la Generalitat els prestarà les ajudes que
presta a tots els ciutadans, però no es pot entendre un mercat públic com un òrgan de
beneficència, bo, això és una cosa que els catalans tenen molt clar i que lògicament així
els funciona, res més, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, manifesta: “Bona
vesprada novament, em permetran que li conteste al Sr. Chover però com que estem en
el punt 4 i a mi m’agrada complir amb el Reglament, em basaré en el punt 4, fixe’s,
proposta de la Comissió Informativa d’Activitats Industrials i Comercials, proposta del
Mercat-  Sagunt, a les 12: 30 hores es reuneixen a la Casa Consistorial  data del 27
d’abril d’enguany i comptant amb quòrum suficient dins de l’ordre del dia s’exposa per
la tècnica de Promoció Econòmica l’assumpte referit a l’Ordenança de Mercats als
senyors regidors assistents a efectes que siguen coneixedors de la proposta del
Departament a prop de la nova redacció que es pretén donar a l’Ordenança Municipal de
Venda no Sedentària, que siguem coneixedors- , dictamen de la Comissió Informativa,
la Comissió Informativa d’Activitats reunida en sessió celebrada el passat dia 11 de
maig d’enguany comptant amb quòrum suficient i sent el nombre d’assistents de 6
membres de la mateixa dictamina favorablement per majoria dels presents amb els
següents vots a favor, 2 PSOE, 1 EU i les abstencions d’EU i 2 del PP, la proposta del
regidor delegat del departament de mercats de remissió al ple corporatiu d’adopció
d’acord d’aprovació definitiva de l’Ordenança Reguladora de la Venda no Sedentària
amb la inclusió en la mateixa de les modificacions que apareixen contemplades en la
proposta, si vam arribar a pesar de l’error d’EU, si vam votar en contra no arriba al Ple,
som roïns no progressem, aqueixa és la nostra posició, la responsabilitat de la gestió és
únicament i exclusivament de vostès, no és la nostra de l’oposició, la nostra serà
fiscalitzar, ho vam dir el primer dia i fiscalitzar estem i li ho exigirem, i els exigirem
vostès volen aquesta Ordenança endavant, procuren i després complir amb elles, no com
ha ocorregut abans, per això he demanat al principi de l’inici de la sessió la resolució de
l’Alcaldia de l’expedient sancionador a Ferrocarril 1870, que l’expedient sancionador és
del 6 de maig i s’inaugura el 12 de maig, la nostra obligació és vigilar i complir i fer-los
complir el que vostès aproven i ja hem vist amb aqueix simple exemple que no es
complirà l’Ordenança que s’ha aprovat anteriorment i molt menys aquesta, i fixen-se en
el punt 4 relacionat també amb l’anterior però és del punt 4, diu la tècnic, Tercer- els
mercats extraordinaris per a regular el muntatge i desmuntatge del mercat, els mercats
extraordinaris fixos funcionaran en horari comprès entre les 8:30 i les 14 hores, devent
els titulars efectuar les labors de càrrega i descàrrega fora d’aquest horari i perquè no,
amb la regulació dels horaris que té la Delegació del Govern i la Generalitat Valenciana,
el muntatge i desmuntatge de les taules i les cadires i els tendals es realitza també amb
el tancament de l’horari, en aquesta Ordenança si i en l’altra no, contesten-me vostès el
que vulguen, el seu torn de paraules sempre és l’últim i no podrem replicar-los si no
s’aplica com vaig dir en la Junta de Portaveus l’art. 94 del ROF i si hi ha qüestions
d’ordre que se’ns done la paraula quan citem la norma a què es refereix, i si cal
respondre per al·lusions que se’ns done l’ús de la paraula per a poder respondre
aqueixes al·lusions, si no vostès sempre seran els últims a respondre, i a més sense
possibilitat de poder-los contrarestar, crec que amb açò és prou, ens ha fet falta un
estudi i ho vaig dir en la Comissió, el nostre treball el mateix que el que ha sigut de
vostès al llarg dels anys anteriors quan governàvem nosaltres ha sigut el mateix, les
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comissions d’estudi que són les comissions informatives, els senyors regidors poden
presentar in voce i discutir el que vulguen si comencem amb la subjecció dels tendals, ja
no se’ns diu res, si comencem amb els horaris ja se’ns diu que no, perquè seguir
avançant, la responsabilitat de vostès però apliquen-la i complisquen-la, no després
quan sorgisquen els problemes diguen açò millor no menejar-lo i deixar-lo com està, bé,
i tornant al punt 4 m’he cenyit a tot això, accepta el regidor delegat part de l’informe de
la tècnic, nosaltres ens haguera agradat que hagueren sigut l’informe tècnic el que
s’haguera subscrit i no l’informe del regidor delegat, perquè després el propi regidor
delegat és el que regula el trànsit també, el regidor delegat del trànsit i no vull pensar, el
deixe en l’aire, però si està clar que afecta l’augment de parades a 6 m, lineals, que el
veiem just, però la pregunta que se subjau i que ens fem és, originarà açò augment de la
longitud del mercat?, originarà açò que les 383 parades de venedors augmenta el mercat
i s’estén amb més carrers?, permetrà ja que es regula l’Ordenança el pas entre aturades
per al públic?, quedaran les voreres aclarides?, va a permetre’s l’accés de vehicles de
seguretat?, vehicles ambulàncies, protecció civil o un contra incendis i especialment
estic pensant al mercat de Sagunt, del Nucli Històric per la part sud els carrers que dóna
no té pràcticament accessibilitat a aquests vehicles, s’ha de fer afortunadament ja tenim
el pàrquing Sants de la Pedra i es pot circular per aquesta avinguda, jo crec que és el
moment de poder-lo resoldre almenys en part i és el que vam sol·licitar de vostès que
són els que tenen l’obligació de gestionar i de fer complir açò i es dóna una
circumstància que sempre hi ha reclamacions dels veïns perquè els dies del mercat al
Nucli de Sagunt són només els dimecres però al Nucli del Port són dijous i dissabtes,
com a conseqüència d’aquesta ascenció de mercats hi ha ciutadans que paguen un gual i
en el pagament de la taxa no es té en compte ni li’ls dedueix en un cas els 120 dies que
no poden accedir al seu gual ni traure els vehicles del seu gual si no els han tret a la nit o
el dia anterior, d’alguna forma convé regularitzar també açò, nosaltres desitgem que
d’una banda els venedors queden contents per aqueix augment, perquè avui en dia
gairebé tot el món va amb autocaravana o caravana per la facilitat de muntatge
lògicament són més llargues, de 6 o 8 metres que se’ls accepte, no tenen raó en algunes
coses com hem vist i vostè mateix senyor regidor perquè també ha dit i després del
xicotet error perquè s’ha corregit i tot el altres, bé perquè que servisca per a quelcom
però seguisquen tenint en compte aquesta sèrie de coses que els he dit, moltes gràcies.”

El regidor de Mercats, Sr. GARCÍA, indica: “Bo, Miguel Ángel, jo crec que he
sigut prou flexible amb el tema del deute, jo l’any passat quan em faig càrrec de la
delegació hi havia prou gent que devia diners i crec que era el millor que vaig fer,
venien a parlar amb mi, i em deien Miguel, nosaltres, clar, havia de renovar-los per
exemple per al mercadet de la platja o per a alguns d’ací i ja ho he dit abans ací el que
no pague ara, tots els anys es renova la llicència, el que dega diners no se li renova, però
si ve un venedor perquè ací no som de ferro, som també persones, si ve un venedor i diu
jo em compromet i així ho he fet, em compromet en 6 mesos jo li pague a vostè o li
pague a l’Ajuntament els diners que dec, vostè el pot pagar en 6 mesos?, sí, que si vol
posar 8 o 5 vostè mire el que fa, no, no, jo el pague en 5 o en 7, d’acord, jo li donaré a
vostè el lloc, i així l’any passat vaig recaptar prou diners que havia retardat, o siga que
no però jo com que he estat, això no s’havia fet fa anys, jo he estat amb els tres
col·lectius que venen al mercat tant al Port com a Sagunt li he dit que el que no estiga al
corrent del pagament no li donarem la llicència per a vendre, ja sabem que hi haurà algú
que no sé, caldrà fer i fer-li un poc per a poder donar-li el lloc, és veritat o no, és que
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està clar, hi ha vegades que les coses són com són, l’horari abans ho he dit al Sr. Borrás,
crec que l’horari del mercat no l’he posat jo, alerta, l’han posat ells, l’han posat els
venedors, ells han sigut els que han dit, primer els deia jo a les 8 del matí és una hora
prudencial i deien no a les 8:30 creiem que a les 8:30, d’acord, però a les 8:30 ja no pot
haver-hi un vehicle ací fins a les 2, a les 2 no pot haver-hi cap parada, a les 2 han d’estar
les parades desmuntades, ells han sigut els que l’han posat, nosaltres complirem el que
nosaltres hem quedat amb ells, augment de llocs, no, no hi ha augments, ací a Sagunt ja
vam fer el trasllat farà un mes, es va fer el trasllat del c/ Dr. Palos quan s’ha acabat el
pàrquing i s’han posat els mateixos llocs que hi havia al mercat, els mateixos que hi
havia abans, o siga que no s’ha triplicat ni res, una altra cosa el trasllat del mercat al
Port, ho dic perquè també els sapigueu, si no passa res a final d’aquest mes m’han dit
que s’acabaria el del col·legi de Begonya, una vegada que estiga acabat farem el trasllat
igual que s’ha fet ací, el trasllat ja a la pl. del Sol i serà definitiu el trasllat allí, el tema
dels guals l’estudiarem.”

El portaveu del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Hi ha tres
preguntetes molt senzilles, dues les ha dit Silvestre i de veritat que al meu se m’havien
passat i són dos temes importants, u és el tema de seguretat, el tema de seguretat és un
tema de què s’ha parlat molt, del que sempre ha existit un gran risc i la veritat és que
s’ha fet poc respecte d’això, si que ens agradaria que per part de l’Equip de Govern si és
possible es començara a estudiar el tema de seguretat als mercats tant de Sagunt com del
Port perquè és un tema la veritat molt perillós, aqueix és un tema, un altre tema que
també s’ha dit és el dels guals, si que ens agradaria perquè sí que hi ha hagut, a més és
que em sembla totalment injust, que persones que tenen un gual a la zona del mercat i
que sobretot al Port que són 2 dies a la setmana, 2 dies a la setmana ni puguen ficar ni
puguen traure el cotxe i que no obstant se’ls cobre exactament el mateix que a qualsevol
altre veí que no té aqueix problema i després el tercer tema, l’últim era el de les
permutes, que sí que, vaja, jo crec que un bon criteri seria el d’antiguitat, sembla que és
un bon criteri.”

El portaveu del Grup Municipal PP, Sr. BORRÁS, diu: “Jo no li he fet una
crítica a vostè especial ni respecte a l’horari, he esmentat que precisament ací l’horari
una vegada muntat el lloc des de les 8 fins a les 14 hores ningú molesta i el muntatge i
el desmuntatge es realitza fora de les hores d’obertura al públic, que és el que
sol·licitava en la taxa anterior respecte que coincidira l’horari d’obertura i tancament
dels serveis hostalers, bars, restaurants i tal, amb el desmuntatge de taules, cadires i fins
i tot el tendal, no abans que s’haja de desallotjar perquè el públic no entendrà que si
l’establiment es tanca a les 2 abans es desmunte a l’1:30, això és el que he volgut dir, i
si m’ha dit que no afecta al nombre d’aturades però jo li preguntava pels metres lineals
que puga ocupar aqueixos 343 venedors, com a conseqüència que s’amplien les parades
de 4 a 6 m, algunes d’elles, no totes lògicament, ens haguera agradat que hi haguera
hagut per part de la tècnic un estudi si implacable amplitud i longitud en aqueix sentit,
que el tinguen en compte simplement.”

El SECRETARI, Sr. OLMOS, indica: “Perdonen un moment, com hauran
observat, en la proposta d’acord hi ha un error en la segona pàgina quan parla de
l’apartat 8.1, en concret diu: les dimensions físiques de les parades mai podran excedir
de 6 m, d’amplària, 2 de fons i 55 d’altura, són 2,55.”
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Durant el debat, el Sr. Goig s’absenta momentàniament de la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent d’Activitats Industrials i Comercials, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PSOE, EU, BLOC i SCP, 2 vots en contra de SP i
8 abstencions de PP i Sr. Goig (aquest últim en aplicació de l’art. 100.1 del ROF),
ACORDA:

Aprovar definitivament l’Ordenança Reguladora de la Venda no Sedentària,
incloent en la mateixa les següents modificacions:

1.- Supressió de l’apartat a) de l’art. 16.2 de la present Ordenança.
2.- Modificació de l’art. 8.1 de la present Ordenança, quedant redactat de la

següent forma:
“ L’Ajuntament senyalitzarà els mercats mòduls de 6 metres lineals, per a
això les parades vacants s’oferiran a aquells actuals titulars de venda amb
dimensions inferiors a sis metres lineals, exigint-los en tot cas un pas de
servei entre cada parada.
Les dimensions físiques de les parades mai podran excedir de sis metres
d’amplària per dos de fons i dues cinquanta-cinc d’altura, excepte en el
cas que s’acredite documentalment la possessió de caravanes i remolcs i
la seua utilització com a parada, en aquest cas podran autoritzar-se
parades de venda de fins a vuit metres.”

3.- Afegir a l’art. 17.4 aspectes referents a les renovacions de les autoritzacions
de venda no sedentària, quedant per consegüent redactat de la següent forma:

“El període de vigència de l’autorització serà d’un any, comptat des de l’1 de
gener fins al 31 de desembre per l’espai de temps que reste fins a la terminació
de l’any en el cas que el seu atorgament es produïsca després d’iniciat aquest,
per a renovar l’autorització del permís municipal serà necessari presentar
sol·licitud adjuntant tots els documents sol·licitats en l’art. 12 de la present
ordenança dins del termini indicat per l’ajuntament per a l’atorgament de dites
autoritzacions, ajustant-se el nombre d’autoritzacions a concedir al nombre de
parades de venda que queden disponibles una vegada renovades les
concessions”.

4.- Correcció de l’apartat f) de l’art. 26.1 de l’ordenança reguladora de venda no
sedentària, havent de fer aquest al·lusió a l’art. 22 d’aquesta.

5.-Modificació de l’art. 22.6 de l’ordenança a fi d’especificar els horaris de
càrrega de mercaderies, una vegada conclòs l’horari de funcionament del mercat
exterior, quedant redactat de la següent forma:

“Els mercats extraordinaris fixos funcionaren en horari comprès entre les 8:30 i
les 14:00 hores, devent els titulars efectuar les labors de càrrega i descàrrega fora
d’aquest horari, durant l’horari de venda queda prohibit la circulació dels vehicles a
l’interior del mercat, només es permetrà la circulació a la plaça fins a les 8:30 hores per
a la descàrrega i des de les 14:00 fins a les 15:30 hores per a la càrrega, havent de
quedar a partir d’aquesta data el perímetre del mercat desocupat.”

5 PROPOSICIÓ RATIFICACIÓ ACORD JUNTA GOVERN LOCAL
APROVACIÓ PLA ESTRATÈGIC DE DESENVOLUPAMENT TURÍSTIC I
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SOL·LICITUD COFINANÇAMENT PLA D’EXCEL·LÈNCIA TURÍSTICA.
EXP. 7/04-ADL

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en sessió ordinària celebrada
el dia 12 de maig del 2004, al tenor literal del qual:

“Els Plans d’Excel·lència turística són un intent de promoure l’“excel·lència” de
les destinacions turístiques globalment considerades, impulsant projectes que tenen un
important efecte de demostració, d’imitació i de prestigi. Es tracta d’un mecanisme
d’actuació capaç de provocar un efecte dinamitzador, tant directament com
indirectament, sobre els municipis en què s’executen.

Aquests Plans d’Excel·lència s’articulen mitjançant la signatura d’un Conveni de
Col·laboració entre les tres Administracions participants (estatal, autonòmica i local)
que aporten un finançament paritari al programa.

Per a l’obtenció del Pla d’Excel·lència Turística i la consegüent signatura del
Conveni de Col·laboració que el desenvolupa, el procediment és el següent:

Presentació a l’òrgan competent de l’Administració Autonòmica d’una memòria de
sol·licitud, amb detall d’objectius i proposta d’actuacions a desenvolupar en el marc del
Pla d’Excel·lència Turística, així com la seua valoració en termes monetaris.

Compromís d’adhesió dels empresaris locals del sector al Pla Estratègic de
Desenvolupament Turístic de Sagunt.

Compromís del municipi amb el medi ambient (adhesió a la Campanya de Ciutats
Europees Sostenibles i Carta d’Aalborg, auditoria ambiental municipal, etc.).

Compromís pressupostari per al finançament del Pla d’Excel·lència.
L’execució del Pla d’excel·lència Turística té caràcter plurianual i es portaria a

efecte en un termini no superior a tres anys, tenint el seu inici previst l’any 2005 i la
seua finalització l’any 2007. El pressupost global de l’esmentat Pla ascendeix a
2.658.069.- euros (DOS MILIONS SIS-CENTS CINQUANTA-VUIT MIL
SEIXANTA-NOU EUROS) que es finançarien per parts iguals entre les
Administracions participants (Ajuntament de Sagunt, Generalitat Valenciana a través de
l’Agència Valenciana de Turisme, i Administració General de l’Estat per mitjà de la
Secretària d’Estat de Turisme i Comerç) durant tot el seu període de vigència.

D’aquesta manera, la participació de l’Ajuntament de Sagunt s’avalua en un total de
886.023.- euros (VUIT-CENTS VUITANTA-SIS MIL VINT-I-TRES EUROS) en els
tres anys d’execució del Pla d’Excel·lència Turística, distribuint-se de la següent forma:
295.341 € durant l’exercici 2005.
295.341 € durant l’exercici 2006.
295.341 € durant l’exercici 2007.

Els serveis tècnics municipals han redactat el consegüent Pla Estratègic de
Desenvolupament Turístic de Sagunt, que serveix de base per a l’execució del Pla
d’Excel·lència Turística, el qual s’adjunta com a annex al present informe, en el qual es
detallen les actuacions previstes, els òrgans encarregats de la seua execució i l’avaluació
monetària de dites accions.

Per tot l’anterior, i d’acord als següents FONAMENTS DE DRET:
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Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seua
redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, de modificació de la Llei 7/85, de 2
d’abril.

Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del govern
local.

Pla Integral de Qualitat del Turisme Espanyol (PICTE) 2000-2006.
Comunicació de l’Agència Valenciana de Turisme de data 27 d’abril del 2004

(s’adjunta).
Vist l’anterior, la Junta de Govern Local, per unanimitat, ACORDA:
PRIMER: Aprovar el Pla Estratègic de Desenvolupament Turístic de Sagunt.
SEGON: Aprovar la memòria de sol·licitud de Pla d’Excel·lència Turística. Pla

que incorpora un termini d’execució de tres anys i un pressupost total de 2.658.069
euros.

TERCER: Sol·licitar a l’òrgan corresponent de l’Administració Autonòmica
(Agència Valenciana de Turisme) la candidatura del municipi de Sagunt per a l’obtenció
d’un Pla d’Excel·lència Turística i la corresponent subvenció, pel seu import màxim a
concedir.

QUART: Assumir el compromís d’incorporar en el Pressupost General de
l’Ajuntament de Sagunt per a l’exercici de 2005 els crèdits necessaris i suficients per a
fer front a les obligacions derivades de l’execució del Pla d’Excel·lència Turística.

CINQUÈ: Facultar l’Alcaldia-Presidència de la corporació per a la formalització
de tots els tràmits que siguen necessaris per a la correcta culminació d’aquest
expedient.”

La regidor delegada de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, diu: “Bona
vesprada, portem ací a aquest ple aquest punt amb la proposta, és perquè el Ple ratifique
l’acord que va tenir lloc per part de la Junta Local de Govern el 12 de maig, on
s’acordava sol·licitar a l’Agència Valenciana de Turisme la candidatura de la Ciutat de
Sagunt perquè li siga concedit el Pla d’Excel·lència Turística, l’aprovació d’aquest Pla
en el cas de ser aprovat a proposta de l’Agència Valenciana de Turisme, l’Administració
Autonòmica és la que ha de seleccionar les candidatures que es presenten dins de la
Comunitat Valenciana i serà l’Administració Central la que decidisca, sempre que hi
haja una proposta i una selecció i accedisca a la convocatòria nacional a través de
l’Agència Valenciana de Turisme, que suposa el que s’aprove aquest Pla d’Excel·lència,
açò suposaria una forta inversió per part tant de la Secretaria d’Estat de l’Administració
Central com de l’Administració Autonòmica, que conjuntament amb l’Ajuntament
cofinançaríem el que seria totes les actuacions previstes per al desenvolupament turístic
d’aquest municipi, els contactes que hem mantingut amb l’Agència Valenciana de
Turisme amb els tècnics, ens han donat una aproximació de quant podria suposar
aquesta subvenció i ens diuen que seria al voltant d’uns 2 milions d’euros, aquests 2
milions d’euros en el cas que fora així, és possible que fora més o menys, depèn també
de les arques de l’Estat, seria a repartir a tres parts entre la Secretaria d’Estat,
l’Administració Central, l’Agència Valenciana de Turisme i aquest Ajuntament, cada
part aportaria un 33% d’aquesta subvenció i seria desenvolupat en 3 anys, és una
despesa que s’hauria de fer en els 3 anys següents a partir de l’any 2005, la qual cosa
s’ha fet per part d’aquest Ajuntament ha sigut accedir com deia a ser candidats al Pla
d’Excel·lència Turística o Pla de Dinamització que és el mateix, hem considerat que era
important sol·licitar el Pla d’Excel·lència, ja que encara que la subvenció és la mateixa
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quant a la dotació pressupostària sí que d’alguna forma era reconèixer al Municipi de
Sagunt que sí que tenia un segell turístic, que sí que s’havia treballat en turisme i que no
es partia de zero, sí que volíem dotar-li d’aqueix sentit i aqueix sentiment dels recursos i
els valors que tenim ací en el nostre municipi i considerem que el Pla d’Excel·lència el
mereixia el nostre poble, per a això hem presentat un Pla Estratègic i aquest Pla
Estratègic vull puntualitzar que és una actualització de l’estudi que es va fer l’any 2000
i que havíem d’actualitzar-lo i pressupostar les actuacions que considerem prioritàries,
hem presentat el Pla Estratègic, la Memòria de sol·licitud junt amb els pressupost de
cada actuació, un informe de les inversions que s’han fet en el nostre municipi, així com
un compromís per part d’aquest Equip de Govern per a la consignació pressupostària
l’any 2005 en el cas que ens siga concedit el Pla d’Excel·lència, també hem adjuntat un
compromís per part dels empresaris del sector que s’adhereixen també a aquest Pla
Estratègic i un compromís del municipi amb el medi ambient, si vull assenyalar que
l’any 2000 es fa un estudi i aqueix estudi s’anomena Sagunt Pla per a la Dinamització
de l’Activitat Turística, és de tots sabut i de totes que aquest municipi es destaca i és
d’importància de molt important el considerar el seu patrimoni històric, el seu patrimoni
industrial, el seu patrimoni natural i no hi ha dubte que la potencialitat que té aquest
municipi cal traure-li la seua rendibilitat i cal posar-li en valor, per a això per tant el
nostre objectiu serà impulsar un procés de desenvolupament turístic específic per a
aquest municipi, i aqueix procés de desenvolupament turístic independentment de les
activitats puntuals que es facen, per descomptat que no es poden fer només des de la
delegació de Turisme ni des de l’Ajuntament, impulsar fortament el turisme al nostre
municipi significa un suport també per part i un treball a tres parts per part de
l’Administració Central, l’Autonòmica i la Local, per tant nosaltres, aquest Equip de
Govern considerem que si es vol apostar fortament per aquest municipi, turísticament
cal sol·licitar el Pla d’Excel·lència, es va presentar el passat 13 de maig on vam
considerar que ací sí que es podran començar a treballar fortament amb actuacions en
infrastructura, medi urbà, conservació del patrimoni, etc., per tant jo sol·licite a aquest
ple i faig la proposta que siga ratificat l’acord de la Junta de Govern Local del passat 12
de maig, on es va sol·licitar la candidatura del nostre poble, de Sagunt com a candidat al
Pla d’Excel·lència Turística de València, gràcies.”

La regidor del Grup Municipal del PP, Sra. MURCIANO, manifesta: “Hola,
bona vesprada, vegem, en primer lloc sí que és preocupant o a nosaltres ens està
preocupant el tema de portar al Ple una aprovació d’un Pla Estratègic de
Desenvolupament Turístic, que és el primer punt dins, a més la sol·licitud i començaré
un per un, veurem el Pla, aprovar un Pla Estratègic jo que sàpiga i diferisc amb la Sra.
Regidora un Pla no és un estudi, un Pla ja està estudiat i tots els plans que després cal
treballar en ells són estratègics, marquen les estratègies i aquí tenim el Pla per a la
Dinamització de l’Activitat Turística de Sagunt, aquest Pla moltes vegades ho he dit, el
vam fer amb l’Agència Valenciana de Turisme, governant el Partit Popular en aquest
Ajuntament a finals de l’any 2000, és un Pla ambiciós, un Pla important que ha sigut
l’instrument per a començar a treballar i a dinamitzar el turisme a Sagunt, aquest Pla té
quantitat d’apartats, parla d’oci, de les platges, de la cultura i en el moment en què
aquest es va presentar, tots els grups tenien el Pla de Dinamització, l’atenció i el que ens
crida i ens sembla greu és aprovar ara un Pla Estratègic que ja està en funcionament i
que vostès estan treballant amb aquest pla, o siga jo li demanaria a veure el Secretari
General si està ací, aquest que és el Pla que porten al Ple per a aprovar que posa Pla
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Estratègic de Turisme de Sagunt, no és ni més ni menys que aquest mateix fotocopiat, el
mateix, amb la qual cosa ja està aprovat, vull dir que aprovar ara un pla que ja està en
funcionament i que estan les bases assentades em sembla que no procedeix, també és
cert que una vegada el Pla d’Excel·lència és un pla en què si ha d’haver-hi unes bases
assentades o unes premisses per a poder-lo sol·licitar, les primeres és tenir un pla, si
aquest pla no està no es pot sol·licitar, tenir una Associació d’Empresaris Turístics i a
més tenir el tema mediambiental també, nosaltres el final de la legislatura passada les
tres coses ja estaven en marxa, estaven a falta de demanar el Pla d’Excel·lència Turística
i també li dic que em dóna molta llàstima que després de saber el temps que es comence
durant tot l’any, tot l’exercici es pot estar sol·licitant i que el que hi ha és data de
finalització que fins i tot en algun lloc s’està dient en algun mitjà de comunicació que
no hi havia temps, que no se sabia i que ha sigut tot amb una pressa fins allà, els he de
dir que en data 27 d’abril del 2004 és l’Agència Valenciana de Turisme qui li dirigeix a
la Sra. Gloria Calero la petició del que han de portar, o que han de presentar i que
finalitza el 13 de maig, ens haguera agradat que en una Comissió Informativa ja que
crec que no és preceptiu passar al Ple açò, no?, Sr. Secretari, pregunte, no sé, segur que
en una Comissió Informativa el podrien haver explicat i haguérem vist tot i no cal en la
televisió que ho vam parlar ja vostè i jo en la televisió fa un mes i escaig, o siga que açò
estava prou sabut, la memòria de la sol·licitud també em crida l’atenció que s’ha fet un
treball important, mire, no han treballat tant, què vol que li diga, ara li ho explicaré, li ho
vaig a explicar, mire, el Pla Estratègic ja està correcte, memòria de sol·licitud ara la
llegiré, però sí que l’ensenyaré, Memòria primera Memòria de sol·licitud, aquesta
memòria de sol·licitud entre una altra de les coses que és una còpia també del Pla de
Dinamització diu- Marca turística del destí de Sagunt- en el que és l’apartat de
comunicació i comercialització, mire, diu que s’elabora una marca nova que s’ha fet ara
a Madrid, doncs no, quan aquest Pla això era a cost preu i va ser la primera cosa que es
va fer, posar-li marca de destinació, una altra cosa és que canvien la marca que és
correcta i és progrés anar canviant segons l’adequació, com vam fer nosaltres, però no
es crea nova, després tenen un altre apartat que diu que constitució de l’Òrgan de gestió,
la dotació d’un òrgan de gestió de desenvolupament turístic està en procés de creació,
això ho diuen vostès ací però en l’Annex I que envien a l’Agència  Valenciana de
Turisme, constitució de l’òrgan de gestió, la creació de la Comissió Mixta de Gestió ja
és una realitat, llavors no entenc que si ací diuen que està per constituir que diguen que
ja és una realitat, de totes maneres és un informe d’inversions, crec que s’ha fet un
treball seguint exactament el que diu el Pla, i únicament el que s’ha posat és preu al que
diu aquest Pla que tenim ací i amb el que s’està treballant i preu és, vaig a dir-li, per
exemple quan és del cost és de 0 a 7 milions parla de baix, de 8 a 25 milions parla d’alt,
de 26 milions en endavant ja està parlant de dificultós, llavors, clar, que han de
demanar-lo i el van a demanar i ens sembla molt bé demanar tot el que vinga per a
Sagunt, però jo tinc una pregunta que també m’està preocupant, hi haurà tants diners
com per a aquest compromís d’aqueix 33% que són 150 milions de pessetes en aqueixos
3 anys, jo m’alegraré perquè després de la piscina, després de fer la piscina a Sagunt,
després de l’edifici administratiu, és a dir jo la veritat és que estan traient diners o
trauran de tots els llocs i tant de bo siga veritat, l’alegria més gran que nosaltres ens vam
emportar és quan açò no ens va costar ni una pessetes, el va pagar l’Agència Valenciana
de Turisme, i d’altra banda ja continuaré quan conteste.”
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La regidora de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, indica: “Bo, la Sra.
Murciano no entenia molt bé per què passàvem per aquest ple i per què volíem en
aquest punt sol·licitar l’aprovació o la ratificació, mire, vostè no ens ho exigeixen per a
sol·licitar el Pla d’Excel·lència, l’Agència Valenciana de Turisme no ens ho exigia, tan
sols ens exigia un acord per part de la Junta de Govern Local però es va considerar que
seria convenient que vostès el conegueren, el saberen que sol·licitaríem el Pla
d’Excel·lència, amb la qual cosa enteníem que no ocorria res, que es passava per ací i
eren coneixedors i si ratificaven i estaven d’acord que aquest municipi fóra candidat,
molt millor per part de tots, quant al Pla Estratègic insistisc, vegem, el Pla Estratègic
deriva de l’estudi que es va fer l’any 2000, que vostè no el va treballar, sinó que el va
encarregar i el va ficar al calaix i es va oblidar d’ell, perquè per a què volem un estudi
de prou milions de pessetes per a ficar-lo al calaix i després no fer res i passar els anys
2001, 2002 i 2003 i veiem passar a municipis com Soneja, Sogorb i són tots candidats i
alguns se’ls ha concedit el Pla de Dinamització el Pla d’Excel·lència i porten anys ja
d’avantatge respecte a nosaltres perquè se’ls ha concedit, jo li assegure que aqueix
estudi, un pla és un estudi, és un diagnòstic del municipi amb una proposta d’actuacions
per a desenvolupar, evidentment si no estiguera fet per descomptat s’encarrega, però a fi
de començar a desenvolupar aqueix pla, i sobretot si volem aportar fortament tindrem
que any a any treballar per això i almenys amb aqueix estudi en mà haver intentat a
través de l’Agència Valenciana de Turisme, haver sigut candidats i haver tingut la
subvenció de fa temps ja, va ser una idea de l’Agència Nacional de Turisme el que
aqueix estudi el cridàrem Pla Estratègic, precisament jo entenc que la Sra. Leonor no
escolta i després clar diu el que diu sense coneixement de causa, vegem, el Pla
Estratègic insistisc, se li anomena així perquè l’Agència Valenciana de Turisme ens diu
que donada la confusió que podia portar l’estudi que es va fer a Sagunt pel que l’estudi
s’anomena Pla de Dinamització i el que proposem ser candidats o bé al Pla de
Dinamització o Pla d’Excel·lència però sense més, dir que seria un Pla Estratègic i així
ho és perquè un Pla Estratègic és un estudi, però, Sra. Murciano, si ningú ha dit el
contrari, el que s’ha fet és agafar aqueix estudi, rescatar-lo, estava mort i dir vegem,
muntarem una Comissió Mixta i aquesta està funcionant i han vingut companys seus de
l’Agència Nacional de Turisme, per cert, han vingut de València, s’han reunit amb
nosaltres, amb els delegats que tenen alguna cosa a dir i amb els empresaris i ens hem
reunit en diverses sessions, açò funciona, perquè diu en una altra part, perquè fins que
no es concedisca el Pla d’Excel·lència aquesta Comissió Mixta funcionarà, serà com a
grup de treball, però l’oficialitat de la mateixa la donarà el Pla d’Excel·lència on es farà,
perquè l’Agència Nacional de Turisme no ha volgut firmar fins que no tinguérem el Pla
d’Excel·lència i no importa, seguim treballant igual, no podem estar esperant a això,
d’acord i quant a la seua preocupació en el cas que siga aprovat el Pla d’Excel·lència
aquest Equip de Govern apostarà fortament pel desenvolupament del municipi i farem
un gran esforç perquè si ens l’aproven poder any rere any, és a dir durant 3 anys poder
tenir una dotació econòmica en els pressupostos per a invertir-los en el
desenvolupament de turisme, moltes gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL,
indica: “Encara que siga xicoteta i quasi no sé de què va aquest assumpte, però alguna
cosa sí que volguera, Sra. Regidora, que em deixara un poc clar, hi ha previst gastar en
tres anys distints 295.341 euros dels comptes municipals, vam començar en el 95,
aproximat que siguen 290 mil, la quantitat que siga, però el que no he pogut trobar a
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penes he pogut veure l’annex I on estan les inversions que sembla que prendran part,
tinc una part del document però no l’annex I, llavors jo li demanaria en la segona
intervenció seua que ens diga, quin tipus d’actuació es preveu realitzar en aqueixos tres
anys, o siga quins llocs del municipi està previst actuar i depenent on estiga previst
actuar, està clar que nosaltres el votarem a favor o en contra, aqueixa és l’única qüestió
que li volem fer saber, si als del Port ens toca zero patatero, per descomptat no tindrà el
vot, ara si ens toca quelcom del repartiment dels gairebé 3 milions d’euros, però com
que em sembla que no ens toca gairebé res el van a tenir un poc de malament amb
nosaltres, res més.”

La regidor del Grup Municipal PP, Sra. MURCIANO, diu: “Bo, he de dir-li,
perquè crec que no ho sap la Sra. Delegada de Turisme que ja va haver-hi en un ple que
per unanimitat va ser aprovat per tots els regidors, que era - proposada manteniment
equilibri financer entre cost i finançament en les noves inversions que escomet aquest
Ajuntament -, i he de dir-li que diu en el seu primer acord – serà requisit indispensable
per a la signatura de convenis, aprovació de projectes d’obres i establiment de serveis i
en general tot tipus de declaracions, fins i tot les institucionals que suposen o pogueren
suposar despeses futures, l’elaboració de l’oportú estudi d’equilibri financer, detallant
les despeses que foren necessàries i els mitjans de finançament disponible o que es
vagen a requerir, jo en el que és l’expedient i l’he treballat un poc, almenys l’he mirat,
l’informe de l’Interventor no l’he vist, no sé si estarà, ni fins i tot el del propi Secretari
General que pren acta i diu el que diu la proposta que es fa a aqueixa Junta de Govern,
açò jo crec que és un tema més seriós del que sembla perquè mire fer les coses i dir que
es guarden als calaixos, jo li explicaré unes cosetes, el que més m’agradà quan jo vaig
arribar a aquest Ajuntament com a regidor i vaig ser regidora delegada de turisme és
arribar a veure aqueix famós Pla Estratègic de Turisme de la Comarca, hi havia 2 fulls
del que calia fer en Turisme i en aqueixos 2 fulls ho he dit per actiu i per passiu, era
declaració d’intencions, clar que cal fer hotels, a mi no m’ho ha de contar ningú, ni a
vostè ni a ningú, però com, llavors la primera cosa que un pensa, com s’han de fer les
coses, i movent-se i treballant i sense estar alliberada i li ho he de dir, vam treballar, ens
en vam anar a València, vam tornar, a tots els llocs, perdona no estic alliberada i si em
dius quelcom ens veurem on ens hàgem de veure tu i jo, val, no m’interrompes més en
aquest tema, llavors que es va guardar en un calaix, et diré, vam començar el primer i
ací està el Sr. Civera que estava en l’Equip de Govern, pel baix cost, perquè calia
començar per alguna cosa, perquè mire ni hi havia accessos, vostès van governar abans
molts anys i estava el municipi exactament igual, s’ha fet el Pla d’Ordenança Hotelera,
si no vostès no podrien estar parlant d’hotels, i això s’ha fet amb el Govern del Partit
Popular, en l’anterior legislatura en què els socis de govern eren els senyors del Bloc, i
ací estan ells i ho poden dir, i no m’estic inventant res, s’ha canviat senyalització a
l’Almardà que haurien d’haver pagat els empresaris i ací està Adetursa i si dic una
mentida em corregirà o em portarà on siga, que es va canviar íntegra amb la subvenció
que vaig resseguir i vam resseguir a l’Agència Valenciana de Turisme, que vam cridar
tots els empresaris que van poder que se’ls va sol·licitar, a conèixer el que era un CDT,
es va començar a treballar i que cap dels moments i no li ho vaig a permetre ni a vostè
ni a ningú em diguen que jo com a delegada de turisme, ni he treballat o m’he deixat un
Pla de Dinamització Turística en un calaix, perquè no és cert, i el directori d’ací no es
va posar amb vostès, s’ha posat ja, i els projectes i els vials s’han fet amb el Partit
Popular no amb vostès, home, no facen més declaracions d’intencions que d’això ja



50

sabem de què va, que és bonic reomplir papers i ja li he dit, l’única cosa que vostès
manaran a l’Agència, la memòria tot el que diu el Pla de Dinamització, i s’anomena Pla
de Dinamització i no precisament Pla Estratègic i li ho vaig a explicar a vostè i a tot el
món, perquè el Pla Estratègic de Turisme que hi havia eren 2 fulls de declaració
d’intencions i va caldre donar-li a aqueix Pla Estratègic i nom de Turisme i a més
consensuat per tots i que jo no m’he treballat el tema, li ho dic jo a vostè que més que
vostè, segur, no tinga cap dubte, que no m’ha donat temps lògicament, que mire
enguany que vostès porten, el Pla d’Excel·lència si haguérem governat nosaltres
haguera estat en una setmana i això li ho assegure jo, presentat, perquè tenen tot l’any
de temps, el que sí que tenen és temps final, que era el 13 de maig i ha gosat dir vostè
avui en un mitjà de comunicació que no tenien temps, que s’han assabentat ràpid i amb
precipitació, no és veritat, si parlem les dos vostè i jo en la televisió fa un mes del pla
aquest, és que no, no dóna igual, és que les coses són blanques o són negres i a mi em
sembla que col·laborar i treballar pel turisme i per desenvolupament turístic, per
descomptat que col·laborarem amb vostès perquè això vaja per a davant, treballarem i
fiscalitzarem, que són les dues missions que com a oposició les tenim claríssimes i que
per a fer una bona oposició per descomptat cal treballar.”

La regidora delegada de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, manifesta:
“Bo, vegem, Sra. Murciano, no s’emprenye tant, no t’emprenyes, Leonor, perquè sents
el que vols sentir, jo no he dit per a res que no s’haja fet, ni sóc jo qui qüestionarà i
començar ací a valorar fil per randa el que ha fet o deixat de fer, jo l’única crítica que
faig, val, no li qüestionaré el que ha fet o ha deixat de fer, és perquè no es va presentar
aquest estudi, ara ens diu que en una setmana li l’hagueren concedit i ha estat 4 anys i
no la van presentar, en una setmana, no s’enutge, bo, Sra. Murciano, no s’enutge, jo
estic segura que evidentment ni el vaig a qüestionar, vostè va fer també el seu treball
perquè no estava alliberada, però tenia un càrrec de lliure designació amb dos sous que
paguem tots els ciutadans també, amb la qual cosa no em diga...”

La Sra. ALCALDESSA indica: “Per favor, per favor, Sr. Zarzoso, Sra.
Murciano, Sr. Castelló, per favor, bo, vegem, Sr. Castelló i Sra. Murciano, una cosa que
pot ser que ens donen el Pla d’Excel·lència Turística també discutirem per açò, per
favor, Sra. Campayo, centre’s en el tema, seguim.”

Continua amb la seua intervenció la Sra. CAMPAYO: “Bo, respecte al que deia
el Sr. Marcelino Gil jo he de dir que estava en tota la documentació que s’haja presentat
i llavors teníem, perdó, ens van aconsellar perquè és molt complicat cada actuació
evidentment pressupostar-la, llavors se’ns aconsellà a l’Agència Valenciana de Turisme,
se’ns aconsellà que férem un pressupost aproximat, val, però que després evidentment si
se’ns concedeix sí que es faria un seguiment i seria una miqueta més exhaustiu i per fer-
li un resum molt breument i si vol té al seu accés el Pla i la Memòria, perquè en quant
estan les actuacions col·laterals com a programes formatius, marca turística, pàgina
web, tríptic de Sagunt, etc., quan programes impulsors, quatre punts importants serien
accions puntuals en cada un dels nuclis turístics previstos, nucli Històric que seria
posada en valor dels recursos històrics, realització d’un Catàleg, restauració de façanes,
neteja de l’entorn, actuació sobre el Castell, ruta interpretativa del Castell, etc., quant al
que a vostè li interessa que seria impuls del Nucli d’oci, Port Esportiu zona oci, suport a
la posada en valor de l’Alt Forn, construcció d’un Museu Siderúrgic, homogeneïtzació
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de terrasses i edificis del Passeig Marítim, quant al Nucli Sol i Platja ordenació de
l’entorn, treballar a les marjals d’Almardà i quant al Nucli Natural un itinerari paral·lel a
la costa des del Grau Vell a la marjal dels Moros, intentant, instal·lant zones de descans
amb equipament urbà, això són una sèrie de propostes i que s’ha intentat fer un
pressupost aproximat, la prioritat per a això estarà la Comissió Mixta on tots opinarem,
evidentment, d’acord.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Ratificar l’acord de Junta de Govern Local dalt transcrit, que es té aquí per
reproduït a tots els efectes.

En aquests moments la Sra. Contreras es reintegra a la sessió.

6 SUSPENSIÓ DE LLICÈNCIES. RECURS DE REPOSICIÓ. EXP. 40/03
Vist el recurs interposat el 4.3.2004 pel Sr. JOSÉ MARÍA CARRASCO

CHACÓN en representació d’ICONSA, SL, contra l’acord de suspensió de llicències (i
de PAIS), en els àmbits SUNP-IV i UE-3 del PGOU de Sagunt, adoptat pel Ple en la
seua sessió de data 30.12.2003.

Els arguments del dit recurs de reposició són el següents:
1.- Nul·litat de ple dret en els termes de l’art. 62.1 E de la llei 30/92, RJA-

PAC, per vulneració de l’art. 84 de la mateixa llei, en ometre el que ell considera
preceptiu tràmit d’audiència.

Cal indicar que difícilment es podrà considerar l’omissió del tràmit d’audiència
com un vici de nul·litat de ple dret, donada la interpretació restrictiva que tal grau
d’invalidesa per defectes de forma o procediment fa la jurisprudència. No hi ha hagut
omissió total i absoluta del procediment legalment establit, ni tampoc substitució d’un
procediment per un altre. Encara que el vici s’haguera comès en cap cas mereixeria
aqueixa qualificació de nul·litat de ple dret.

D’altra banda s’ha seguit escrupolosament el procediment articulat per la
legislació autonòmica per a acordar la suspensió de llicències.

El tràmit addicional d’audiència, indicat pel recurrent, és improcedent per la
pròpia naturalesa de l’acord de suspensió. Aquest tràmit no s’estableix per la llei ni es
pot deduir de la interpretació de l’ordenament jurídic, donats els fins pretesos amb
aquest.

En aqueix sentit, el Tribunal Suprem té establida la no necessitat d’atorgar tràmit
d’audiència en aquest procediment. Valga per totes, les consideracions establides en la
seua sentència de 5.3.85. (Aranzadi 1985/1492), en el següent sentit:

“CONSIDERANT:.- Que la primera d’elles es refereix al suposat vici de
procediment, en estimar els actors que s’ha omès en aquest cas, per l’Ajuntament, el
que consideren obligat tràmit d’informació pública i audiència, als interessats per la
mesura adoptada per aquset...

CONSIDERANT:.- Que a causa de la doctrina imperant (no sense excepcions i
matisacions, i abstracció de les oscil·lacions de la jurisprudència respecte d’això),
sobre vinculació de l’atorgament d’aquest tipus de llicències de construcció a la
normativa vigent en el moment de la sol·licitud, la suspensió d’aquestes, com a
mesura cautelar, per a assegurar l’efectivitat del nou planejament, en estudi o en
projecte, ha de produir-se de forma un tant fulminant, per a eixir al pas d’intents o
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maniobres dirigides a eludir tals propòsits, raó per la qual la difusió de la dita
suspensió es disposa en l’art. 27-1.è de la Llei del Sòl que tinga lloc quan tal
suspensió ja estiga acordada, que és el que en aquest cas s’ha fet, amb la seua
inserció en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona núm. 254, de 22 d’octubre
de 1980.

CONSIDERANT:.- Que fins i tot encara que aquest règim d’excepció no fóra
aplicable, de totes maneres, el suposat vici de falta d’audiència no donaria lloc en
aquest cas a una nul·litat d’actuacions, ja que aquest tràmit està pensat amb l’únic
objectiu d’aconseguir la defensa dels drets i interessos dels administrats; defensa que
ha pogut ser utilitzada pels accionants, en haver pogut utilitzar en temps hàbil el recurs
de reposició, i després el contenciós, en les seues dues instàncies; tot això d’acord amb
una constant doctrina jurisprudencial.
...

CONSIDERANT:.- Que, d’altra banda, no cal, per a justificar aquest tipus de
mesura cautelar, demostrar que aquesta obeïsca a una «necessitat ineludible», perquè
basta que responga a una simple necessitat, o a una conveniència, d’apreciació, en
certa forma discrecional, per l’administració.”

D’altra banda, cal destacar que al marge que les regles procedimentals de l’art.
57 de la llei 6/94, RAU, només estableixen el requisit de la publicació en el DOGV,
aquest Ajuntament, de forma addicional, va procedir a notificar el citat acord de
suspensió a l’interessat, extrem que es va realitzar en data 16.1.2004.

Extrem que difícilment fa incórrer a les actuacions en el vici de la indefensió,
per tal com l’interessat ha conegut la posició de l’administració, ha tingut la possibilitat
de rebatre-la amb arguments de legalitat davant d’aquesta, i obtindrà un pronunciament
exprés per part de l’administració entrant a l’anàlisi dels dits arguments per mitjà de la
resolució del present recurs. No hi ha en definitiva indefensió en els termes en què
aquesta és entesa per la jurisprudència.

Procedeix en conseqüència desestimar aquesta primera al·legació.
2.- Respecte de les consultes prèvies realitzades i el seu caràcter vinculant.
L’interessat pretén donar a unes preteses consultes verbals, no acreditades, una

força vinculant, i de congelació de l’actuació administrativa, desproporcionada.
Aquest Ajuntament no pot sentir-se vinculat per qualsevol consulta verbal que se

li realitze en els termes de l’art. 44 de la LRAU, ni pretendre que la formulació
d’aquestes donen una prioritat a l’actuació del particular que consulta enfront de les
actuacions administratives en l’exercici de les seues competències. A més el contingut
de la resposta administrativa a les consultes solen ser sobre extrems objectius i no de
conveniència i oportunitat.

Quan l’ordenament jurídic pretén donar una seguretat i eficàcia a dites consultes,
el regula expressament. En cas de l’art. 84 de la LRAU, amb les cèdules de garantia
urbanística. Un altre tant es podria dir de les informacions urbanístiques en les quals, de
forma expressa i per escrit, se sol·licita informació, a més dels paràmetres urbanístics de
l’àmbit, sobre possibles actuacions administratives que afectaren a l’àmbit.

Pretendre atorgar la mateixa virtualitat a meres consultes, no acreditades, ni en la
seua realització ni en el seu contingut, manca del més mínim suport legal.

Això determina la desestimació d’aquesta segona al·legació.
3.- Respecte de l’argument falta de determinació de l’abast de la

indemnització.



53

El recurrent confon conceptes i pretén que el que és una conseqüència de l’acord
de suspensió es convertisca en l’objecte d’aquest.

La determinació i fixació dels danys i perjudicis produïts i que siguen
indemnitzables en els termes de l’art. 57 de la LRAU, 6/94, hauran de ser fixats en
l’oportú expedient de responsabilitat patrimonial, independent i posterior.

No es pot pretendre la interpretació de l’interessat. L’acord de suspensió té per
objecte paralitzar la vigència i eficàcia d’un planejament urbanístic que es pretén
modificar, amb caràcter cautelar, en tant es redacta la documentació d’aqueixa nova
ordenació pretesa i per a evitar la consolidació d’allò que es pretén modificar.

El seu propi caràcter cautelar o preventiu, no definidor de forma definitiva de
l’abast dels drets, determina un menor rigor procedimental en els termes indicats i una
limitació important en l’abast del seu objecte, limitat a aconseguir aqueix caràcter
cautelar.

Si de l’adopció de l’acord s’han derivats danys, l’abast dels mateixos es fixaran
en l’oportú procediment que tinga per objecte la seua concreció.

És incompatible amb el caràcter immediat de l’acord de suspensió i la seua
finalitat procedir a una determinació certa de les possibles conseqüències patrimonials.

A efectes aclaridors convé assenyalar-li a l’interessat que la conceptuació de
l’import de possibles indemnitzacions com a despeses d’urbanització del futur àmbit no
implica més que la repercussió última dels dits imports. No suposa en cap cas que
aquesta administració no responga directament d’aquells danys que efectivament
s’hagen produït a tercers i que aquests no puguen exercir les accions que en Dret
procedisquen davant de l’administració.

En conseqüència l’interessat haurà d’exercir les accions administratives
oportunes perquè s’inicie el procediment de determinació de danys patrimonials, però
no pot pretendre que aqueix siga l’objecte d’un acord de suspensió, que pel seu caràcter,
l’exclou.

Procedeix en conseqüència la desestimació d’aquesta argumentació.

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “Jo m’alegre d’aquest
ambient en el ple tan distés, és un ple que podria durar aproximadament 1 hora però
estem ací, intentaré fer-lo curt, bé, es tracta de la suspensió de llicència que vam aprovar
en el Ple de desembre, el 30 de desembre del 2003, recordaran que en aquell moment
vam estar, la veritat és que no vam entrar en el fons de l’assumpte, que tractava de
suspendre les llicències en dos sectors que estaven destinats a ús residencial i que
l’Equip de Govern considerava que aquest ús no era el més adequat, perquè se situaven
en una zona industrial, en una zona conflictiva que per tant valia la pena que vam
considerar que ens donàrem un temps per a considerar el millor ús per a aquests sectors,
es tracta de la zona que hi ha al voltant del Centre de Transformació d’Iberdrola que,
com saben, en un altre ple vam aprovar una altra ampliació, i de la zona que està al
voltant del conegut com a barri de Davall Vies amb tots els problemes que són del seu
coneixement, com era d’esperar els promotors de l’Actuació Integrada en aquest cas de
la UA-3, han presentat un recurs de reposició contra l’acord de suspensió, que ja els
avance que la proposta de l’Equip de Govern és de no admissió del Recurs de Reposició
perquè entenem que no s’ajusta a dret i que en canvi la postura que defensa
l’Ajuntament és perfectament viable i ajustada a la legalitat, en definitiva perquè ho
entenga tot el món, el que es tracta és de donar-nos un període d’un any per a estudiar
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una millor projecció de tota aquesta zona, els arguments del Recuse de Reposició són
dos, el primer és la nul·litat de ple dret en els termes de l’art. 62.1 de la Llei 30/92 per la
vulneració de l’art. 84 de la mateixa Llei, perquè el que es diu és que ha omès el tràmit
d’audiència, hi ha tota una argumentació legal que bàsicament es diu que no és
preceptiu aquest tràmit d’audiència segons la pròpia legislació i en base per no fer-ho
més llarg a la jurisprudència i es fa referència a algunes sentències del Tribunal Suprem
que en aquests casos no cal establir un tràmit d’audiència perquè entra dins de les
pròpies atribucions de la corporació i de l’Ajuntament, deixar un temps en què per
descomptat per al promotor tenen totes les garanties i reconsiderar l’ús d’una zona que
entenem que no estava ben plantejat, la segona de les al·legacions fa referència a unes
suposades consultes prèvies i el seu caràcter vinculant, el recurrent esgrimeix que ha
establit una sèrie de consultes o ha plantejat una sèrie de consultes de caràcter verbal als
tècnics d’urbanisme i en base a aquestes consultes entén que hi hauria una vinculació
que per descomptat nosaltres no acceptem, primer perquè no s’ajusten a la forma, no
s’ajusten a la legalitat i perquè en qualsevol cas un Equip de Govern i a més un Equip
de Govern diferent pot plantejar, només faltaria això, un canvi en el planejament atenent
a l’interès general, per tot això és un tema molt senzill, el que fem és desestimar el
recurs interposat per l’empresa ICONSA contra l’acord de suspensió de llicències en
l’àmbit del SUMP-4, que és la zona del Centre de Transformació d’Iberdrola i de la
UA-3 que vam adoptar en el Ple de desembre del 2003.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL, manifesta: “Aquest expedient posa
de manifest la mala gestió que en Urbanisme està realitzant l’actual Equip de Govern,
format pel PSOE, EU i el BLOC, però de forma especial en el seu regidor el Sr.
Fernández ja que l’estudi d’aquest expedient posa una cosa greu sobre la taula, el que
vostè ens ha dit, que és legal que l’Equip de Govern suspenga un PAI, jo també li ho
admet, però sempre depenent en quin moment es fa, i agafant només com s’han
desenvolupat els esdeveniments, el xocant és que el dia 14 d’octubre del 2003,
l’empresari presenta un PAI i en el ple del 30 de desembre d’aqueix mateix any
l’Ajuntament n’acorda la denegació, i se li notifica al propietari o a l’empresari amb
data 16 de gener del 2004, açò vol dir que a l’empresari quan fa la gestió per a
formalitzar aquest PAI o presentar aquest PAI, ell sí que ha estat a l’Ajuntament, ha
estat amb els tècnics, els tècnics el reconeixen i el que ha fet per si no el vol vostè donar
a entendre els ciutadans és que es parla d’una Unitat d’Execució aprovada en el Pla
General que té delimitat correctament el seu entorn, el solar en què es tracta, la parcel·la
edificable, l’aprofitament urbanístic, el nombre de metres de forjat i el nombre de pisos i
habitatges, o siga està posat en la centèsima el detall de la Unitat d’Execució, açò no és
un SUP, açò està reglamentat amb tots els pèls i senyals i aquest empresari com han fet
el 90% o el 98% dels empresaris que fan unitats d’actuació, no confonguem amb els
SUNPS, amb els sòls urbanitzable no programats, amb les Unitats d’Actuació, la qual
cosa agafen és el Pla General amb totes les dades que diuen que per a açò està aprovat,
presenten un PAI a l’Ajuntament i jo entenc que amb només entaular converses amb els
tècnics és més que suficient perquè l’Ajuntament sàpiga que hi ha un empresari que
invertirà en aqueixa Unitat d’Execució i en aquest cas és tota la unitat, o siga presenta
un PAI per a construir tot l’entorn junt amb les habitatges, que ni més ni menys que són
161, una altra de les coses per la qual estem en contra de la postura de vostès és que
nosaltres creiem que el barri de Davall Vies ja era hora que tinguera una possibilitat de
fer habitatges al costat d’aqueix barri, que és tal com el va aprovar el PSOE en el seu
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moment l’any 91 o 92, a la vista d’açò vol dir-se que vostès actuen amb PAI presentat,
encara que no haja demanat una informació urbanística, està presentant una
documentació que s’até al nostre Pla General i quan el presenta el PAI no hi ha cap
element ni res que li diga que no lo l’ha presentar, el que fan vostès a partir de presentar
és a dir que el volen paralitzar perquè canviaran el tipus d’actuació, i ací és on comença
a venir el greu problema de la seua actuació i dels seus companys, açò donarà lloc
gairebé amb tota seguretat a una indemnització, que és a on jo vaig, que s’ature o no
s’ature un PAI, doncs bé, això és una qüestió que l’Equip de Govern en un moment
determinat el pot portar a efecte, i contra això no tinga res a dir, he de dir quan algú el
presenta i vostès no han dit encara res i diuen quelcom quan s’ha presentat, les despeses,
quantes no ho sé, però segur que reposar-se’ls, com diuen els tècnics, ja s’estudiarà en
l’expedient que es faça, però ningú el fixa, i no m’importa que l’empresari fixe una
quantitat perquè serà a l’obertura d’un expedient quan es fixarà, però la cosa es va
posant més erta, si la idea com sembla que porten vostès, aquesta zona d’habitatges és
canviar-la en serveis, no faran en aquest tros de parcel·la que aquesta el PAI que és el
que algú ha comprat, la quantitat de milers de metres de sostre que s’especifiquen,
17.710 metres de sostre, vull dir amb açò que les Unitats d’Execució residencial suposa
el preu del terreny de l’ordre d’un 40 a un 200 per cent més cares que si és terreny de
serveis, si aquest va comprar el terreny qualificat per a residencial amb un nombre de
sostre determinat la cosa no quedarà en una acord de mà i una conversa, la cosa passarà
possiblement a instàncies més forts, i li posaré un exemple, que és quelcom semblant a
açò c/ Pintor Pinazo al Port, els amos dels solars han recorregut i el que en un moment
donat podíem haver arreglat per 16 milions de pessetes portem no sé si dic bé la xifra
uns 180, no està l’Interventor que el coneixerà la xifra, que ha passat que en recórrer-lo
aquests senyors encara que aquest Ajuntament el va passar al Suprem hem pagat el
terreny a més dels interessos, depenent de la quantitat de metres de sostre i altura que es
feia la parcel·la, vull dir que amb açò ocorrerà el mateix, i el que porta açò, com tots els
que es dediquen a invertir li garantisc que saben de gramàtica terrosa i si la Llei li diu
que tenen aqueix dret, anem preparant el que ens pot venir damunt, clar quelcom cal
esmentar també amb vostès del PSOE, entren a governar al juny i al desembre 6 mesos
després ve la primera història urbanística, però una història que ens pot portar un ball
d’euros molt forts, així per damunt podria recordar-los el que va passar amb el
d’Ingruinsa, la plaça de la Moreria, la Unitat 15, és que seria interminable, el de
Quevedo, faríem una llista interminable, falta per concretar en quant es queda la xifra de
diners, però pot ser molt fort, home, estan 6 mesos i ja ens fiquen una d’aquestes, en
quant pot acabar la història econòmica, entén la meua crítica on va Sr. Fernández, el que
l’Ajuntament vulga canviar de postura en una Unitat o en algun punt del territori del
Municipi, jo no tinc res a dir, per a això governeu, però sempre que no ocasione unes
despeses mai previstes i ací com vostès s’han mogut diversos mesos després de
presentar el PAI encara que no haja fet una petició per escrit que se li notifique en què
consisteix la urbanització de la Unitat 3, imagine’s que ho demana per escrit, perquè si
açò ho va presentar el dia 14, és gairebé segur que allà per maig o juny aquest home va
estar fent converses amb els nostres tècnics, si en aquell moment demana un certificat
urbanístic és gairebé segur que l’Ajuntament li dóna la que diu la fitxa, perquè li donarà
una altra si és la que diu, la que està aprovada, i la que li dóna és això, són 161
habitatges, 17.710 metres de sostre, que canviar-los ara a serveis, ja li he sentit que ha
dit vostè que estaran un any d’estudi i això crec que vol dir que potser no el canvien, es
quede com a habitatges, és possible això, llavors jo el deixe només com a advertència,
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veurem si quan transcórrega l’any vostès segueixen pensant com en un moment ens han
donat a entendre que el volen passar a serveis de residencial i llavors caldrà amarrar-se
els mascles perquè ells han comprat el terreny qualificat com a residencial, d’un 40 a un
200 i escaig per cent més car el sòl, ens poden pegar un pal econòmic d’upa i aqueixa és
la postura que jo tinc en aqueix assumpte, Segregació Portenya l’única cosa que veu és
por que es canvie de forma de treballar al terreny i de residencial a serveis i el sostre no
és el mateix, 6 mesos quan comencen a governar passa açò, alerta, no fem una altra com
la que es van fer en anys anteriors, llavors vostè no pot dir-nos encara en aquest moment
si es farà un canvi o no d’edificació, no ho saben, està bé, ací queda la meua denúncia
en aquest moment, alerta amb el que es fa, perquè pagar ja pagarem el PAI i la resta
veurem el que queda, res més, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “No hi ha molt que
dir ací, nosaltres ja vam votar en el Ple de desembre sobre la suspensió de llicències i ja
el vam dir allí i per tant, però el punt que ve avui ací al ple és un Recurs de Reposició i
nosaltres ens creiem els informes que realitzen els tècnics i en aquest sentit es basa en
una sentència es basa en una Sentència del Tribunal Suprem que té establida la no
necessitat d’atorgar tràmit d’audiència en aquest procediment que és una de les
al·legacions del recurrent i sí que coincidim amb Segregació Porteña, amb Marcelino
Gil, que pot donar lloc a indemnització encara que tampoc és argument per a paralitzar
la suspensió de llicències ja que el mateix informe tècnic diu que en conseqüència
l’interessat haurà d’exercir les accions administratives oportunes perquè s’inicie el
procediment de determinació de danys patrimonials, però no pot pretendre que aqueix
siga l’objecte d’un acord de suspensió que pel seu caràcter l’exclou i procedeix en
conseqüència la desestimació d’aquesta argumentació, nosaltres igual que en la
Comissió ens abstindrem.”

Iniciat el segon torn d’intervencions, el regidor delegat d’Urbanisme, Sr.
FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, com tots han pogut comprovar hi ha dues qüestions, jo
crec que clarament diferents, una qüestió de forma encara que també és de fons i una
qüestió clarament de fons, en la qual encara no hem entrat i és la conveniència de
mantenir l’ús com a zona residencial o la conveniència que no tinga ús residencial,
aquest és el fons de la qüestió sobre el qual no s’ha entrat, i crec que és molt important
que posem el tema clar, en el sentit que l’Ajuntament, que l’Equip de Govern encara no
ha decidit quin serà l’ús definitiu, sinó el que fa és una simple suspensió d’acord amb el
que planteja la Llei, molt bé, Sr. Borrás, en el sentit que l’informe ve avalat per uns
informes tècnics, jo tinc plena confiança amb els informes dels tècnics i jo crec que
deixa ben clara, tant pel que fa a la legalitat com a la jurisprudència, que l’Ajuntament
pot perfectament suspendre de manera temporal unes llicències o uns PAI, perquè
considera que no són els més adequats, és una tema que m’agradaria discutir, els he de
dir que és un tema que no tenim clar perquè la veritat és que si volen entrem en el segon
torn, si vostès ho consideren convenient, però jo crec que és el més important, que
l’Ajuntament tinga la competència de dir, vegem, ací hi ha una qüestió de planejament
del Pla General del 92, vostès saben que hi ha un barri que és el barri del Racó de
l’Horta o més conegut com Davall Vies, un barri que presenta tota una problemàtica
social i que jo crec que ha de ser un objectiu de qualsevol Equip de Govern eliminar
aquesta problemàtica social, quina és la millor manera d’eliminar la problemàtica social,
en això ens hem de posar d’acord, alguns podem pensar que ampliant en 161 habitatges
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és una manera, jo no sé si és una manera, em fa la impressió que no perquè no tinc molt
clar que el projecte que hi haja per a la zona, realment puga solucionar aquest problema,
d’altra banda sap vostè perfectament, Sr. Marcelino, i jo crec que ho sap tota la ciutat i
tots els ciutadans que nosaltres tenim un projecte d’integració entre els dos principals
nuclis de població, i que tota la zona de davall vies o el que preferim dir al Racó de
l’Horta, és una espècie, veritat, de tap entre els dos nuclis, clar, la millor manera de
connectar i d’integrar és a través d’un sòl residencial, ho anem a intentar amb prudència,
amb responsabilitat, si veiem que no és possible adoptarem una altra solució, encara
tenim temps perquè la suspensió és d’un any, per tant no fem només que ús d’una
manera responsable de les competències de l’Ajuntament per a parar aquest planejament
durant un any i adoptar la solució que considere més convenient, jo tinc molt clar i crec
que tot l’Equip de Govern ho té molt clar que el millor seria sens dubte que tot el
polígon del Racó de l’Horta fóra una zona residencial, i que seria el millor, Alfredo,
seria el millor, una altra cosa és que no tenim una vareta màgica i agafem i diguem açò
va ací i açò va allà, que és el que he comentat a vegades amb tu, si no podem fer-lo no
el farem però jo crec que val la pena intentar-ho, amb prudència i amb responsabilitat,
és un tema molt complicat i que segurament escapada de la capacitat de gestió del propi
Ajuntament, per això li hem demanat l’ajuda a la Conselleria de Territori i Habitatge a
través de l’Institut Valencià perquè considere aquesta possibilitat, s’ha fet en altres
ciutats i es coneixen moltíssimes experiències, que hi ha zones industrials o de serveis
que estan en un lloc inadequat per al moment actual i sobretot per al futur i es canvia el
planejament, es fa una actuació, es beneficia tot el món i no es perjudica a ningú i no hi
ha més problema, si nosaltres pensem que això pot perjudicar els interessos de
treballadors, els interessos d’empresaris, no adoptarem la mesura, per això ens hem
donat un any, per a veure si açò és possible, si no és possible no ho farem, o intentarem
almenys fer-lo parcialment, per això jo crec que la proposta és perfectament assumible
per tot l’Equip de Govern, perquè estem disposats a compartir els nostres plantejaments
que segur que en una bona part són coincidents, que és l’única vegada que s’ha pres una
decisió d’aquest tipus, efectivament, segurament en algun cas més s’hauria d’haver pres
aquesta decisió, que s’ha pres després d’haver presentat el PAI també és cert,
segurament hauria sigut millor haver pres abans, però un Equip de Govern que comença
amb una problemàtica tan complexa com té un municipi d’aquestes característiques a
vegades no podem arribar a tot en el mateix moment i quan ens adonàrem de la situació
vam plantejar, és possible plantejar una suspensió de llicències i els tècnics ens van dir,
és possible, i per tant va ser una decisió política, que puga haver-hi lloc a una
indemnització, en el cas que finalment s’adopte un canvi de planejament, segurament,
de quin import, bàsicament de la diferència del valor que puga adquirir tot el projecte
pel canvi, però li puc dir segons tinc entès i seria una situació sorprenent que el propi
promotor del PAI ha adquirit més terra en la pròpia Unitat d’Actuació, no crec que tinga
molts problemes.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL, indica: “En la teua intervenció al
final has anat col·locant la realitat, en el principi no, quan s’adona l’Equip de Govern
d’aquesta situació, quan rep el PAI, abans no havia dit res, o siga us il·lumineu a partir
que un empresari munta un PAI, ah, no és veritat, perquè deixeu que algú compre un
terreny sense haver canviat la qualificació i el compra com a habitatges, no m’heu de
contar res, si jo vaig als papers que teniu fets i jo tinc ací un paper que és una
presentació d’un PAI el 14 d’octubre i un ple que diu el 30 de desembre que suspèn les
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llicències, hauria d’estar abans de presentar el PAI i de comprar el terreny amb aqueixa
qualificació perquè l’empresari mai ens puga demanar, però si això no està posat en cap
lloc, alerta, pel que parlàvem, Manolo, en el viatge a veure la tècnica aquesta, es va
comprar un polígon químic, s’usarà la meitat, l’altra meitat val com la que està usant,
per al mateix, si algú no vol que es col·loque una cosa duros, que no ho enteneu, si és
senzill, si és molt senzill, si jo he fet un PAI amb un terreny comprat qualificat sense
que ningú em diga que no és urbà, com es canvie la qualificació a pagar, però a pagar
quantitat de duros, ni se sap els diners que pot ser, que ens vam fiar dels informes dels
tècnics,  jo em fie moltes vegades, però altres no em fie, i ací està la retafila de coses
que hem perdut, no per a dalt sinó per a davall i que pot sumar com la cosa es pose
malament, milers de milions de pessetes i gairebé segur que està vostè de regidor
d’urbanisme, encara que vostè no va prendre part en açò, mire, alguna cosa se’ls farà als
habitatges de Davall Vies que és inadmissible, quan s’aprova pel Pla General aquesta
unitat no té més fi que donar-li a aqueix entorn una miqueta més de vida, 161 habitatges
a una mitjana de 3 persones, es fiquen quasi 500 persones més i és quasi segur que amb
les persones que hi ha i 500 es muntaran possiblement botigues que venguen pa, alguna
cosa de drogueria i a poc a poc la trama urbana es vaja muntant, però si d’ací a un any
vostès deneguen açò han condemnat per a tota la vida aqueix xicotet barri, el barri de
Davall Vies, i torne per a acabar dient el del principi, només m’està preocupant que ens
coste el que no està en els escrits i hi ha una experiència més que àmplia de males
actuacions en urbanisme en aquesta casa que ens poden costar milers de milions de
pessetes, i s’està mirant per a un altre lloc i li he posat un cas que és palpable, el del c/
Pintor Pinazo, de 16 milions que podíem haver pagat i haver deixat la cosa bé, hem
pagat uns 180 milions, açò porta camí d’una cosa semblant, jo li pregue que es pense
aqueix any, jo li he tornat a dir abans que no tinc cap inconvenient i crec que un Equip
de Govern ho pot fer, canviar la planificació d’un terreny però sempre que no s’ha
adquirit aqueix terreny per a aqueix ús, si s’ha adquirit per a aqueix ús ho té vostè molt
complicat, es farà d’acord amb la Llei el dret que em paguen el que he comprat, bo,
veurem d’ací a un any el que ha passat, a veure si hi ha sort i açò es queda com estava o
el canvien vostès.”

Tanca amb la seua intervenció el regidor d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, diu:
“Moltes gràcies, Sra. Calero, bé, vegem, jo crec que igual s’ha oblidat però sí que li dic
una cosa, aquest tema l’Equip de Govern el va plantejar, igual estic equivocat em podeu
rectificar però jo crec que el va plantejar abans que es presentara el PAI, crec que ho
vam estar plantejant segur davant, una cosa és que es plantejara en el ple, però és un
tema que havíem començat i que algun, sí, sí, vostès saben, m’apunten que això és el
grau, bé, el problema moltes vegades de la transparència, jo crec que la transparència
informativa a la qual tenen dret tots els ciutadans i també els promotors, és una de les
bases del sistema democràtic, és a dir, no tenim perquè anar amagant-nos de prendre
aquest tipus de decisions, segurament li accepte, Sr. Castelló, que puga ser un tema, un
defecte de poca habilitat, o d’inexperiència, però la veritat és que el tema s’havia
plantejat i el PAI es va presentar després, jo li torne a dir que ja en aquell moment abans
de prendre la decisió, ens vam assessorar amb certesa de quines eren les possibles
conseqüències de la suspensió de les llicències i del PAI, perquè li he de dir una cosa, jo
no puc prendre una decisió perquè jo crec que és la millor, si després això pot generar
un perjudici per a tot el municipi, per tant és una decisió que es va prendre d’una
manera molt conscient i de manera molt responsable, ací no estem convertint una zona
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urbanitzable residencial en una zona protegida o en una zona verda, encara hem de
decidir què és el que farem, però en qualsevol cas serà una zona urbanitzable, li he dit
perquè ho se i em consta que el propietari o el promotor del PAI al qual se li ha suspès
la llicència, quan ha estat suspesa ha adquirit pràcticament la totalitat del PAI, o siga
que no crec que tinga molts problemes, i li torne a dir el mateix, la qüestió és de fons, si
al final aquesta requalificació ens consta, o costa a l’Ajuntament una quantitat
determinada d’euros, però que en qualsevol cas no és una quantitat apreciable, si val la
pena la requalificació perquè el benefici que provoquem és millor, val la pena, jo li dic
una cosa jo crec que aquest és el fons de l’assumpte en el pràcticament ningú ha volgut
entrar, que fem en un barri que va ser una equivocació històrica, construir habitatges
socials en un barri aïllat, que no té ni tan sols un pas decent de les vies, que les persones
que viuen en aquest barri han de comprar, han d’anar a escola i han de passar per un pas
a nivell, tot el món ho sap, han de creuar les vies amb tots els problemes que això
suposa, què farem, posar 161 famílies més amb les mateixes condicions, perquè, Sr. Gil,
no s’enganye, perquè jo crec que vostè està equivocat, en aquest barri si es fan 161
habitatges més seran del mateix tipus, a aquest barri no se n’aniran a viure 161 famílies
amb tota la problemàtica que té, no sé si vostès m’entenen, no hi anirà a viure cap
persona, cap família al barri de Davall Vies al costat 161 famílies no se n’aniran, hauran
de firmar algun conveni amb l’Institut Valencià de l’Habitatge i fer habitatges socials,
és possible que jo faça aquesta afirmació i alguns puguen dubtar, però almenys el
plantejament que es va fer era de fer habitatge d’aquest tipus de protecció socials o
habitatges que després es podien passar a l’Institut Valencià de l’Habitatge, és igual que
siga privat es pot arribar a convenis, perquè jo crec que qualsevol persona que conega la
situació del barri sap que no és el lloc més adequat si no se soluciona el problema del
pas a nivell i si no té una dimensió més gran, 161 habitatges no solucionen
absolutament res, empitjoren la problemàtica, aquest és el fons de l’assumpte, perquè
l’Equip de Govern es planteja aquesta qüestió, precisament per això, per a evitar el
problema, per a no fer més greu el problema, jo els invite que en les pròximes
comissions informatives tractem en tema i si vostès pensen i entre tots considerem que
la millor solució és que es quede com està, ho plantejarem i ho considerarem, però jo
pense que de moment hi ha suficients motius perquè reconsiderem aquesta qualificació,
perquè 161 habitatges més no solucionen res, al contrari, nosaltres considerem que
agreugen el problema, que planteja el Sr. Marcelino Gil perquè m’està fent l’apunt, és
que evidentment l’aprofitament de residencial no és el mateix, evidentment, no està clar
que siga així, Sr. Gil, si està clar d’ací que decidim el tema, si està clar jo em
compromet a reconsiderar la postura, però no està clar, consultarem amb els tècnics, en
qualsevol cas per a finalitzar considerem que aquesta és la postura més responsable i
més favorable als interessos de tota la ciutat, fins i tot dels interessos dels possibles
ocupadors d’aquests habitatges, perquè jo crec que la nostra ciutat és coneixedora de la
problemàtica del barri.”

Durant el debat el Sr. Goig es reintegra a la sessió i la Sra. Contreras l’abandona
definitivament.

A la vista d’allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de
l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU i BLOC, 3 vots en contra de SP i 9
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abstencions de SCP i PP (la de la Sra. Contreras en aplicació de l’article 100.1 del
ROF), ACORDA:

PRIMER i únic: Desestimar el recurs interposat el 4.3.2004 pel Sr. JOSÉ
MARÍA CARRASCO CHACÓN, en representació d’ICONSA, SL, contra l’acord de
suspensió de llicències (i de PAIS), en els àmbits SUNP-IV i UE-3, adoptat pel Ple en la
seua sessió de data 30.12.2003.

7 PRONUNCIAMENT MUNICIPAL PLA GENERAL D’ORDENACIÓ
URBANA DE NÀQUERA. EXP. 20/04

Mitjançant escrit que té entrada en aquest Ajuntament amb data 14 d’abril del
2004, número de registre 13.339, es remet escrit referent a la informació pública del Pla
General d’Ordenació Urbana de Nàquera, i sol·licita el dictamen corresponent.

Amb data 30 d’abril del 2004, s’informa per l’Oficina Tècnica d’urbanisme:
Vista l’ordenació proposada pel PGOU de Nàquera, s’informa que en el que

concerneix al TM de Sagunt, les classificacions de sòl, són coincidents amb els criteris
del Pla General d’Ordenació Urbana vigent, és a dir, sòl no urbanitzable d’especial
protecció (Forestal).

En compliment del que recull l’article 28.2C) de la Llei Reguladora de
l’Activitat Urbanística de la Generalitat Valenciana, s’emet el corresponent dictamen.

El regidor d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, aquesta és una
qüestió de tràmit, l’Ordenació proposada en el Pla General d’Ordenació Urbana del
municipi de Nàquera, que és confrontant amb el nostre, planteja una classificació del sòl
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que és perfectament compatible amb la classificació del nostre propi Pla General, en
aquest cas es tracta d’una zona que està qualificada com a sòl no urbanitzable d’especial
protecció de caràcter forestal, per tant no hi ha cap problema i per tant l’acord és que el
Pla General de Nàquera no representa cap contradicció amb el nostre.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Pronunciar-se favorablement sobre el Pla General d’Ordenació Urbana de
Nàquera.

8 ESMENA ERROR MATERIAL. EXP. 9/01
El Ple de la Corporació Municipal, en la sessió ordinària celebrada el dia 26 de

juliol del 2001, aprovava provisionalment el Programa d’Actuació Integrada del
Macrosector I, Unitat d’Execució número 4, “Nord del Palància”.

En l’adopció d’aquest acord i pel que es refereix a l’al·legació número 8,
formulada per Sra. Concepción Goizueta Martín, com a administradora única
d’Arrendamientos Goizuelvi, SL, es pronunciava l’Ajuntament dient que les parcel·les
28 i 135, del polígon 45, no estaven dins de l’àmbit de la Unitat número 4.

Amb data 30 d’abril del 2004, ha tingut entrada escrit de dita al·legant,
manifestant que per part de l’Urbanitzador se li ha emplaçat perquè es pronuncie sobre
la forma de pagament sobre les obres d’urbanització, quan ella entenia, d’acord amb el
dit pronunciament, que estava fora de l’àmbit.

Estudiat el contingut d’aquest escrit s’ha pogut determinar que la parcel·la 28 del
polígon 49, si que aquesta dins de l’àmbit de la Unitat d’actuació número 4, no així la
135 del propi polígon que està abscrita a les unitats 1, 2 i 5 del dit sector. El que exposa
anteriorment es correspon amb el que determina el Pla Parcial aprovat; motiu pel qual
cal entendre’l com un error material.

L’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú estableix que les
administracions públiques podran, rectificar en qualsevol moment, d’ofici o a instància
dels interessat, els errors materials, de fet o aritmètics existents en els seus actes.

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Bé, es tracta de la
Unitat d’Execució núm. 4 del Nord del Palància, del Sector que estem tramitant entre la
Unitat d’Actuació que està desenvolupada que seria la que ja està on està el Trinquet i el
Sector de la muntanya de Sant Cristòfol, que és la Unitat d’Execució núm. 4, en el
programa d’Actuació Integrada d’aquest Sector va haver-hi un error material, va haver-
hi una equivocació perquè s’havia deixat fora de l’àmbit un propietari de manera que no
atenia a la norma i ara el que es tracta és senzillament de corregir l’error que m’imagine
que no té cap problema.”

A la vista de tot l’anterior es proposa al Ple de la corporació municipal l’adopció
del següent acord:

Procedir a la correcció de l’error material consistent que la parcel·la número 28
del polígon 49 es troba dins de l’àmbit del Pla Parcial de la Unitat d’Actuació número 4
“Nord del Palància”.
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En aquests moments el Sr. Goig abandona momentàniament la sessió.

9 PROPOSICIÓ DELEGAT MEDI AMBIENT SOBRE TRÀNSIT AL PLA
DEL BOU. EXP. 21/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida pel regidor de Medi Ambient la proposició del següent tenor literal:
“En els nostres dies, el soroll és considerat com una forma important de

contaminació i una clara manifestació d’una baixa qualitat de vida. Les conseqüències
de l’impacte acústic ambiental, tant d’ordre físic com psicofisiològic, afecten cada
vegada a un nombre més gran de persones. Els focus de soroll ambiental, són cada
vegada font de majors queixes per part de la ciutadania a què representem.

Un dels elements que causen aquesta contaminació s’associa al transport per
carretera.

En línia amb açò i en referència al projecte de construcció “Sagunt Nord.
Trasllat de l’estació de peatge de Puçol i tercer carril entre els punts quilomètrics 471 i
480” que inclou el tercer carril de la A-7 al seu pas pel nostre terme municipal,
realitzada segons el que indica el projecte de construcció aprovat per la Direcció
General de Carreteres del Ministeri de Foment, ja es va requerir al mateix la realització
d’un estudi d’impacte ambiental, per a verificar l’augment o no, del nivell de soroll a les
zones afectades i en concret de la zona del Pla del Bou, davant de la preocupació dels
afectats.

Sent negativa la resposta rebuda per part de la Direcció General citada,
considerant aquesta, que el projecte no suposava un increment de la contaminació
acústica de la zona i que les mesures correctores adoptades en el projecte eren
adequades.

Transcorregut un temps des d’aquella comunicació i ja en correcte funcionament
aquesta infrastructura, els veïns de la urbanització del Pla del Bou ens transmeten la
preocupació existent entre aquests davant el problema de contaminació acústica que
estan sofrint.

És per això que l’Ajuntament de Sagunt, a proposta de la Regidoria de Medi
Ambient, ha de realitzar una proposta a la Direcció General de Carreteres del Ministeri
de Foment, perquè es realitzen els estudis necessaris a la zona i s’avalue la necessitat de
mesures correctores dirigides a evitar la contaminació acústica per als afectats.

Per l’anterior es proposa al Ple de l’Excm. Ajuntament de Sagunt, el següent
ACORD:

PRIMER: Sol·licitar a la Demarcació de Carreteres de l’Estat a la Comunitat
Valenciana, la realització dels estudis necessaris per a avaluar la necessitat de mesures
correctores, davant de la contaminació acústica generada per la infrastructura realitzada
segons el projecte “Sagunt Nord. Trasllat de l’estació de peatge de Puçol i tercer carril
entre els punt quilomètrics 471 i 480”, que inclou el tercer carril de la A-7, al seu pas
pel terme municipal de Sagunt i s’executen les mesures correctores que es facen
necessàries.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:
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Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

10 PETICIÓ A LA CONSELLERIA D’EDUCACIÓ CULTURA I ESPORTS
D’INCREMENT PRESSUPOSTARI A ATORGAR ALS AJUNTAMENTS PER A
LA REALITZACIÓ DE PROMOCIÓ DE LES ESCOLES ESPORTIVES I DELS
JOCS ESCOLARS. EXP. 22/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida pel president del Patronat Municipal d’Esports la proposició del següent
tenor literal:

“La posada en marxa de les escoles de formació esportiva en l’àmbit comunitari
la seua participació en els jocs escolars, té com a objectiu a més de la formació
tecnicotàctica, utilitzar l’esport com a agent educatiu, formatiu i recreatiu de la
comunitat.

El programa dels jocs escolars aquesta destinat a població escolar i engloba per
tant les escoles d’iniciació, tecnificació i en el nostre cas la de l’esport adaptat a les
escoles.

Les escoles d’iniciació són la base per al desenvolupament de l’esport, en el
nostre ajuntament en tenim 14, amb elles es pretén amb la seua implantació, estimular
les capacitats coordinatives i creatives dels participants a fi d’afavorir la integració
social a través del joc.

L’acció formativa es porta a terme mitjançant l’ensenyament de determinades
activitats esportives, entre elles la participació en els jocs escolars, les quals
s’estableixen en funció de les necessitats dels xiquets i xiquetes.

Així mateix els recursos humans que s’empren en els jocs esportius i per
consegüent a les escoles d’iniciació responen a un perfil pedagògic proposat i al qual
se’ls està implantant cursos de formació i perfeccionament sobre cada activitat
esportiva.

La participació en els jocs escolars per part dels joves és un dret i és obligatori
dels ajuntaments potenciar aquesta participació generant espais necessaris per a brindar
aqueix accés a totes les activitats esportives i donar oportunitats perquè s’afavorisca el
seu desenvolupament esportiu.

L’esport com a generador de valors és un mitjà per a contrarestar els efectes
nocius de la nostra societat en l’adolescència on hi ha molt de temps lliure sense
aprofitament útil per a la seua formació.

En atenció al desenvolupament de l’esport base i amb l’objecte de potenciar la
seua pràctica es programen els jocs escolars. Aquests es realitzen en tres fases, etapes o
formes: fase local, provincial i autonòmica, sent aquesta última una projecció de nous
esportistes al sistema federat i les dues primeres una promoció de la pràctica esportiva
com una forma de contenció social.

A través de l’esport escolar i dels jocs escolars es pretén enfortir
l’esportivització de les activitats físiques escolars tant a nivell primari com secundari i
col·laborar amb els professors d’educació física en la coordinació d’activitats físiques
escolars possibilitant la transferència als àmbits de l’esport comunitari i federat.
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La participació i el desenvolupament dels jocs escolars porta amb si les escoles
de tecnificació als ajuntaments, aquestes escoles suposen un estimule per al foment de
l’esport base. A més posicionen i identifiquen de forma especial a la comunitat de què
prové l’esportista.

Pels valors que la distingeixen, els fins que persegueixen i la gran influència que
exerceix l’esport federat en la nostra societat, és important que des dels ajuntaments
s’intervinga en el desenvolupament del seu manteniment com una part del creixement
global de l’esport organitzat, i açò es fa mitjançant el millorament de l’estructura
esportiva en la seua part tècnica així com d’un control de la seua part metodòlogica que
siga continuació de l’esport base.

Per tot açò i perquè tot jove té el dret a formar-se esportivament, i poder
participar en els jocs escolars, alguns ajuntaments i entre ells el nostre posa en marxa
també i amb la finalitat que participen també en els jocs escolars l’escola de l’esport
adaptat, sent l’objectiu d’aquesta escola l’atendre a tot jove que es trobe en una situació
especial, siga aquesta de caràcter orgànic, fisiològic, funcional o psicosocial que el pose
en un pla de desavantatge temporal o permanent per a procedir a la seua integració.

Les activitats físiques que es realitzen en aquest tipus d’escoles són molt
importants en la prevenció i tractament de patologies tradicionals, que troben en el
moviment un recurs alternatiu per al tractament i millorament de la qualitat de vida dels
diferents joves.

Per això aquestes escoles, concretament la nostra, treballa en tres àrees de
desenvolupament: activitats amb valors terapèutics, activitats esportives per a joves amb
capacitats diferents i activitats reservades a joves que per raons especials es troben en un
estat d’emergència psicosocial.

Per tot això i perquè aquest ajuntament creu en l’esport base i la necessitat de
recolzar-lo des de totes les institucions públiques, aquest ple municipal ACORDA:

Sol·licitar de la Generalitat Valenciana que en el pròxim exercici econòmic
s’augmente la dotació pressupostària destinada als ajuntaments per a recolzar la
promoció de l’esport base i la participació i organització dels jocs escolars en les seues
distintes fases.”

El president del Patronat Municipal d’Esports, Sr. ESTAL, diu: “És important
saber que la Conselleria posa 12 milions enguany, ha posat a través de la Conselleria
d’Educació i Esports de subvenció, per a potenciar l’esport com a subvenció als
ajuntaments per a potenciar aqueix esport, 12 milions simplement de pessetes, per a
parlar de les pessetes antigues, són al voltant de més de 60 ajuntaments els que han
demanat diners per a aqueixa subvenció.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Sí, dir-li
simplement en la part expositiva podem o no estar d’acord, perquè són intencions i són
vostès els qui governen i a tots ens agrada el cafè i la llet, acabe de prendre ara més
dolç, però hi ha coses que són les realitats i per a practicar l’esport base el mateix que
qualsevol altra cosa es necessiten les instal·lacions i la Generalitat Valenciana vostè sap
que en el Pla d’Instal·lacions Esportives ha fet un esforç enorme en la realització
d’instal·lacions i d’ajudar als ajuntaments al costat de la Diputació fan instal·lacions que
és per on es comença, igual que hem fet nosaltres a l’Ajuntament de Sagunt i l’exemple
està ací amb aqueixos pavellons i les piscines i les millores d’instal·lacions que s’han
fet, i sí que ens agradaria que en la part d’acord per la Generalitat Valenciana destinara
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més diners per a la promoció de l’esport base i que dubte es possible que quan s’acabe
el Pla d’Instal·lacions Esportives segur que ho farà, però en aquests moments
comprometre pressupostos futurs jo entenc que no és bo, el mateix li pot ocórrer a vostè
que és el President del Patronat Municipal d’Esports i sap a estar altures que es
necessita més diners per a la pràctica de l’esport i per a mantenir les instal·lacions del
Patronat Municipal d’Esports, la gestió és dura a vegades i la trista realitat és aqueixa,
que haguérem volgut l’Equip de Govern passat que haguérem tingut per a tot, però els
nombres són tossuts i d’on hi ha no es pot traure, estava comentant amb els meus
companys que no té en si major importància el recolzar açò, però tampoc volem que
després si per una d’aqueixes no es produïra perquè el Pla d’Instal·lacions Esportives no
s’ha acabat que es poguera apuntar aqueixa partida, encara que sí que volem i crec que
hem donat molt bones proves tant en l’etapa que vam estar com a president del Patronat
Municipal d’Esports, com la que posteriorment va estar el Sr. Cortés però que era
responsabilitat de l’Equip de Govern el que hem tractat i hem fomentat l’increment del
pressupost del Patronat d’Esports i de les instal·lacions esportives i aqueixa és la nostra
voluntat, la voluntat del Grup Popular sense cap dubte, tant d’ací com de la Diputació
Provincial com de la Generalitat Valenciana i esperem que puga ser una realitat aqueix
increment, gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el president del Patronat Municipal
d’Esports, Sr. ESTAL, manifesta: “Jo m’alegre que s’estiguen fent instal·lacions noves,
en realitat per a la nova instal·lació que ací ha eixit abans el de la piscina només s’han
donat 60 milions de pessetes per part de Diputació, Conselleria no ens ha respirat la
boca, espere la bona voluntat, també és cert que espere que en aqueixa bona voluntat
perquè el repartiment per a altres coses siga també equitatiu, jo simplement estic
demanant diners, no per a l’esport de base i només en infrastructures i estic demanant
diners per a formar, i és pinso, i en això estarem tots d’acord, que si un Ajuntament com
aquest en el pressupost de 50 milions d’euros posa per a l’esport base i ara parlem de
pessetes, inverteix 40 milions per a promocionar l’esport base, que la Conselleria per a
promocionar l’esport base estem parlant de l’esport dels jocs esportius escolars, perquè
només invertisca 12 milions per a tota la Comunitat Valenciana, això és prou alarmant, i
si parlem de subvencions, la veritat, jo no volia haver entrat en això per això es va fer la
petició a nivell general, simplement es demanava que s’augmentara dins del que es pot,
però que es demane, que es tinga en compte, que l’esport base és el que en realitat
després farà clarament que aconseguim aqueix esport d’elit, ni més ni menys i que no
comencem a potenciar moltíssim l’esport d’elit i ens oblidem clarament el que tenim
baix, que és el que en realitat fa falta, si parlem d’això jo no volia parlar, torne a repetir,
l’any passat se’ns va concedir una subvenció de 1.297 euros i enguany han sigut 557
euros, l’any 99 se’ns van donar 2.500 euros, l’any 2.000 se’ns van donar 2.073 euros,
l’any 2001 ens van donar 1.417 euros, en el 2002 ens van donar 1.445 euros i en el 2003
torne a repetir 1.297 euros, actualment només 557 euros, llavors jo torne a repetir que
no és el tema en concret de la subvenció que se’ns ha donat, és a nivell, estic reclamant
que aquest Ajuntament el que exigisca com es faran i així ho tenim entès de la
Federació Valenciana de Municipis, s’intentarà també exigir que la Conselleria done
major subvenció a l’esport concretament i als ajuntaments.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Em sembla que
el delegat farà molt bé proposant al ple que es prenguen acords com aquest, em sembla
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perfecte perquè és la seua obligació i si no ho fera estaria incomplint-la i la nostra
obligació com a regidors d’aquest Ajuntament és recolzar-te perquè aqueixa subvenció
intentem que vinga ací, ara vull dir-te i vull deixar ben clar a ulls de tot el món que
estem parlant del xocolate del lloro, que estem parlant d’unes xifres que comparades
amb les inversions globals que s’han fet en aquesta ciutat i les que es fan tant per la
Diputació com per descomptat per la Conselleria en infrastructures esportives és
realment poc important, per posar un exemple, els 100 milions de la pista de tartà on es
fa l’esport base, és una inversió en esport base, busca’m una pista de tartà a la
Comunitat Valenciana que haja fet a través de subvencions la Conselleria, busca un
altre, perquè això és una inversió en esport base, el camp de futbol 7, on es fa esport
base és una inversió que es fa a través de la Conselleria, altres inversions que durant els
últims 6 anys importantíssimes que s’han fet al centre poliesportiu que hi ha entre els
dos nuclis, com a canvis de sòl, com nous camps de futbol, com a enllumenats, són per
a l’esport base, haver fet, o per a l’esport escolar, haver fet 2 piscines en 6 anys, haver
fet 2 nous poliesportius en 6 anys són en la seua immensa majoria per a l’esport base,
també per a altres activitats i per a altres sectors però per a l’esport base, llavors el fet
que 2.000 euros dalt o 2.000 euros baix vulguen enterbolir una inversió de 1.000
milions de pessetes dalt, 1000 milions de pessetes baix, ens sembla quasi ridícul, no
obstant això m’estic oblidant multitud d’inversions esportives que se m’amuntonen ara
mateix en el cap, no obstant això insistisc, segueix complint amb la teua obligació i
nosaltres estarem al teu costat.”

El president del Patronat Municipal d’Esports, Sr. ESTAL, indica: “Ja tanque,
em sembla molt bé que continuem parlant d’infrastructures, jo parlava de formació no
d’infrastructures, però, bo, ja que parlem d’infrastructures i per comparar també altres
subvencions que si jo no m’equivoque i potser puc estar equivocat, si estic equivocat
me’l corregiu, que és la Diputació que crec també que pertany al PP, però està el govern
el PP, l’any passat per part de Diputació i Conselleria es va fer el Pavelló Nord del
Palància i la Piscina Almudàfer correcte, com que no, t’ho trac del pressupost i et dic la
quantitat de diners que es va donar a la piscina d’Almudàfer i al Pavelló del Nord del
Palància, estaves parlant d’instal·lacions, Sr. Castelló, l’any 2003 Diputació va donar si
no m’equivoque, les subvencions de Diputació en el 2004 concretament per als
programes esportius municipals en el 2002, perquè en el 2003 no es van donar
absolutament una pesseta, però el 2002 que ja també estava els diners pressupostats per
a aquests pavelló Nord del Palància i la piscina tres milions i mig de pessetes, val, és a
dir, i l’any anterior en el 2001 que no estava això altres tres milions i mig i l’any 1999
havien quatre milions de pessetes per part de la Diputació, el que et vull comparar jo és
que independentment de les instal·lacions, no, no perdona jo no vull que m’expliques
sinó que no poses l’excusa aqueixa, Castelló per favor, jo no estic ni...

La Sra. ALCALDESSA diu: “Un moment, Sr. Castelló, senyors del PP, deixaran
alguna vegada que el ponent s’explique, per favor.”

Continua amb la seua intervenció el Sr. ESTAL, indica: “Jo no estic ni he volgut
posar en crítica cap subvenció ni res, l’única cosa que demane és que s’exigisca que en
el pròxim pressupost es tinga en compte que ha de posar molt més diners per a aqueixa
formació, ni més ni menys.”
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La Sra. ALCALDESSA indica: “Per favor, ja val, Sr. Estal, per favor, Sr.
Castelló i Sr. Estal, passem a votar.”

En aquests moments el Sr. Goig es reintegra a la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

En aquests moments el Sr. Serrano abandona momentàniament la sessió.

11 PROPOSICIÓ DEL GRUP D’ESQUERRA UNIDA SOBRE LA LOCE.
EXP. 23/04

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida pel regidor-delegat d’Ensenyament la proposició modificada el tenor
literal de la qual és el següent:

“Els partits polítics, tots ells membres del consistori saguntí, sotasignants davant
de l’anunci publicat pel DOGV mitjançant el qual s’inicia el concurs de mèrits per a la
designació dels directors de centres d’ensenyament no universitari, manifesten la seua
repulsa a la publicació del dit anunci ja que amb aquesta iniciativa es demostra la
voluntat de la Conselleria de retallar els drets de la comunitat educativa i d’eliminar
qualsevol procés democràtic dels centres educatius.

Segons la LOCE, que l’executiu valencià pretén aplicar al marge del Govern
Central, el sistema d’elecció dels directors es realitzarà des de la Conselleria mitjançant
un concurs de mèrits i un procés de selecció, en el qual, en tot cas, el nombre més gran
de vots pertany a la mateixa administració, en perjudici dels claustres dels centres.

Amb aquesta mesura, com estan manifestant els sindicats docents, el que pretén
la Conselleria és controlar els centres directament a través de la figura del director. Per a
aconseguir-ho, la LOCE retalla directament les atribucions dels òrgans col·legiats
(claustres de professors i Consell Escolar) i augmenta les de director, dotant-lo fins i tot
de la facultat de sancionar directament qualsevol membre de la comunitat educativa.
Amb  açò la Conselleria s’assegura també la fidelitat dels directors mitjançant el dret de
prorrogar el seu mandat de forma indefinida mentre considere efectiva la seua labor
sense la necessària opinió del Claustre.

Davant d’açò es demana al ple d’ajuntament el següent:
PRIMER: Oferir el nostre suport com a corporació municipal a totes les mesures

que es realitzen per a aconseguir la suspensió de la llei.
SEGON. Demanar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport la paralització

de l’elecció de directors com a conseqüència de l’aplicació de la LOCE, fins que
aquesta no siga una llei consensuada per tots els partits polítics, i compte amb el
beneplàcit de tots els sindicats docents i de la tota la comunitat educativa.”

El portaveu del Grup Municipal del BLOC, Sr. CIVERA, diu: “El Bloc
efectivament signa la proposta, aquesta moció més encara després dels matisos que ha
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exposat el regidor d’ensenyament, però volem comentar algunes coses, en principi dir
que seria prudent suspendre la Llei perquè lògicament a nivell de l’Estat espanyol està
suspesa, en una part de l’Estat espanyol en la part més important, a Catalunya està
suspesa fins i tot abans que s’aprovara al Parlament Espanyol i a Madrid està suspesa,
lògicament és una suspensió temporal perquè lògicament una vegada la Llei està
aprovada segueix el seu tràmit però està en suspensió, nosaltres estem d’acord amb
això, perquè efectivament aquesta Llei que s’anomena LOCE de qualitat, nosaltres ho
posem completament en dubte, els nacionalistes posem totalment en dubte, és més,
acceptem, diem, argumentem que no és una Llei de qualitat, precisament creiem que és
una Llei que es carregarà la qualitat des de molts punts de vista, per descomptat en els
aspectes que diu la moció que és l’aspecte que el que diuen els castellans de borrón y
cuenta nueva d’una gestió democràtica de l’educació i de l’educació pública, els
Consells Escolars fins ara i els claustres elegien els directors i els Claustres tenien una
funció important en  la gestió dels Centres, aquesta Llei lògicament va en contra
d’aqueix concepte democràtic de la gestió pública i dels Centres, per tant però no
precisament per això, sinó per moltes altres coses també, la Llei ha de quedar-se en
suspens, aquesta Llei a nivell de país suposa partir d’un concepte del que són els
continguts curriculars de l’educació general, molt deficient, molt polèmica i molt
conflictiva en les nacionalitats de l’Estat espanyol, nosaltres els nacionalistes no podem
compartir una visió totalment centralista de l’Estat espanyol, no podem admetre una
Llei que a més mostra contradiccions fragants respecte d’això del concepte de
l’ensenyament de determinades matèries, no perquè estiguem en contra per exemple de
l’ensenyament de la religió, sinó perquè la religió no es pot ensenyar de la manera que
diuen i serà un error i els mateixos creients que estan a favor de l’ensenyament de la
religió a l’escola serà un problema molt fort per a ells i a la llarga serà un desprestigi de
la mateixa religió, la religió no es pot ensenyar independentment de tot el que és el
concepte de la història i de la societat, en cas contrari anem cap a una societat totalment
fonamentalista, nosaltres estem totalment en contra d’això perquè som democràtics,
però a més la LOCE a nivell de València i de les nacionalitats amb llengua pròpia
suposa un retrocés importantíssim, es carrega el que són els sistemes bilingües
d’educació, que resulta que concretament tenim un sistema d’educació bilingüe i tenim
tres programes, dos d’ells són els aplicables en primària que és el PIL i el PIP, projectes
d’inversió lingüística i projectes d’incorporació progressiva, els projectes d’inversió
lingüística són els projectes educatius que estan donant una efectivitat extraordinària en
l’educació, però no perquè estiguem a València o perquè ens ensenyen a Catalunya o a
Galícia, no perquè a més estan sent adoptats en comunitats com Madrid per tal que els
xiquets s’integren en la societat i sobretot regeneren i activen els mecanismes de la
llengua que és el mecanisme pel qual entenem el món, comprenem i fem evolucionar el
nostre pensament, carregar-se el sistema bilingüe, i concretament la incorporació
progressiva, per què se la càrrega?, se la càrrega precisament perquè limita les hores
d’ensenyament, si limita les hores d’ensenyament vol dir que no es pot fer un
ensenyament d’immersió lingüística, que vol dir que el xiquet es troba en una situació
que des del principi es troba ja parlant en valencià i que a poc a poc se li van introduint
les diferents llengües, el castellà, l’anglès, etc., és un sistema que està experimentat en
tot el món i que dóna resultats extraordinaris, doncs bé, la LOCE suposa tot això, per
tant nosaltres estem totalment en contra de la moció pel que diu i per tot el que afig.”
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El regidor del Grup Municipal del PSOE, Sr. MUÑOZ, diu: “Bona vesprada,
com és evident des del grup socialista hem firmat la moció i per tant la votarem a favor i
a més no podria ser d’una altra manera perquè en el nostre programa electoral estava
precisament la promesa de paralitzar la Llei de Qualitat, la maleïda Llei de Qualitat, i
maleïda per les raons que ha anomenat Manolo i per tant no entraré jo a ampliar-les
perquè ja estan dites, nosaltres estem acostumats a complir les promeses, n’hem complit
ja una, portar els soldats a casa, i ara complirem la segona, que és fer una moratòria per
a l’aplicació de la LOCE, la moratòria perquè d’això és del que es tracta, de l’aplicació
de la LOCE és una decisió que en la nostra opinió és una decisió coherent i responsable,
perquè es fa amb una intenció important, que és la d’introduir un debat real que no s’ha
produït per a l’aprovació de la LOCE en la comunitat educativa al llarg dels dos anys
que es preveuen de moratòria, m’agradaria aclarir aquest concepte perquè he llegit en
els diaris aquests últims dies, una certa confusió, declaracions que induïen a una certa
confusió en el sentit que no s’ajustava a la Llei, allò que anava a fer-se respecte de la
LOCE, i no és així, perquè en la realitat el Govern de la nació el que proposa i que
segurament el que aprovarà demà el Congrés dels Diputats serà una moratòria, és a dir
una congelació del calendari d’aplicació, això sí que es pot fer, d’una altra manera no es
podia fer atès que la LOCE és una Llei Orgànica i per tant el tràmit és el que estem
dient, i perquè es fa aquesta congelació del calendari d’aplicació, perquè per a poder
oferir a la societat en general i en el seu conjunt un procés de participació per a millorar
la LOCE, introduir les reformes necessàries i arribar a un màxim de consens per a
promulgar en tot cas una nova Llei o modificar l’actual, per tant què passarà a l’any que
ve, és una pregunta important perquè ja dic, estan mesclant-se coses que poden donar
lloc a confusió entre els pares, els docents, etc., molt fàcil, a l’any que ve s’aplicaran les
normes que han entrat en vigor en el curs 2003/04 i no es progressarà ja en les accions
previstes per al curs 2005 i següents, excepte en alguns aspectes importants que fan
referència a la gratuïtat de l’educació infantil, a la transformació dels concerts educatius
i a l’ensenyament dels idiomes que s’implantaran en els anys acadèmics previstos,
perquè dic tot açò perquè torne a dir, he llegit en aquests dies en els diaris, avui mateix,
expressions per part del Govern Valencià que a mi em criden l’atenció, termes com a
inseguretat jurídica, arbitrarietat administrativa i que la Generalitat Valenciana quedaria
indefensa, desprotegida i desapoderada enfront de les decisions del Govern Central,
evidentment i pel que he dit res més lluny de la realitat, el que s’ha fet, el que es farà per
part del Govern de l’Estat és absolutament legal i entra dins del marc de competències
de cada un, una altra cosa és que des del Govern de la Generalitat Valenciana vulga
introduir-se una certa sensació de caos o de confrontació directa amb el Govern de la
nació, jo crec que no és el camí sabent que s’aplicarà aquesta moratòria, és millor que
coses com les que vénen en l’últim punt de la moció presentada i que fan referència al
nomenament de directors, no haurien arribat a desenvolupar-se la normativa prevista en
la LOCE, i per què diem això, perquè açò és un conflicte, el nomenament de directors
tal com ha començat a aplicar-se ara al maig, suposa evidentment, legítim, eh, això no
es discuteix perquè és un Govern legítim el que l’aplica i basant-se en una Llei, això no
es discuteix, el que passa que és un model en la nostra opinió, un model fals, és un
model que pretén un cos de directors sense dir que pretén un cos de directors, seria
legítim un cos de directors, nosaltres no estaríem d’acord, nosaltres creiem que la
responsabilitat de l’elecció de directors ha de recaure en els elements de participació
social que es donen a l’escola, amb els pares, professors i alumnes si és procedent i no
des d’altres instàncies de l’administració com serà ara el cas, això generarà als centres
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greus problemes perquè significarà l’arribada als centres d’una persona desconeixedora
del contingut, desconeixedora de la realitat del centre i que a més hi haurà, encara no
s’ha contestat, perquè sí que s’han fet preguntes des dels sindicats i dels partits referits
al tema, s’arribarà a una disfunció docent o no, si això significarà el desplaçament
d’altres persones o l’aparició d’una extra plantilla que significaria una discriminació
respecte d’altres centres que no tindrien aquesta figura, per tant és una normativa que no
tractaria totes les escoles d’aquest país igual, per tant açò generarà una situació de
moment ha generat un cert enrenou a les escoles que els correspon ara elegir director,
però que si açò continuara endavant generaria greus problemes, per tant nosaltres
manifestem el nostre suport a la moció i manifestem la nostra més rotunda oposició a
aquest tipus de mesures que la Generalitat Valenciana sabent que es retardarà l’aplicació
de la LOCE han emprès en aquestes últimes setmanes, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Ha parlat vostè, Sr.
Muñoz, de parlament, suspensió de la Llei, moratòria i no de Reial Decret, són
procediment en què ha d’intervenir després perquè és una Llei Orgànica i no el que es
pretenia anteriorment, però hi ha una pregunta que deixe en l’aire i que no s’han fet
vostès, en un supòsit com poguera ser aquest un Govern institucional que no té la
majoria parlamentària, que pot durar 4 anys, aquest o qualsevol altre, i que poden
convocar-se eleccions a la volta d’1 any o a la volta de 2 anys, que ocorreria amb les
lleis que aprovara el govern anterior i quan han d’entrar en vigor, el nou govern per les
circumstàncies que siga les deroga, la confusió que crearíem als ciutadans i açò em
recorda la LOGSE, la Llei de l’Ensenyament la van aprovar vostès, vostès només al
Parlament quan governava el PSOE, nosaltres no, però que va fer el Govern Valencià
quan va arribar en el 95 al Govern de la Comunitat Valenciana, aplicar-la, i en la seua
totalitat i vostès es van oblidar fer la Llei Pressupostària, perquè la LOGSE requeria
moltíssims diners, fixe’s el que ha suposat a la Comunitat Valenciana, 10.000 places de
professors nous i 377 centres nous, que s’estan culminant ja, i l’exemple el tenim ací a
Sagunt, els Instituts o el Col·legi Begonya que s’està executant en aquests moments, cal
ser conseqüents un poc amb les lleis, indubtablement han de buscar el consens i el
consens no és a vegades el nombre de partits que poden ser les sigles molts, sinó el
nombre de partits que tenen representació veritablement al Parlament, també cal
escoltar-los i en aquest cas nosaltres que som l’oposició, miren des del Partit Popular
lloc que en la moció parlen que s’aplica al marge del Govern Central, això no és cert
perquè és una Llei en vigor, la selecció de director es fa d’acord amb un concurs de
mèrits i un procés de selecció que és el correcte, no deixem en una fàbrica l’empresari
que li dirigisquen la fàbrica o que li anomenen la fàbrica els sindicats o els treballadors
al director, serà el propi empresari qui l’anomene, perquè el que vol és assegurar-se que
uns cobraran i que ell guanyarà diners també i produirà, i per descomptat vostès diuen,
sindicats recolzen contra l’articulació de la LOCE, suport a mesures per a derogar la
Llei és el que proposen i paralització de les eleccions de directors, no sé jo crec que la
LOCE possiblement siga encara una desconeguda, perquè fins i tot ho és per a mi, però
nosaltres des del Partit Popular se li ha oferit a l’actual Ministra d’Educació diàleg,
respecte a la implantació de la LOCE, diàleg que ha sigut rebutjat amb el que s’ha posat
de manifest que la regeneració democràtica plantejada des de les files socialistes sona a
paraules buides, potser el diàleg és només amb els altres Grups que li estic dient jo, i no
amb el Partit Popular, el pretendre per ordene i comandament anul·lar la LOCE ja veiem
que estan vostès reconsiderant l’assumpte és mostra d’un sectarisme i de la falta



71

d’esperit d’autèntic diàleg, quan sense anar més lluny la pròpia enquesta de CCOO, els
sindicats, ja que parlen dels sindicats, en aquesta matèria explica com els professors
recolzen les mesures contingudes en la LOCE i estan en desacord amb el sistema
educatiu dissenyat per la LOGSE i açò no es diu i cal dir-lo també, el canvi d’una Llei
Orgànica com aquesta no es canvia amb una editorial de periòdic o una proposta al ple,
es tracta d’una camí difícil, llarg, complicat, delicat i molt important, la paralització
pretesa és un autèntic frau de llei, perquè amb un Decret no es pot derogar una Llei
Orgànica, i en cas de ser així s’haguera incorregut o s’incorre en un falta de respecte a
les regles democràtiques i a mi no em cap el menor dubte d’açò, un atropellament sense
parangó a data d’avui i que demostraria l’incompliment d’acords com el reflectit al
Senat en què se sol·licitava que no es paralitzara la LOCE, el PSOE no pot pretendre
governar a cop de dret, obviant així les decisions democràticament adoptades pel
Parlament, la implantació de la LOCE es deu a l’existència d’un clamor en la comunitat
educativa, en demanda d’una reforma de l’educació, els propis professors consideren
que amb l’actual sistema s’està fracassant, clarament en els últims anys el nombre
d’alumnes s’ha reduït en un milió, el nombre de professors s’ha incrementat en més de
100.000 a nivell nacional i la despesa pública ha augmentat un 13,6%, tres vegades més
que el PSOE en la seua etapa de govern, però l’èxit no es pot mesurar només en funció
del que es gasta sinó el que és més important en virtut del que s’aprèn i amb aplicació
de la LOGSE el fracàs escolar s’ha anat incrementant, la LOCE es fonamenta en criteris
de qualitat i excel·lència i per això s’aposta per una formació contínua del professorat,
com la millor garantia d’escometre amb èxit l’excel·lència de l’educació, per això s’ha
aprovat el Pla d’Actuacions per a la qualitat del sistema educatiu valenciana 2003/2007
el PACSE que és un document propi i específic en el que es contempla les accions que
la Generalitat vol portar a terme en aquesta legislatura per a aplicar la LOCE que es va
presentar i va ser aprovat per unanimitat pel Consell Escolar Valencià, la qual cosa
suposa la posada en pràctica de forma efectiva les polítiques de consens i participació,
no entenem el que està ocorrent ara, i que demostra que les actuacions previstes pel
Govern Valencià en matèria educativa es portaran a terme davall aquesta iniciativa nova
i de rigor, al si d’aquest Consell s’ha acordat a més una compareixença anual del
Conseller d’Educació per a avaluar la seua posada en marxa i realitzar el seguiment de
les recomanacions que el Consell ha realitzat, açò implica la no paralització del sistema
educatiu i per tant de l’aplicació de la LOCE i diem l’aplicació de la LOCE per tal com
allò que s’ha promès pel PSOE no passa de ser un eslògan en el que no ha comptat amb
les Comunitats Autònomes i no s’ha concertat en cap norma legal d’aplicació en tot el
territori de l’Estat amb el que cobra força l’argument per a desmantellar apropiadament
allò que s’ha realitzat fins ara, el que no teníem dret a canviar la reforma educativa que
el PSOE va realitzar al seu dia, a pesar que ha quedat demostrat que al costat de
Portugal i Grècia som l’estat de la Unió Europea que major fracàs escolar presentem, i
si no pregunten a aqueixos altres països com Anglaterra on el sistema educatiu crec que
ens segueix portant avantatge, no pot ocórrer que pel sol fet d’una declaració
d’intencions el sistema educatiu quede bloquejat, ja que no hi ha cap reforma legal de la
Llei pel que aquesta forma d’actuar  per part de l’actual govern socialista es causa el
desconcert i la incertesa entre la comunitat educativa, el que és una greu
irresponsabilitat a final de curs i a l’inici del següent, pel que manifesta anteriorment la
Comunitat Valenciana està perfectament organitzada per a portar endavant les normes
legals i la LOCE és una d’elles, igual que s’estarà en condicions si en un futur es
reforma o es fa nova, la prudència jo crec i ho estava apuntant vostè, Sr. Muñoz, la
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prudència és la clau del treball en aquesta matèria, la PACSE si respon a un pla educatiu
que se n’anirà aplicant i avaluant al llarg de la present legislatura, els nostres centres
seran models d’integració i de processos  de millora continua com es demostra a través
de la xarxa de qualitat de l’IVECE, perquè apostem per una educació plurilingüe,
contradigues el que vostè ha dit Sr. Civera, perquè apostem per una educació
plurilingüe, hi ha  ordre d’experimentació per a idioma estranger i plans específics per a
l’aprenentatge del valencià, no s’omet, tot el contrari, des de primer de primària i
estenent-lo a l’alumnat d’infantil i ho saben vostès molt bé, perquè s’aposta també per la
dignificació de la labor docent, perquè s’aposta per la formació i desvinculació dels
nostres jóvens al teixit socioproductiu i a través d’una formació professional de qualitat,
ací a la Comunitat no hi ha dubtes cap, els dubtes els han d’aclarir els qui
irresponsablement els susciten perquè sí que no responen, que currículum caldrà aplicar
per al pròxim curs, perquè si es modifica societat, cultura i religió, es modifica el
currículum, ací no hi ha cap dubte, quin serà el tractament a la diversitat de l’alumnat i
les mesures que havien de posar-se en funcionament referides a l’elecció dels itineraris
per part de l’alumnat de l’ESO, així com de l’aplicació dels PIP, els Programes
d’Iniciació Professional, quines modalitats de batxillerat entraran en funcionament,
volen mantenir les dos actuals, que ho diguen i que ho escriguen, però per la nostra part
no estem disposats a generar més inseguretat en les famílies i alumnes que en aquestes
dates estan iniciant el procés d’admissió per al pròxim curs, imaginen-se vostès el que
he dit anteriorment, gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del Grup Municipal SCP, Sr.
CORTÉS, manifesta: “La veritat és que sentint les persones que han intervingut la
veritat és que em fa la sensació de falta de serietat en un tema tan important com és
l’educació dels nostres fills i l’educació dels xiquets de la nostra nació, jo crec que a
ningú se li escapa que la LOGSE ha sigut un fracàs total, igual que crec que a ningú se
li va escapar en el seu moment que les matemàtiques modernes van ser un altre dels
grans fracassos de les propostes del Partit Socialista que no van portar a cap lloc, o sí
que van portar, a destruir la línia de treball que es portava ja durant molts anys i que han
portat a una situació és la de les matemàtiques modernes junt amb la LOGSE a una
situació en què els alumnes avui acaben de l’escola sense saber pràcticament res, res de
matemàtiques, res d’història, res de gramàtica, res de geografia, per tant jo crec que a
ningú se li escapa que era necessari un nou sistema educatiu que millorara l’existent,
indiscutiblement jo no entraré a valorar la LOCE perquè com diu aquell, doctors té
l’església, pense que té aspectes positius i alguns que a mi no em convencen o que no
ens convencen, com podria ser el tema de l’educació religiosa obligatòria o tal vegada
potser com podria ser el tema de l’elecció de directors, que és el tema que ens ocupa,
però tampoc es pot veure el tema d’elecció de directors com una cosa negativa per a
l’educació, perquè depèn de com es mire, si ho mirem des del punt de vista dels
ciutadans o des del punt de vista dels professors, possiblement des del punt de vista dels
professors el que més ens interessa és que elegim nosaltres els directors, però és això el
millor, no ho sé, és millor que nomene els directors, ja hi ha hagut una fase com aqueixa
en què en el seu moment es van nomenar els directors, i potser no va funcionar pel
sistema d’elecció de directors, potser no es van elegir els millors directors o no van
elegir els directors més qualificats, sinó que es van elegir com ara el que ací es planteja,
el que hi ha en l’ambient és la por, unes les ganes potser de nomenar els directors ells de
la seua corda i altres que no siguen els de la seua corda els que els nomenen, aqueix és
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potser el perill que hi ha, perquè el tema de si s’anomenaven bé els directors potser no
era tan negatiu per al funcionament dels centres escolars, perquè es veu de tot, jo crec
que la LOCE com he dit fa un moment, possiblement no siga la millor possible,
possiblement diuen no s’ha negociat, home, és que jo crec que el marge del Partit
Popular per a negociar a mesura que està el panorama polític, la veritat és que ho tenen
molt complicat, amb qui negociaran, amb els nacionalistes, si en el moment que tu els
digues als nacionalistes que fan falta més hores d’espanyol, et diran que taronges de la
Xina, que el que fan falta és més valencià, més català, més basc, més gallec, et diran
això, però és que és compatible les dues coses, és que es pot compatibilitzar i no deixar
el castellà com s’està quedant a les escoles, que pràcticament els xiquets avui acaben i
no saben llegir pràcticament ni escriure, bo, i ja no et dic redactar, o ja no et dic
estructurar una frase, vaja, és que és una cosa al·lucinant i ja del tema de matemàtiques
no en parlem, que sí que era necessari una modificació de l’educació actual, per tant en
aquest aspecte jo crec que el convenient haguera sigut que els dos grans partits que
representen el 80 o 88% de la població, hagueren sigut capaços d’arribar a acord en el
sistema educatiu i si no s’ha pogut arribar a un acord en el sistema educatiu, el lògic, el
sensat, el coherent i el que el sentit comú diu, és que es deixe almenys aplicar la nova
Llei per a comprovar si veritablement funciona o no funciona, perquè el que es farà ara
a final, volen que els diga el que pense jo que es farà, es farà una Llei educativa a
mesura dels nacionalistes, però convençut.”

El regidor del Grup Municipal BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “No sé per què
el Sr. Cortés se’n va corrents, ha de suposar que faré necessàriament alguna al·lusió, és
molt coherent amb la ideologia del Sr. Cortés i la seua ideologia, Sr. Zarzoso, que ací ja
ens coneixem tots, bé, una primera qüestió, la LOCE és evidentment una Llei
conservadora, és una Llei involucionista en la línia que el Partit Popular ha
desenvolupat sobretot en l’última legislatura, és una Llei centralista, una Llei que
evidentment torna la religió a un paper pràcticament predemocràtic que fa un tractament
també desigual en el tema de les llengües i en un tema evidentment tan important com
és el tema de l’educació, l’educació és la base d’una societat, si l’educació no funciona
la societat no funciona, per això el nostre és un país comparativament podríem dir
retardat en relació amb altres països europeus on es fan més inversions en educació, a
pesar que el model que crec que ha comentat el Sr. Silvestre no és el més adequat,
perquè el sistema educatiu anglès no és un exemple, si m’haguera parlat del model
alemany o del model francès, segurament estaríem d’acord, però no és el model anglès
possiblement el més adequat per a aquesta qüestió, però miren vostès quina casualitat
que precisament el tema que primer vol salvaguardar el Govern Valencià de la LOCE és
l’elecció dels directors, és evident i tinc per tant una postura contrària a la manifestada
tant pel PP com pel Sr. Cortés que l’elecció directa dels directors per part de
l’administració, és una mesura de control ideològic, està claríssim, no, tenim un
precedent en l’anterior Govern, no el Govern del PP, jo crec que un dels pitjors
ministres d’Educació que ha tingut l’Estat espanyol ha sigut el Sr. Pertierra, que ja va
introduir una reforma per la qual els directors eren elegits pels claustres, però no entre
tots els professors sinó només entre aquells que tenien acreditada una determinada
condició, i hem hagut de patir i molts centres han hagut de patir que només 3 o 4
professors de claustre de 80 o 90 professors tenien la condició i moltes vegades cap
d’aqueixos 3 o 4 eren els més adequats per a portar la direcció del centre, perquè els que
millor saben qui és la persona més adequada per a portar el centre són evidentment els
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interessats, els pares i mares, el professorat i també evidentment els alumnes, és l’única
elecció democràtica, perquè jo els diré una qüestió, si qualsevol ciutadà pot ser alcalde,
pot ser president del govern, pot ser regidor d’urbanisme, per què no qualsevol
professor d’institut pot ser director, és una cosa ben lògica, no crec que ser director
d’institut siga més complicat que ser president del govern, per tant és molt lamentable
que precisament hagen intentat salvar aquesta qüestió per ací, una qüestió que jo crec
que un partit com el nostre, com el Bloc, un partit nacionalista ha de remarcar, és
evident, bo, sobre el tema que he comentat respecte, mireu, és una qüestió ja redundant
aquesta consideració, és com si els nacionalistes no foren espanyols, jo tinc un carnet
d’identitat que m’acredita la meua ciutadania espanyola, si com si fórem un element
estrany, que anàrem en contra dels interessos dels ciutadans i de la globalitat de l’Estat
espanyol, com si haguérem d’esborrar-nos del mapa, nosaltres tenim el mateix dret que
puga tenir qualsevol altre partit a defensar els interessos de tots, el que passa és que els
plantejaments són diferents, jo crec que en aquest cas que el PP, el Partit Popular està
caient en una contradicció flagrant i vaig a dir-los per què, el Bloc Nacionalista
Valencià és partidari de competències exclusives per al País València en pràcticament
totes les matèries, matèries fiscals, tributàries, de relacions laborals, educatives,
culturals i per tant nosaltres defensem la competència plena en la llei educativa per als
valencians, per tant un partit com el PP, un partit de caràcter clarament centralista, un
partit que per tant accepta tot el que el Govern central sobretot quan és del seu color
polític decideix no sé a quin sant en aquesta situació pretén no acceptar una moratòria
com la que planteja el Govern Central, és una clara contradicció, l’ha d’acceptar, perquè
si no hem de pensar que més que defensar la Institució, el Govern valencià, defensa el
partit polític, clar, aquesta és una situació una mica lamentable, nosaltres si governàrem
i no estiguérem d’acord amb la decisió en defensaríem el no compliment, però perquè
nosaltres som nacionalistes, però vostès, senyors del PP, si el Govern central i més en
aquest moment, perquè quan volen que deroguen la Llei o que l’anul·len, quan porten 4
anys en funcionament, vostès han d’acceptar per coherència el que diu el Govern
central, per coherència i si no ho haurem d’aplicar en tots els casos, no perquè tinga un
color diferent, jo crec que vostès en aquest cas efectivament des de les institucions estan
adoptant una postura simplement partidista i crec que un partit amb vocació de
governabilitat i de responsabilitat Sr. Zazoso que ja sé que és company meu de treball jo
no crec que a vostè li agrade molt la LOCE perquè ens deixa en una situació realment
precària, sobretot als treballadorament i evidentment també al que és més important que
és als xiquets i joves que necessiten una bona Llei que no és la LOCE, no dic que siga la
LOGSE, segurament s’ha de fer des d’un consens perquè vostè sabrà que la LOCE  s’ha
aprovat únicament amb els vots del PP, no han aconseguit el suport de cap partit polític
i vostès no representaven la majoria dels ciutadans espanyols, encara sector majoritari
però no la majoria.”

El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. ESTAL, indica: “Bo, jo la veritat és que
estic prou content i estic prou content perquè jo no sé si serà la primera vegada, però el
que estiguem ací debatent mitja hora sobre educació em sent en la glòria i em sent en la
glòria perquè després de tant de tema d’urbanisme i amb tot el respecte, que debatem
educació des d’un punt seriós i tot és magnífic també, és a dir que ja és hora que
debatem de tot i que debatem fonamentalment perquè tots sabeu que com l’educació
com l’expressem i aprovem i sempre sóc el pesat però ho dic, aprovem en un ple del
mes de desembre ser ciutat educadora, l’educació és un tema transversal i per
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consegüent a poc a poc ens ho anem creient tot i això sempre és important, bo, vegem,
amb el dels directors jo recorde i ja són 29 anys donant classe jo també, que al principi
teníem un cos de directors, posteriorment estem parlant de la LOGSE, la LOCE tot el
que vulgueu és a dir després els directors es va donar major participació als claustres i
ja qualsevol membre de claustre podia ser director sense acreditació, fins i tot es
reunien, presentaven un projecte, a vegades en alguns centres cal dir-lo així no es
presentava projecte, sinó consideraven que la persona més idònia era un professor o
professora d’aqueix centre però amb el beneplàcit de tot el Consell Escolar i del
claustre, per tant hi havia una participació important actuava com a director, després ja
es va posar l’entrebanc que ja havien d’estar acreditats, és a dir que tingueren 4 anys
com a mínim en funció docent, sí, sí, es van fer uns cursos, espera’t, deixa’m, que el
tenia ací, per a acreditar-se, havien de tenir 4 anys als quals van haver-hi una sèrie de
cursos, jo recorde que també m’havia presentat a uns cursos encara que portava 7 o 8
anys com a director, per a poder-te acreditar i poder-te presentar i també es continuava
després encara que hi havia ja que havies d’estar acreditat i hi havia uns cursos fora de
l’horari escolar, però hi havia uns cursos, també estava elegit, presentaves un projecte i
t’elegia, el claustre donava el seu vot a favor que no era el que decidia al final si no era
el Consell Escolar, però és que ara la fase també es permet que siga qualsevol membre
del claustre, no hi ha cap problema, però a l’hora de votar resulta que ja no és el
claustre, que és i si jo no recorde malament perquè no tinc la Llei he mirat a veure si la
tenia però no la tinc en aquests moments, bo, la Llei, Resolució o Decret, el comitè que
ha de baremar  o la comissió que ha de baremar el director que se presente que pot ser
del centre o de fora del mateix, he de dir que dels cinc centres que tenim en la nostra
localitat només en un centre veurà una persona del propi centre i sabem que dels altres
centres ja hi ha hagut gent que es presentarà, quatre persones són de l’administració,
dues persones són dels pares i dues persones són del claustre de professors, o del
Consell Escolar, total seria en cas d’empat 4 i 4  qui decideix és l’administració, ja no és
el claustre ja no és el Consell Escolar, i això és important per tant jo comence a dubtar
un poquet o ho pose en dubte o com abans ha dit Silvestre Borrás també ho dic entre
interrogants realment hi ha una participació?, s’ha parlat també del fracàs, vegem, el
fracàs a vegades no ve determinat pel sistema educatiu que s’empre, sinó a vegades
perquè aqueix sistema a vegades naix sense la falta de finançament, hem estat parlant
que si la LOGSE el fracàs de la LOGSE, no sé quants, també caldria parlar el
finançament que ha tingut la LOGSE en primer lloc, al llarg des que nasqué, jo no estic
parlant en tot moment i tal, i després per a aplicar la LOGSE ens l’hem de creure tots,
realment ens l’hem cregut tots els governs que han anat passant pel Govern, després per
a mi és molt important el següent, si el Congrés de Diputats aproven per majoria
absoluta excepte els vots del PP la no aplicació de la LOCE, per a estudiar-la, per a
pensar-la, etc., si el resultat d’aquesta situació per tant és que la nova majoria política
del país vulguem o no vulguem és la que hi ha, vulguen o no vulguen i que han mostrat
la seua intenció respecte a la legislació educativa i la Comunitat Valenciana es resisteix
a participar d’aquest fet de naturalesa política, per una qüestió política i atès que el
paper nuclear de l’administració autonòmica en la gestió de l’educació és important, que
és el que té les transferències, açò pot provocar en aquests moments una barrabassada
als centres educatius valencians important, el Govern Central vulga guanyar temps amb
la paralització en aquests moments perquè no es provoque aqueix caos i la
desinformació en l’arrancada del pròxim curs, ja que cal preparar i com que alguns de
nosaltres som docents, com més prompte millor es prepare molt millor, per tot el que
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pot ocasionar, llavors jo considere que l’actitud de la Generalitat el que pretén és
obstaculitzar la iniciativa de l’executiu, en aquest cas del Govern Central, en contra i per
molt que ací heu dit, de part de molta part de la gent i parlant d’autonomies no sols és
una autonomia, ni la catalana, ni la basca, entre altres tampoc volen l’aplicació de la
LOCE, per no parlar només una que acaben de dir.”

El regidor del Grup Municipal PSOE, Sr. MUÑOZ, manifesta: “M’he estat
esperant que entrara Miguel Ángel Cortés i tampoc és una al·lusió, perquè Miguel
Ángel han parlat com a professor i no com a membre de la corporació, perdona la
confiança però em sonava a mi el abuelo Cebolleta contant històries, t’ho dic
seriosament amb tot l’afecte del món, tu saps que no hi ha problema amb això, perquè
això de dir que els alumnes no saben res, no saben història, és un discurs ja superat per
la història, per això ara no hi ha universitaris, els xiquets no inventen ordinadors, no
saben manejar aparells que tu i jo no tenim ni punyetera idea de com funcionen, etc.,
vull dir no diem disbarats, podem parlar de la LOGSE de la LOCE però, en fi, una altra
cosa és que la realitat i en això pots tenir una part de raó la veiem cada u d’una manera,
com ens passa al Sr. Borrás i a mi per exemple que veiem la realitat cada u de forma
diferent, evidentment els senyors de PP i nosaltres, nosaltres, aqueix conjunt de
persones que hi ha ací darrere i els partits que representen, defensem i representem dos
models educatius diferents, clarament diferents, seran legítims els dos però clarament
diferents, i en el cas, el Sr. Borrás per exemple ha fet una comparació que denota
exactament la visió que pot tenir el seu partit de l’educació, ha dit, en un empresa em
nomenaran a mi el director i això demostra dues coses, una, que en realitat el PP el que
volen amb aquesta normativa és nomenar els seus directors i, dos, que tenen un
concepte de l’educació clarament d’empresa, i per això afavoreixen tant la privada i no
la pública, vol dir vostè que l’únic que fa judicis de valor ací sóc jo, home, vostè ha dit
que en una empresa els sindicats no li nomenaran en fi, si ací jo el que he dit abans i
continue dient ara és que és legítim defensar un cos de directors, jo no compartiré mai
perquè crec que les persones i el meu partit, que les persones que estan en un centre
escolar, institut o escola han de ser, són prou capaços d’organitzar-se entre ells
comptant amb els pares i alumnes en el cas dels instituts, per tant aqueix és el nostre
model, però si vostè vol un model, bo, de directors se’n va a França, director francès,
altíssima qualificació professional de caràcter administratiu i amb coneixements
pedagògics, és un cos d’altíssima qualificació respectat per tots, amb un concurs de
trasllats i que al qual es podrà accedir amb unes proves determinades, escolte, encantat
de la vida, si no passa res per això, vostès tenen un model i nosaltres un altre, però el
que no val és emmascarar els models, però és que a més fixen-se vostès el concepte que
tenen vostès de l’educació que per a nosaltres és un dret essencial i en canvi les coses
que jo he llegit sobre la LOCE apareix fins i tot la paraula client, la satisfacció del
client, l’alumne ja no és tal, el pare ja no és qual, és un client al qual s’ha de tenir
satisfet com si fóra açò el Corte Inglés, no és això, és un dret essencial i hem de posar
els mitjans perquè aqueix dret essencial puga desenvolupar-se, vostès, ha dit moltes
coses, per exemple que la LOGSE no tenia una llei de finançament, absolutament cert,
una fallada colossal que ha portat moltíssimes conseqüències i que vostès repetirien,
perquè de l’única cosa que la Sra. Pilar del Castillo no ha parlat mai va ser de
finançaments, i en canvi l’actual Govern de l’Estat de la primera cosa que ha dit és que
ara quan es pacten les coses que ha de pactar, ho ha dit la ministra i ho ha dit la
vicepresidenta del Govern que la primera cosa que s’acompanyarà serà una Llei de
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Finançament per a aquests temes, perquè si no ja sabem com acaben aquestes coses, bo,
ha dit moltes coses jo tinc ací apuntades altres coses, però no és ara qüestió de posar-se
a parlar com a professors, que si la comprensibilitat, l’atenció a la diversitat, la
diferència que això suposa respecte dels itineraris que preveu la LOCE, etc., no crec que
és el moment, però vostè sí que n’ha fet una, ah bo, també ha dit per exemple que la
normativa que la Generalitat Valenciana ha tret compta amb l’aval del Consell Escolar
Valencià, la suspensió de la moratòria aquesta compta amb l’aval del Consell Escolar de
l’Estat, per tant estem empatats ací, podríem dir moltes coses però vostè ha preguntat
que currículum s’aplicarà l’any que ve, pregunta importantíssima, té vostè tota la raó, el
currículum és la base en què s’assenten els ensenyaments que s’han d’impartir i més
coses, però fonamentalment que es base, escolte, vostè sap quan havia d’estar el
currículum publicat de la Comunitat Valenciana, si tant d’interès tenen a desenvolupar
la LOCE per què no han posat el currículum en marxa, el currículum està escrit abans
del mes de desembre i li ho diu u que ha redactat una part del currículum, abans del mes
de desembre, estava previst que havia d’eixir al mes de gener, perquè les editorials
tingueren temps a més de preparar els materials i encara no coneixem ni una línia
d’aqueix currículum els docents que hem d’impartir aqueixos ensenyaments, tant
d’interès, on està l’interès i en canvi mire vostè la pressa que han tingut amb el dels
directors, ací sí que tenien interès, perquè en realitat a vostès els dóna igual que
s’ensenye una cosa que una altra, el tema està en això, quines són les prioritats de cada
u, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Jo vull el mateix
temps, Sra. Presidenta, bo, sembla que el cavall de batalla al final serà l’elecció de
directors, els posaré un altre exemple, estem parlant de la qualitat de l’ensenyament que
és la LOCE, un director que és elegit pels professors, si hi ha un professor problemàtic
amb problemes de qualsevol tipus respecte als alumnes, a l’ensenyament i tota la resta
creu que aqueix director que sap que aqueix professor li ha elegit i ha votat per ell li pot
cridar l’atenció convincentment, bé, el finançament de la LOGSE contestant-li a alguns,
perquè ha suposat a la Comunitat Valenciana com he dit anteriorment 10.000 llocs nous
de treball de professors i 377 centres sense tenir dotació pressupostaria, perquè després
podem parlar del deute històric de l’ensenyament amb el Govern Central i a nivell del
Govern Central de l’Estat Espanyol 100.000 professors, per tant i no suposa per part del
Govern Valencià voler paralitzar la iniciativa del Govern Central, hi ha 17 comunitats
autònomes i hi ha algunes que estan regides pel PP altres pel PSOE i altres per
nacionalistes també, per tant no vulga pretendre que siga el Govern Central que no té
competències en les eleccions de directors els que pretenguen elegir els de la seua
corda, per tant no enganyen així els ciutadans, i Sr. Civera el PP que jo sàpiga o Sr.
Fernández, senyors del Bloc, nacionalistes que esteu ací en aquesta corporació, que jo
sàpiga el PP és un partit autonomista, i des de la seua fundació en el 76 així que, i si no
pregunte-li-ho a aquest, bé, del que es tracta és de paralitzar l’aplicació de la LOGSE i
lògicament els missatges reiterats pel PSOE en aquesta direcció han generat i estan
generant una greu situació de desànim i desorientació en tota la comunitat educativa
com he dit anteriorment, als sindicats aquests se senten crescuts i assumeixen un paper
que no els correspon ja que es creuen en capacitat de legislar i no és competència dels
sindicats, en posicions més enllà que les condicions dels treballadors són posicions de
boicotejar la voluntat i aspiracions majoritàries de tots els sectors implicats en
l’educació i no ens enganyem i especialment determinats sindicats d’esquerres, i ho dic
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tal com és, el professorat necessita que li siga reconeguda la seua labor docent i comptar
amb el prestigi social necessari en virtut de la funció social que realitzen, si no disposen
d’autoritat un professor, si no disposen de mecanismes per a impulsar mesures que
afavorisquen la convivència i eviten la indisciplina, l’absentisme i la desmotivació de
l’alumnat, flac favor estem fent a la formació del futur dels ciutadans, d’aqueixos joves
ciutadans de cara al matí, les associacions de pares veuen en la LOCE una forma eficaç
de sentir-se involucrats, implicats, no estan exempts, no estan al marge, la Llei no diu
això, diu tot el contrari, estan implicats en el procés educatiu, ja que se senten
coresponsables de l’educació dels seus fills, en  la LOCE es recullen els mecanismes en
l’apartat de l’avaluació dels estudiants que recullen valors com l’esforç, l’estudi, la
superació, el vertader desenvolupament de les capacitats, l’exigència personal i el
respecte als docents, que crec que últimament estava perdut totalment, caldria sentir els
pares i mares com insisteixen i es posicionen en la necessitat aquests valors i no obstant
hi ha representants d’organitzacions de pares que el que volen i desitgen per a millorar
la qualitat de l’educació dels seus propis i quan parlen com a portaveus de dites
organitzacions ho fan amb posicionaments clarament polítics partidistes, que no tenen
res a veure amb el bé comú dels conciutadans a qui representen, el que un alumne haja
de superar els objectius proposats i en cas contrari suspèn, que tinga límits en la
promoció de curs a curs i no siga automàtica, estimula els valors d’esforç i
desenvolupament personals i és una mesura necessària per a evitar el fracàs escolar, i si
no que ens ho pregunten a tots nosaltres que som de les velles generacions, el que no
costa no és valorat i és la manera d’introduir-se en el passotisme i en el desinterès i si no
els pares ho poden comprovar perfectament, algunes vegades amb els fills o amb els
companys dels fills, la cultura de l’esforç és una garantia de progrés personal, perquè
sense esforç no hi ha  aprenentatge i tots ho sabem, inclòs en el món del treball, en cas
contrari seria propiciar des de l’àmbit educatiu un fals miratge que comporta a mitjà
termini un elevat cost personal, econòmic i social difícil de suportar tant en el pla
individual com en el col·lectiu, aturar l’aplicació de la LOCE suposaria i suposarà una
marxa arrere en la consecució d’objectius de la convergència europea, portant al nostre
país a consolidar posicions d’alt fracàs escolar com així l’ha tingut per l’aplicació de la
LOGSE, encara que hi ha coses positives en la LOGSE també, que va ser una Llei del
PSOE, ho recorde una vegada més, encara que vam ser nosaltres i hem sigut nosaltres
els que l’hem desenvolupat, i de manera greu limitaria la mobilitat dels nostres
estudiants i dels titulats professionals del nostre sistema educatiu i en l’aspecte del
finançament i l’he comentat i ho he de comentar de passada, perquè no sé com vaig de
temps, s’està treballant actualment amb el MED, per al reconeixement del deute històric
contreta des del primer procés de les transferències en matèria econòmica, que tampoc
se’n diu res, màximament quan en el procés de les últimes transferències econòmiques
amb les últimes Comunitats Autònomes va portar implícit el reconeixement d’aquest
deute, es va reconèixer aquest deute i quedava pendent aquest reconeixement per a les
comunitats com la nostra que va accedir al traspàs total de competències amb
anterioritat, els directors no els nomenarà el Govern Central, siga del partit que siga, els
nomenarà la Generalitat siga del partit que siga qui la governe, la Llei és per a tots i la
recerca d’aquesta fórmula que corregirà aqueix deute històric en aquests moments s’ha
paralitzat novament, després que no se’ns impute a nosaltres, que no se’ns diga a
nosaltres.”
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El regidor d’Ensenyament, Sr. ESTAL, manifesta: “Si tan bona és la Llei com
estaven dient la veritat és que jo no sé per què s’han fet tantes manifestacions per part
dels joves estudiants, com es parlen a més de l’AMPAS, jo és que ho pregunte, com és
que les AMPAS progressista diuen completament el contrari al que acaba de dir el PP
en aquests moments, la de Gonzalo Anaya diu que clarament se li retallen la
participació de les AMPAS en els Consells Escolars i en totes les coses i que els
aspectes de qualitat de la LOCE estan completament en contra i sobretot amb els
itineraris, abans s’ha parlat també que no s’aconseguirà els nivells, això la veritat, quins
nivells?, la veritat és que això no és cert, el fracàs no el comporta a vegades els
sistemes, sinó a vegades la diferència que hi ha entre la societat i l’educació i això és el
que hauríem de començar a parlar, d’ací la necessitat a vegades de prevenir, d’ací la
necessitat de començar a ficar dins de totes les ciutats, el de la ciutat educadora com a
projecte transversal i nuclear, però jo no em quedaré ací, si de fet ni tan sols tenint la
Llei d’un costat la Generalitat, jo pense que s’hauria de plantejar un pols com el que
pretén fer el Consell a través de Francisco Camps que sembla decidit a portar a terme
perquè qualsevol llei que viva d’esquena a la realitat política, això està clar, mireu, jo
considere que el conseller Gonzalez Pons és un bon teòric del Dret, doncs bé, jo crec
que hauria de reconèixer més o menys que a vegades en un estat democràtic de dret
l’important és estar sempre al que realment el poble vol i el poble està exigint, perquè el
contrari és convertir el territori valencià en un banc de proves per al continu
enfrontament polític, i això pense jo que no s’ha de fer i jo torne a repetir una altra
vegada per favor al que en realitat volem aprovar, volem aprovar Zarzoso, escolta
perquè jo crec que heu convertit el debat dels directors en un debat...”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Sr. Estal, un moment, jo crec que de veritat cal
augmentar les hores escolars, estaríem un poc més educats, continue, Sr. Estal, Sr.
Castelló, per favor, no se li nota en absolut, Sr. Castelló, per favor, el mínim respecte
per les persones que estan parlant, quan vostès parlen els altres callen, Sr. Castelló, per
favor.”

Continua amb la seua intervenció el Sr. ESTAL, indica: “He dit molt però no he
insultat a ningú, el que passa que a vegades per a tallar i fer que clarament el poble
s’assabente el que són les coses, el millor és interrompre i així ningú s’assabenta, els
dos punts que volem aprovar és oferir el nostre suport com a corporació municipal a
totes les mesures que es realitzen per a aconseguir la suspensió de la Llei i finalment
demanar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Esports la paralització de l’elecció de
directors com a conseqüència de l’aplicació de la LOCE fins que aquesta no siga una
Llei consensuada per tots els partits polític i compte amb el beneplàcit de tots els
sindicats docents i de tota la comunitat educativa.”

Durant el debat el Sr. Borrás abandona momentàniament la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a
favor de PSOE, EU i BLOC, 5 vots en contra de PP i 5 abstencions de SP, SCP i el Sr.
Borrás (aquest últim en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.
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A les 21 hores i 35 minuts se suspèn la sessió en aplicació de la vigent Carta de
Participació Ciutadana per a permetre les intervencions del públic, que figuren com a
annex a aquesta acta.

La sessió es reprèn a les 21 hores i 30 minuts amb la presència de tots els
regidors, tret de la Sra. Contreras.

PRECS I PREGUNTES
El regidor del Grup Municipal de SP, Sr. GIL, manifesta: “Vegem, al delegat de

Transport fa uns plens ja, vam fer una moció en el sentit d’aconseguir que l’autobús de
línia entre la ciutat de Sagunt i Port passara per l’estació fent el recorregut i deixant els
ciutadans del Port, amb la qual cosa evitaríem un trasbals de cotxes i una gran millora
per als ciutadans del Port al deixar-los a l’estació, vostè ens va dir ací en el ple que tot
depenia de l’obertura de l’av. Sants de la Pedra, ahir jo vaig fer dos viatges amb
l’autobús i els dos viatges agafa el recorregut per Sants de la Pedra, o siga en veure que
ja anem per ací que està oberta, la pregunta és quant falta perquè aqueix autobús que
està els vials fets?, deixar els ciutadans del Port al bar on ara els recull, al costat del
restaurant xinès en la 340 antiga i deixar els ciutadans del Port, la pregunta és per a quan
tenen previst que es faça aqueix recorregut, ja que l’av. Sants de la Pedra està en ple
servei i una altra pregunta és que des de juny de l’any passat amb la legislatura anterior,
els regidors de l’oposició vam rebre només mitja mensualitat d’aqueix mes, en alguna
ocasió jo els he preguntat a vostès cobrar el que falta i bo no hi ha hagut forma de fer-lo,
la pregunta és per què en aquest ple prenguen nota i abans que hàgem de fer algun
recurs, que arribem a un acord i que cap regidor tinga per una cosa d’aquestes que fer
cap recurs de reclamació a l’Ajuntament, per a cobrar mig mes que falta, ja que tenim
per acord de ple fer un nombre de comissions mensual i d’acord amb aqueix nombre es
cobra, bo, s’han fet però s’han pagat la meitat, llavors el que li demane a la corporació
és que es pague aqueixa altra meitat que falta del mes de juny de l’any passat, res més
gràcies.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. MARTÍ, diu: “Bo, un parell de precs,
el primer no sé si anirà dirigit a manteniment o a la SAG, però jo crec que per respecte a
les institucions i als símbols que la representa, demanaríem o pregaríem que tant en el
plàstic que hi ha a les reixes del Centre Cívic on hi ha un eslògan que diu – No a la
Constitució- com la pedra que hi ha al Triangle Umbral o com s’ha d’anomenar Parc
Rei Joan Carles I, resulta que està quasi totalment tapat per una bandera republicana que
han pintat damunt, pregaríem que siga netejat i reposat al seu estat original, això d’una
banda i d’altra banda, vaja, jo m’imagine que la Sra. Alcaldessa creu en la transparència
d’aquesta Institució a nivell polític i a l’eficàcia que tots els polítics cada un al lloc que
ocupem hem de donar, la veritat és que nosaltres des del 2 de gener estem esperant un
informe de la Secretaria General d’aquest Ajuntament en relació amb el debat que vam
tenir als mesos d’octubre i novembre sobre l’agermanament amb la Dahira del Tinduf i
ens consta que aqueix document segons ens han informat des de la Secretaria General
que és on ens hem dirigit per a saber quan estava ja redactat, perquè hem sigut pacients,
portem 5 mesos, ens consta que des de finals del mes d’abril aqueix document està
perquè vostè el firme, llavors creiem que temps ja hi ha hagut tant per a redactar-lo com
perquè siga firmat i ens siga entregat, per la qual cosa preguem encaridament que així
siga, moltes gràcies.”
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El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Jo no tinc
pressa, el que sembla un poc d’impacient és José Luis Martí, total és una cosa que va
passar en el mes d’octubre, tampoc cal precipitar-se, dóna’ls temps perquè facen
l’informe, s’ha sol·licitat fa 5 mesos, tampoc és com per a, bo, és una cosa que m’ha
comentat Silvestre abans d’anar-se’n i que jo m’he adonat quan venia cap al Ple, en el
sentit de circulació des del Port cap a Sagunt en l’internuclis a la rotonda que s’està
executant, en primer lloc passen dues qüestions que caldria salvar, una que a la sortida
de la rotonda que tornes a prendre una altra vegada l’internuclis, hi ha un fanal en una
situació un poc perillosa per a la circulació, que el tinguéreu en compte i l’altra és que la
il·luminació a la zona aqueixa és prou deficient i caldria resoldre-la d’alguna forma, que
si no està previst, que es veja.”

La regidora del Grup Municipal del PP, Sra. MURCIANO, diu: “Bo, jo faré una
pregunta a la regidora delegada de personal i és si existeix, perquè jo no l’he trobat en el
Catàleg de Llocs, si existeix dins del Catàleg i està pressupostada i ocupada una plaça
de metge en aquest Ajuntament. No està pressupostada, no existeix, llavors aprofitaria
per a fer un prec a la Sra. Vilalta i és quant a les declaracions en premsa i en els mitjans
de comunicació referent al tema de què ha denunciat ací el president de l’Associació de
Veïns del tema dels gats, si perquè en la premsa, almenys el que jo conec i considere
que són professionals i així m’ho han ensenyat a mi, és que tot allò que es posa entre
cometes i va en negreta són les declaracions de la persona que les realitza i vostè diu
que des de la regidoria de Sanitat que dirigeix Rosa Vilalta, això no està entre cometes,
ja han començat els tràmits per a tractar de resoldre la situació i ara sí que està entre
cometes i en negreta – la metgessa de l’Ajuntament realitzarà un informe de salubritat i
higiene- si no hi ha metgessa de l’Ajuntament difícilment, no si jo vull que m’ho
explique, però, vaja, que és un prec perquè jo m’he quedat sorpresa i em fa dubtar si hi
haurà una metge ací o no hi haurà una metge, aqueixes són la pregunta i el prec, i
després tinc una pregunta al regidor de Festes i és que la Comissió aquella, amb les
dates que estem ja, aqueixa Comissió que es va constituir, que es va crear que a més va
eixir molt anunciada en la premsa, que era per a fer una Comissió que en la qual
estarien, els components serien alguns regidors de l’Equip de Govern i altres persones
que no eren regidors, era que em diguera que com va la dita comissió, perquè l’últim
que he llegit en premsa és que pareix que ha eixit una altra vegada la gestió no es
portarà des d’aqueixa comissió que es va constituir.”

La regidora de Sanitat, Sra. VILALTA, indica: “Bo, em sap greu perquè Ricardo
se n’ha anat i volia comentar-li, ara et comente el dels gats i gates, bé, respecte al tema
del consultori mèdic, del consultori del Raval la necessitat que ve a dir Ricardo és una
necessitat que fa falta un consultori mèdic allí baix al barri del Raval, aqueixa necessitat
la comparteix tant tota la corporació en ple, perquè va ser un tema iniciat ja en la
corporació anterior i també la Conselleria de Sanitat, que també veu obligatori,
necessari el fer un consultori sanitari en el Raval, nosaltres el tenim pressupostat en el
nostre Pressupost i a la Conselleria de Sanitat, estem esperant, perquè ells veuen
necessari la necessitat de fer un consultori, de fet han enviat targetes als ciutadans i
ciutadanes del barri del Raval dient-los que els pertany per on viuen anar al consultori
de Blasco Ibáñez, això la Conselleria, és a dir que jo pense que ací tots tenim la
intenció, tant vostès, tota la corporació de la legislatura anterior, la Conselleria de
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Sanitat i aquest Equip de Govern de fer un consultori en Blasco Ibáñez, en totes les
negociacions que he fet amb la Conselleria de Sanitat, ens han posat dos impediments a
l’hora d’atorgar-nos el PAC, aqueixos dos problemes que ens posen vénen arrossegats
per una mala gestió de la legislatura anterior i això crec que és innegable i qui ho negue
està negant l’evidència, aqueixos dos problemes que posen perquè no ens concedeixen
el PAC parteix un que perquè està Serveis Socials allí, jo ja he dit que aqueix tema
l’esmenem, Serveis Socials no estaran, perquè pensem que tampoc fa falta que estiguen
serveis socials allí baix perquè l’ubicaríem a l’edifici de Camí Reial i l’altre problema
que posa la Conselleria de Sanitat per a atorgar-nos el PAC es refereix al tema del
lloguer, que com que no és propietat de l’Ajuntament, no ens puguen donar el PAC,
perquè és un dels requisits que ells demanen que el local siga propietat de l’Ajuntament,
com que això era un tema que sabíem ens vam posar en negociacions amb el propietari
per a poder adquirir el local, això ho vam fer des que vam entrar, no ara, les
negociacions van ser pel que fóra impossible, aquesta mala gestió que ve de la
legislatura anterior, quan vam entrar nosaltres la pròrroga del contracte es va prorrogar
durant dos anys, però és que és la veritat, Paco, és que no puc dir una altra cosa que
només que l’obvi i la veritat, llavors ens trobem amb les mans lligades, amb una
pròrroga d’un contracte per dos anys, amb un lloguer, clar que és voluntat de
l’Ajuntament fer el consultori com és voluntat de la Conselleria, però jo he de fer tot el
que es puga perquè els diners públics està per a gestionar-los i no per a malgastar-los,
que la Conselleria en la mesura que es puga ens done els diners per a poder finalitzar
aquesta obra, l’Ajuntament ha pressupostat 100.000 euros per a fer aquesta adequació,
però pensem que el compromís ha d’anar mes allà i la Conselleria ha de pagar la part
que li toca, en el cas que no siga així, el Consultori del Raval, que és una prioritat, veurà
la llum de totes les maneres, però, clar, jo ara estic fent les negociacions que em toquen,
respecte al tema dels gats, o simplement el tema que has dit tu que has llegit en premsa,
el tema de la metgessa, no sé si saps que és una competència donada de la Conselleria,
jo no dic que la metgessa siga de l’Ajuntament perquè l’Ajuntament no té mèdics, et dic
jo que no ho he dit, t’ho explique perquè ho sàpies, perquè és bo que estigueu informats
i conegueu el procediment, el tema està així, el tema de la metgessa com saps hi ha una
llei que diu que els expedients, no, no crec que ho sàpies perquè, si no, no m’ho
hagueres preguntat, jo t’ho explique.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Sra. Vilalta, un moment per favor, Sra. Murciano,
quan vostè ha tingut l’ús de la paraula ha expressat el que ha volgut, ara té l’ús de la
paraula la Sra. Vilalta i ho explica el que crega oportú després de la seua pregunta,
continue, Sra. Vilalta, per favor.”

Contínua amb la seua intervenció la Sra. VILALTA, manifesta: “Igual m’has
d’aclarir el que has volgut dir amb això, perquè no ho entenc, però que volies dir-me
amb açò, que jo he dit que és una metgessa de l’Ajuntament, encara que en personal
tinguérem una metgessa contractada mai podria fer açò perquè és competència de la
Conselleria, per això et vull dir amb quina intenció has dit això, pense que darrere hi ha
una intenció, no havia cap intenció, no, doncs rectifique, si vaig dir això rectifique, no
era metgessa de l’Ajuntament.”

El portaveu del Grup Municipal PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Només dir-li a
Marcelino que en breu el posarem això en marxa, falta resoldre uns xicotets detalls en
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qüestió de trànsit i el posarem en marxa, el que l’autobús done la volta per les rotondes i
puga passar per davant de l’Estació, jo crec que això en breu termini ho podrem fer.”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 22
hores i 5 minuts, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA.

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC.

El Sr. Isidoro Pedro diu: “Bona vesprada, primer que res, feia 10 anys que no
havia vingut a un Ple, però estan ací un muntó d’hores, no és que estiguen en galledes,
però el meu projecte és el següent, jo vull fer que conste en acta, jo tinc un projecte en
activitats 1 any i està sense contestar-me, aqueix és un, allò altre del que hem estat
parlant del pla de platges i terrasses, pense que es quedarà tot en no res, però vull dir açò
ben clar, perquè si per exemple, vaja, pense que no seguiran perquè seria un desastre per
al poble, per als comerços, per als turistes, per als ciutadans, que es tancara a la una un
dissabte, jo pense que l’Ajuntament ho tindrà en compte i nosaltres també, que també
ens incumbeixen, que també així puguem descansar, no que ens quedem fins a les 4 del
matí, però si tanquen totes les terrasses del Port de Sagunt de la platja, resulta que
Puerto Rico està fins a les 5 del matí i llavors el peix gran se com el xicotet, i a mi em
sembla molt bé que aquell es menge al xicotet, però nosaltres volem tenir una serietat
amb l’Ajuntament i amb nosaltres mateixos i arreglen el millor possible l’horari de
terrasses, amb açò que ocorre, que nosaltres per exemple si tinc una taula que no està
molestant som els primers que els diem, escolte, per favor vaja’s i no moleste i si no fa
cas cridem l’autoritat i que vinga l’autoritat, però jo vull que quede clar que a l’estiu no
es pot tancar una terrassa a l’1, vaja, o tanquem tots, que tanquen València, que tanque
el Saler, llavors nosaltres no som més guapos, més lletjos tampoc i jo el que vull que ho
tinguen en compte que tant jo com els meus col·legues, els meus companys, jo promet
que procurarem no fer sorolls i a les 2 podem tancar, i això és el que vull jo, que això
conste en acta, moltes gràcies.”

El Sr. Ricardo Ruiz indica: “Bona nit, encara sort que hem pogut intervenir
nosaltres, perquè de seguir així fins a la televisió del poble li haguera costat un muntó
de cintes per a poder traure’ns a tots ací, bé, el tema és el següent, en principi ens
agradaria saber per què tornem a reincidir en el tema del consultori del Raval, si s’han
creat alguns terminis per a negociar el consultori o hi ha alguna alternativa, perquè la
ratio de població de majors del Raval és molt important, em congratule que a vegades
els CEAM són llocs en els quals la tercera edat té l’escampament i tota la resta i
pugnem perquè a Sagunt també tinguem un CEAM al Raval, perquè són 5.000 majors i
apostem per això també, perquè ací necessitem perquè la gent té moltes necessitats, són
persones que moltes no poden ni caminar i realment necessitem això, Sra. Alcaldessa, al
seu dia parlem amb vostè perquè visitaren el nostre barri i plantejàvem el fet que si eren
en Sants de la Pedra uns dormilecs, perquè les carreres allí de tant en tant ens molesten
molt i poden ocasionar accidents, igual que l’av. País Valencià, continuem igual, encara
no hi ha dormilecs, esperem que es col·loquen algun dia o que vinga a veure el barri,
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perquè ací el regidor de la SAG sí que ha estat amb nosaltres veient els jardins, etc.,
nosaltres volem opinar, llavors a més d’això, exacte el tema dels gats, fa ja un muntó de
temps, un muntó d’anys que estem sofrint el tema dels animalets, el nostre poble a
vegades es converteix ja no un cas particular sinó en un cas general, pis plens
d’escombraries, que generen perquè fins i totes males olors i poden generar malalties,
que s’arriba molt tard, que s’arriba quan el pis està fins dalt, perquè la SAG ha estat
traient pisos amb moltes escombraries i no s’ha fet quan es devia, sinó quan ha estat fins
dalt, vull dir, nosaltres estem sofrint el tema dels gats com altres llocs sofreixen altres
temes, però és que el dels gats ací és insalubre i ací que donar-li una solució ja, un pis,
una planta baixa plena de gats i els gats sagnant inclusivament perquè entre ells es
barallen, cal donar-li una solució ràpida, tenim un contenidor de vidre al c/
Massamagrell en el cantó hi ha un contenidor d’escombraries que ha generat un muntó
d’atropellaments i de problemes amb el trànsit, que la gent que ve de fora té accidents, a
veure si ja es lleva d’ací i açò ho solucionem i finalment el clavegueram, els embornals
estan que quan plou això és un riu d’aigua perquè estan coberts, estan embossats, a
veure si l’empresa que troba comença a desembossar-los, que al final anem a haver de
beure’ns l’aigua, una sèrie de qüestions molt important per a nosaltres sobretot el del
consultori del Raval del qual nosaltres plantegem que es creen uns terminis i unes
negociacions perquè això es porte a terme i que se’ns diga que temps es resoldrà, la idea
de qui siga, ens dóna el mateix, la necessitat del poble i no volem seguir sofrint o siga és
que no volem seguir sofrint, finalment l’aparcament, perquè ja saben tots la nostra
opinió, no creiem que hem de donar-la més, encara podem aportar moltes idees però ens
agradaria saber quant valdrà tot per a poder rectificar-lo, perquè només faltaria ara que
l’aparcament per dins estiguera inundat la gran obra aqueixa que hi ha ací, perquè potser
resulta que fins i tot per dins l’aparcament està inundat i llavors començaríem a
preguntar-nos si de veritat el CIVIC el van a posar en marxa o a la millora és un
projecte que no arriba ací i hem adaptat l’aparcament al CIVIC, hem canviat i hem fet
un sacrifici, 15 anys tractant de negociar un aparcament en l’av. Sants de la Pedra on
tots els partits polítics de l’hemicicle l’han portat en els seus programes, acabem amb el
projecte, la voluntat de fer-lo i quan una vegada s’acaba l’aparcament resulta que ens
trobem amb 12 xemeneies que ocupen els vials de l’aparcament, que no sé si és un
trairler el que ha de ficar-se allí dins, potser amb uns bons extractors i amb menys
xemeneies haguérem ocupat menys espai públic i realment haguérem tingut un espai
més digne, després dues pèrgoles, resulta que no tenim ni on posar-nos davall el sol,
perquè això és un solàrium, només hi ha una pèrgola o dos i gràcies que nosaltres vam
donar una idea apropiada al seu dia, perquè, vaja, és que quan vam veure el projecte que
ens el va ensenyar Adiguen vam veure que no hi havia pèrgoles en el projecte i nosaltres
vam apostar perquè es posaren unes pèrgoles, pels de la petanca, però perquè nosaltres
també necessitem asseure’ns en l’ombra, així un muntó de coses i un muntó de coses
que aquests veïns no volen seguir sofrint, ni de les seues butxaques ni del seu gaudi,
perquè després al final resulta que hem de pagar-lo entre tots i açò el sap ací tot el món i
ho estarà veient el Port i Sagunt el paguem entre tots, i no volem sofrir ni seguir pagant
coses que s’han d’estudiar abans de fer-se i tant de bo aquest govern o aquest hemicicle
depure les responsabilitats d’una mala gestió o del que s’ha fet malament, perquè al fi o
al cap a aquest poble li costarà segurament no sé si mig milió d’euros o quant li costarà,
però rectificar aqueixos embuts o aqueixes portes que hi ha ací tan grans, no sé el que
costarà, però deixar-lo bé m’imagine que de les nostres butxaques costarà un bon muntó
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de diners, moltes gràcies per escoltar-me, dic, no per sentir-me, perquè moltes vegades
m’han sentit però no m’han escoltat.”

El Sr. Ángel Sánchez Romero diu: “Hola, bona nit, sóc del Port, la polèmica
carpeta que està malament, la que està reixada, la més malament que hi ha al Port,
resulta que hi ha 28 carpes Sagunt i Port, fa 30 anys que va començar amb el cosí la
primera carpa, no va passar res, han començat a posar carpes no ha passat res, ara
resulta que jo pose aqueixa carpa que és la més bonica, la més estable, la que es pot
passar bé, la que ningú molesta per seguretat o el que siga molesta, això no sé perquè, si
ací hi ha una Ordenança que posa que es posarà i estan parlant només de dues carpes
que és la meua i la de l’Oki no sé perquè, quan hi ha 26 més, una altra cosa, això dels
horaris mal, mal, mal, nosaltres som els primers que no volem fer soroll, som els
primers que diem als clients per favor, sap que ens contesten, que estem de solters, de
comiat de solters, com estan de comiat de solters poden fer el que vulguen, criden la
policia, qui se la càrrega, el del bar, un veí crida, a qui se la càrrega el del bar, què passa
que només tenen dret la comunitat de veïns i nosaltres no, perquè a mi m’han tirat poals
d’aigua, he hagut de pagar el sopar i el client s’ha quedat tan content, no ha volgut ni
denunciar, que faig, em pose una altra carpa o com diu el Sr. Chover una ombrel·la, o
em pose una carpa desmuntable totes les nits, que faig, només vull saber jo què faig, li
ho demane a tots que esteu ací en el ple a veure que para amb això, res més, gràcies.”

La Sra. Vicenta Gómez manifesta: “Bona nit a tots, jo portava altres queixes,
més per al govern anterior que per a aquest, ara per ara, però ho deixe per a un altre ple,
jo vull dir després que l’actualitat que estem veient i llegint en els mitjans de
comunicació, què pensaran els pares d’Estrada, del jove Estrada, assassinat, després del
que va passar a Alacant, va ser un mediador a parlar amb el jove i el que ha passat a
Madrid recentment, com estaran aquests pares i com està el tema d’Estrada, vinc en el
meu nom propi sense representar a ningú, però sí que volia si és possible que em
contestaren, gràcies per escoltar-me.”

El portaveu del Grup Municipal SP, Sr. GOIG, manifesta: “Jo volia contestar-li a
la senyora que ha parlat en l’últim lloc, nosaltres des de Segregació Portenya avui
mateix teníem presentat una moció per caràcter d’urgència que hem retirat en relació
amb el tema d’Alfredo Estrada, i l’hem retirat perquè se’ns ha dit des de l’Ajuntament
que demà mateix i si no a principis de la setmana que ve veurà un informe respecte a
com està el procés en aquest moment, si el recordem tots, bo, d’açò ja han passat 3 anys
des que va morir Alfredo Estrada el que sembla un poc il·lògic com bé apuntaves és que
per exemple durant dos casos que hem vist d’atracaments amb ostatges, amb gent
armada realment perillosa, s’haja tingut un comportament jo diria que exquisit per part
de les forces d’ordre públic i ací de sobte amb una cas com el d’Alfredo Estrada se
l’haja balejat amb 5 tirs, algun d’ells a traïció, hi haja un cúmul de circumstàncies que a
data d’avui encara queden per aclarir i ací no sabem res, llavors per part concretament
del secretari, nosaltres hem retirat la moció per açò, se’ns ha dit que haurà un informe
respecte a l’acusació popular que aquest mateix Ajuntament va encapçalar en el seu
moment i suposem que sabrem quelcom la setmana que ve, a partir d’ací el que sí que
demanarem és des del Grup de Segregació Portenya és que depèn de com estiga portant-
se l’actuació judicial, el Ple en el seu conjunt i per consens prenga les mesures que
consideren oportunes respecte a com està el tema, que en aquests moments han passat
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tres anys i com ja et dic no sabem com tu molt bé apuntaves, res absolutament, si,
aqueixes notícies quant supose que les coneguem tots els partits polítics han d’arribar al
públic i a partir d’ací nosaltres el que sí que proposarem és, depèn de com estiga en
aquest moment el cas, que ara mateix el desconeixem per això nosaltres el que
sol·licitàvem és que se’ns informara, s’informara al ple de l’Ajuntament de quina era en
aquests moments, com estava la tramitació i quines eren les mesures que s’havien
adoptat, a partir que tinguem aqueix informe, veurem si entre tots som capaços d’exercir
la pressió que siga necessària perquè açò es resolga com més prompte millor.”

El Sr. SECRETARI GENERAL, SR. OLMOS, indica: “Si recorden ací només
va haver-hi un encàrrec inicial, efectivament fa uns anys, que hi hagué unes reunions
amb el lletrat que la mateixa corporació va contractar, a partir d’aqueix moment
pràcticament no hi ha hagut cap informació respecte d’això, s’ha estat seguint la fase
d’instrucció i tal com li he dit al Sr. Goig i a Marcelino Gil fa un moment, efectivament
jo em posaré en contacte demà mateix amb els advocats perquè ens faça un informe de
l’estat de tramitació, una cosa diferent que és el que vostè ens ha dit de publicitat, és una
cosa totalment diferent, els informes evidentment hi aniran però no sé en quins termes
aniran, la qual cosa a través de l’Alcaldia es passaran en aquest cas als regidors
representants de Segregació Portenya però evidentment no és un tema públic, és un
tema depèn del que diga.”


